
� �

���������	�

����������
����������	
����������������
���������������� ���������
�	��������������
��������������	����� ���������
��������
� �������!���������������������������!�� "����������������	���������#�������������$��	��� ��
�����
���!� ����� ��	� �����	� �
���
�� ���"����� ������%�� ����&��� ���#����
��� ��� '�"$����(���� ��	� ���� ���� �	� ��
����
���� $�� �������� '
�� ��	� ���� )�� ��!� 
	����	���� �� ����	
��*�	�!� ���� 
������ ����	
��*�	�� �"����� ���� ���
+���$����
	��������'+�+��
	����*�����
����*���� ,�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
����� �����/0�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
�1���� ���/���00�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
�2���� ����0���/0�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
�3���� ����/��100�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
�/���� ���10��1/0�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
�4���� ���1/��200�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
�.5���� ���20��2/0�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
�.6���� ���2/��300�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� �	
�.7���� ���30��3/0�
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� ��	
�.)�0�������3/��/00 �
�		�,--***�
	����	��������
	-��*���
��-(�	.$��.��� ��	
�.)���������/0��//0 �
�������������		
���������������������������������� ��������������������������� ������
!�

�................................................... �
����������	
���������������������

 	����!1/�20,�8�������9��	���
��������,�8������� ������!�:
	�!�#������#��������������;��!�*���� ����
�����
����(������������������������������������<������� ���������
	��
�	���
!�:
	�!�����
	����������
��� ���&�����
��	���������������:
	�����������*����=�����
��� ����	���������!�������:
	�!���������
�������	��� ��:
�
	�!������������������!����������������������
 ���*���������	�
����$����!����������������������� �
��������>�
8���*����������?��������)���	�����������
��������� ������	�������=����������������	�����������#�$�� ������
	��=��������*���	�@�������������������������'�� ��������������	��
��	�����������A
�	���	������	��

�

'
����	����	��
����������������	���
�	����������>� �
�	��
	����
��	����������$��	����� ��������
���� ����!������
�����:��	
�����$����������>�'��� �����
��%�����
� �� �� �
��	� ����	� ������	� �
���!�*�������� �"����� �
� � ����	!�
�����������������>�8��
������
�	��
$�������	%�����$ �	��	,�B&����%������	����&���
������� ��������
� ��������
�����	� ���������	���<����������	��<����������	� ��	 � �
�� <����"���!� ����� ������� :��	
����� �����&����	 ����
������
������$�����������������	����������	���	�� �����<����������	!�*��������<�
�����������������	 �
�� 
��
��������:��	
����!�����������;�	������C��������� ��� �	�������	!�����������������A��	����������
��� ���$�����
��������#
��� �	!���������������������:��	
�����$� ������������	�
�������(
�����������&����%����B� '��������
���
��	��
��D����	���,������<�������>�;�����	��
� �
����
��	�����������������	��A
�	!�
����
���@���� ��������
�
��	�����	���������
��!��
���������	������������ �
�$�����	>�

(
�� ����	� ���#�� �������� ���"����� �
$�E� ;� ���� ��	� �����&��%	$�� ���� ;�		%���������>� '��� ������� �� �
���	�����;�
���������
�����	���>�'
�������������� �����B<���������B�
�����������,�B(�����������B<�� ���
�����BE�A���	�����������BDF�	����	��B�
�E�+���	�� ��������������;���%�	�����
���������E� �����
�!���� &��%��
��� �����$�� *����!� ���� ��	������� :��	
��� 
������ �� ���� ����B�������	���D���	B� �
���!� �
�� 
����� ����� +
����
�������	EB�

G�����
���	������>�(������� 	�/!2�*
��������
��� ���	��$�������,�B����������&�������D���	�!������� �����	��
��
#���������B��8����� 
�	�������;�����	�������*���� �
�� �����%����	����B�����!����� 
�� ����� ���D�		=�� ���� ������
���"	��
��#���������B!��������
$������ 8����)���4/6> �

'������@���������������	*��������<����������*���� �
������������*��$�����	>�

(���������	����#�����"��������	�E�;�������C	 ���,�B'���B<���������B�����������������������
���� !���
����
 �������!���
�!���� ���� ������H�	����
���� ���� ����	 ��I��������� �������� �
	� ����� ������ ����� �����	� �+������
�
��	���D�		��;��
	��������
�������$�
����������	 �����������!��������������������������&���!����� B ����������
�������
�����B��(����
����*�������������&�������� ������������#�$��
���!��
���*�����*�����A������� ��	���	�
	��*����!�
����*����*��;�		%�����������������B�

�
!��
$���%��	�������������*�����*
�����!�*
������ �� �		����������
�	�������	�������9��	����$%��	 �,�&��A
���
*����� ����������������
����!���������	�J���K���� ���A
���*
��!������A�������	��
�	�������$���� ������!�
$��B;�������B!��������*�����(
�����%�����	���	 !��
������������������
�������$���
�������$������ ����	���
������*�������������	���	��&�$
�������H
������	�
� ��B;������B������������	��!�$�����������
�������� ����	
���
�����:��������
��������	����'
��*
�����������	��� ������$�
�����	��������� ����������������
����!�& ���	����
�������!�<��
����	��!���������$
�������� ���� 
���� � ��$�
�������� ��%���	������&���	���*������� '�� � ��	����
��$�
��	

	� ����	�� ������ ���� ����	������@�������� � �%���	�*����>�<������ ������ ���	�� ����� ����� ��� � ����<��
��������!� *���� ���� ����� ����� :��	
����� ����	� ���� �� ��������� ����	��!� ������� ������ &����	���� �
�� �	����
#��	��*���������<���������������*��������������� 
�	�$��������L���	����
�����
�������



� 1

�

����������	
����������������������

 	��2!��7,�&��������H
�������C��������
��#
������� ��	$	�������
���
��<�������������'
����
����	���� ��������
��C�� ���������������������;��	��������
��������� ����	�������	$	��������<���
���� ���������	
�����
� �<����
<�������
����
����$�����������D�������������;��
 �	�,������!����� �%�
�������� ���
��!����$���%����&�� ����%	�!�
���������H����
�������(�����������:"�����
��������� 
C�������;���
�����H���������
�����������������! �*��������
*�����;����
�!��������������	�
��!�*�����
��;�� ��������	�	����*
!�
���
������������������	���!�* ���������

	�
������	���������	�!�*��������������(�$�����
		 ���(���������
�����H���������������� '����� ����� ��� '�����
*�������������	���	��������

	��;���
�����H����
 ��������
�����	��������������
��	��+���	!�	����� �����	�
��!�
	���������$���
��!�	��������C���
����(��G�����
	 !�����"�>�'
�	
	�������������$�����������
�	��, �(
�����
���	����$�����������D�����������E�;�
�	*�	�	����� ��,�;������	�����������!�����D���������������#����� ������$��
���	����=�������
�����	��������	����������'����*� ��
	!�����*�����������������*������I���������
 ���=�*��

�������	��
	!�����*���
���������*����������!�*
� ����
	��'���
�����������$�����������D�����������! �*��������
�������������������	������������"����������������	 ��"�����������	����	������

�

'
����	����	��>�D�
����
���
�����	��	���
��>�<��� ����D�%�������
�����	�������������������
���>� �� �������
*���������������*�������������+
��������	�������� �!�
�	������"����������
��!������������	�����D�
 ������
���
����	� ������!� �� �
		�� ������L�
���!� ���
���$�� � ���C��>�(��� ���� ������ ��	� ����������!� ����	�� ��� �������

����
����9��	����	��!�
���*%�����
	�������!�
�� ���������$*"����
������������$��	�#%����
�	������ �D�������
��
	��>� ��	$	� �
	� ���������� �	%����� ������D������� �� ���>� '
�� *���� ���� �	
�� ��	����	� ����� ���� ����� $��	�����
9*
���$��������"����A�����M�#�������>�

&����
�����"�������*�������������������>�(����� �	����#�������������"������
��	���!��
�������
� 	�������
��$��
����������������������:�
��
�����$���D�
��� �����
�E�'���������	��
�	������������"���	������ ��
��
�	!�
��� 
����� ����>�<������ ��� �����"���� ����������� ����� ������� �
��� ���� ��	� ��� �������:�
��
����� � �� ����
#�����!�������	�����	��������:�
��
������������#" ���>�'
����	�
�����������
�>�

���"�����������	!��������	��������������	�*%��� �����;�������������	�,�B+
�	�
�����������	�������$ ��������;���
D�C	���������

	��	��������	��(
�������+������ ����
���!��������	�������
�����
��	��
	!�*������ �����D��
	�����"���
���%	E�A
�����
����������?�
��	%	!�� 
��������

	��
���
������������	�E�G����
�����
��( �		�EB�

<����
������%	��������������������������	������ ��
	��,�B&�������(������
�������	�����
�������(� 	��������
���� �����!� ���� ��� �
� ����	� 
���������� ;�� ���
��	� � ���	� ��� ���� ;��!� �
��� ����	� ����#�$� ����������� ' �� �"���
����	���������	�
�����*����&��������������������	�* �����;����%��	������(�	����������!��������������� ����	�	�
����!�
���������(�$�����
���!����
����
��(�	�D�	 	�������	��
���
�	����
��A�������%���	��<�	����� �'�����
�%��	��
��(�	�������������!�����
��(�	�$*
��"	 !�
����
�����	�������������������������(��	���� ����	����
������@����	���B�

<��� 
�� ������ ����� �
��� ����A��	�� ������E�&���� ����� ����� ��	� ��� ������!� ��� ;�	���
��� �����	��� ����� !�$��
	����	��
���
>�<�	��
�	�
����	����	���
������#� ���
���
���������	��@������,�B(����
������������� �D���������

�����������"������
�*�����E���������������!�*��� ���&	������������������!��
	!��	�����!���������� ���������
	��;��E�8�����
���!����������	*
������
����,� 
��� �
�������	�D�		��
�����
	$�����������A������&����
 ��A��
���� ��	� ����(��� ���� ������ 
��� �%�
�����	� ���������� H�	$�
����(����	%����*�����;����� �
���!� ���
 ����� ���

���������>B�

)
!��	���	�;�����
����>����������	���"�	������� ������
	���������"��	�����������;������
���>�G�*� ���D�		�
�
����
���
�����
	$�����������A����������	>�&����� ������	��
���������!����
����(�����;$���������" ��	�����
�����"�����
������	$�
�����>�(���%		���
�����
�� 	>���	$	��
�����
��	�*����>�

�

����������	
����������������������

 	��2!13�20,����������	������������
������D������� �� ��,� �	�����#������������	����*�����	������� 
� �!����
��	����
����
����������&�����%	���(%�������������  �����������������!��
�������+����!��%	��<��
�	��� 	������
(��$������� �����*����&��������

	�
������� ���� ����� ����N���������	��!��
��
�����
��<��
�	�$���:���� �����
'
� ������� ���� �����	��$�� ����D�	����� ���� �
�	��,� #�!� �
�	� ��� ����	� ��	��� �
���� 
��� �������&���� �� �%	E�
(��������	��
����
��<��
�	E�;�
�	*�	�	�,� '
�� �
 	�����+�������	
���'
� �
�	������� �����	��$�����,��� �����
*�� ������ ���� ��� 
����C��E�;� ��	�����	�,�)���!� �
 ��	� ��� ����	�$��
����� ��	� ����<��
�	� ���� (��$��� 
 ���
��C	��A
��	��������*
����������$��;�	������$��9 ��	����;�	��*�����������������		����
���,��
��� �	�$���	�
�
��<��
�	����������	�������������!�������$����� �����=�����(��$���
�������	�����������������>�

�

�
!� ���	�� �
���� *�� �������� *����� ����
�� ���� �%�� 
�	�� '
�	������� ���L���	������!� *�� ����	� ��
�� 	!� ��� ��	�
����H���������%	���<��
�	�����*������
��	>�(
�� �
����
�
����
��<��
�	��
��!�*
���*���������*� ����
���	
�	E�

���
����*�!�*������#�����"������������������	 
�������	�������������
	$	>�;��
�	�$���	����� 
�!�*
���
�������������(��$��������
��<��
�	�*
�������%��	> �<����
���*��C���*
�,�B(
�����%���	����� ��	���(�� $���



� 2

���E� '
��<��
�	!� �
��$*������� ���� *%���	E�G��� �
 �� 
���
��� ;�	������ ���� 
����!� *
�� ����	� ��	�� (�� $���
��	E� '��� *��	*��	�� '���������� ��� ���� ������ ���� ;� ��
	$� ����D�O����
	� ��� ���A
��*�	���
�	� $���	!� �
 ��� �
��
H���
� ����D������������ ����� ���� ���	�� 
�	����� ����� 	,�8�	� ��� ���
���� ���� �	
���� �����������<��
�	�� �����
	������		����
�������'
�������	�������"C��
����� ������������)�	$����������;�	�E�:�����	�����	� ������������
�����A
��*�	���
�	�����
�	��(������	���$���	$��!�� ������D��������������$���&�����������	EB�

&�
!����������*
��������������������A
��*�	���
 �	>�'
����������<��
�	�*�������	������	�	!������ ������	�	�
���� �
��� ���
��	>�<��� ���� ���������A��	�� ������� � ���#"��������E� '
�� �
	� ��� ������ �
� ������	!� ����	 � ���
#�� �������� ���� (���� �
�� 
���E����
��
� ��
��>�;� * ���� ������
���� �
��<��
�	� ��� ���� ���%�����!�B�
�� � "���
*%���	!� *���� ��� ����	� ���%���	� *����  ���� ���� ����	 � 	%������ *
���
�� ����!� �
��	� �
��<��
�	� ��� ��� ��� �	�$��
*������������	EB�

'
��� ������	� �� ���
�*
������:�����	����,�BD��% ������ ����� ����;����!����� ��	� 
����D�*
�	�
���� I���� ������
(��	�
���		���*����������������
��	�C������	����� ���+
�
	�����!�*���������)
����D�		���
��	�		��' ���H���
��	������������
��	���B8��
���������	

	B�J8�K���� �����������������:�������!����������BD�		���	

	 B�$�������
	����&���
������	�
������@����������*���D�*
�	�� ����� �������	��������	��	��	��8������	�������� ��������
���&�����	!� �
�� ������ ����B<���%������B�
���		��!� �
��	� 
����� ��	� *���B� '
��� ���� �
	��������� ������ �
�� 
����
�
������	��
�����	
���
	!��
��������	����
	��� ���$���*%����!�����������*%��������������
	���� �������
��
�����	������	���	�
������������	��
��������
���	> �

�

&������
����*��������������������
��
	$�
�,�BA
�� 	��������*
����������$��;�	���#��C	��
�!��
����
 �����	�����
��	���������� *����� �����$*�������(��$��� ����<��
 �	!�$*�������D�	� ���� �"��E�8��� ��
���� ����	!� �
��� � �����
�
�������	��
	���������%�	�����$��D����������� �� ����������	�$���	���	����������D�������
���E�D�� ���	������!�

����������+������"��������$�*����E�����*
������� ����*������
��!�*����
��<��
�	����D
	����;����� 	�������
�
����*����������	����������	$	���;�	�!�����*�� ���A�����B�

(���*�������
��*�����!����#���������!��
������ ����&�	�		������*�����A���������
�	���������*�� E�@��C	��
�
������"������		�����������"������	���
�����"�� �����
�	�
��E�'
���	���������	����	����!����#� ��
���
�
�>�&��������	��
���
�!�������"�����*��������� C�����
���:��	������*��������
����� ���������� 	������P��
�	��	�����!����
��������	�P��	��	!�*��������D�		!�� ����#���������������*������������	!�
�����

�

����������	
����������������������

 	��2!33�34,��������
�	�,� �	�����#������������	�� ��*�����	����������
	$!�������������&�������
�� ��*
��
;��� 
�����	����	������������������*����������<�� ����������+���������������!����
��	��
����!�*
� ������
C!�
�����
��	������&�����&������	������	�����#������� ���*�����	��������
���
��!�������"�������������	� ��&���
����������������*�	������������
��!����������� !����
��	��
����!�*
�������
C!������
��	�������

�

 ����������
��������������

��������!�*������ ��@����������	����	���
�������#�������������� �������
����������	$	����
������������
$���
��	�!��������# ����������*%�����������	��������
���!��
������ �	�������
D�		�
����
���!��
��*%��
�����
��	� ����	�$���&��� 
�	��!��
� ��	$����������� ��� ����� ���� ���
�� ��� ��� ���+����
����'��������'����
�>�(����������+��������������	�� ���!��������	����C����@����������	����	>�

&����
�����*�������$!�*
��������	����"�������� 	��$��
�����
�����E���������P�A��	����,�B'
��(���	 ���	��
���A����� ��	!�B�
��@�����D�		��B�$�� ��������&����� ����	� �
�E�'
�� �
��� ��� ������A����� �
�$� ���������� � 
�����
�����8����	���D��������� ��	� ��� ���� �"������9��
�� �	����!�*�������A�		����������8��������� ����� �� ��$�������!�
�����������������
���
��
�����"����,�8����
����
� ���C��A�����$����>�8����
��������
��D������������ D�
��
�������
�	��!������ �����:������	�� '��D�
������	� *�������*���������
	$����&���!�
����������� ���	� C��������
&����� ����� *��� ��� �������������� �
���
���� ���� �� ����� �
���!� ���� �������� ��	� ���A����� �
��� �������� �� ����



� 3

���������������	�$����������	�����G����%��������� 	�������&��	
��������B��������������	����
���D�� ��	�����	B��
G���� ���$�� *�����!� �%������ ���� �
��!� �
��� 
��� ���� �� (��	� �����<����	� ���� )�	� ���� �	���� ����@�����D� 		���
������(���������	�*����'

�������	����*�������
 ��B�

'�����"���������	��
�
������+
���������D
����� ������"����!�����
��������������
������	��
���� �����
������ <�	��	�	$���� ��� ���� ���������� +���
���
�� �� �
������	��
��� ��� ������ ��������� #����������� ������
<������	�����	��� ���	�>� '�����<�	��	�	$���� *
� *� �����*����!� ��� �
�� ��� ���D�������	�� 
���� �����@��� �� ����
���"�������������������	���*������
������������� �����"�����J�40/��452K!�;$������������ 
��$!�+�� 	���
�����!�����(�$��������
����+��	������������(��� !�A�	�
�+
�$��������"�����J�4//��517K!�+��	���� ����
���� �
����� ����;$�������� ���� �����	� ���� 
��$!� +������� �
�� ���� ���"�����J�453��534K!�+��	���� ����
���� (�$���� ���� �
����!� '
��
�� #���� �������� ���� � ��"�������������� J�454��532K!� +��	�������� ����
���O�� ���� �
���
�!� +
�$� D���� ���� ���"����� J�46 1��5/4K!� �����	�;$�������� ���� H��!� +��	������ �!�
+
�$�������������"�����J�633��677K!�������������� ��*���!�;$�������������
�!��
���
���	���

&������������
�����������+
���������C�������
	� �����
�������������;$������������(����
���
���>�' �����
���$��	�����������L���	�������"������
		������� �����A������
	���������������L�
���!�����������	�	 %���������
������������:��	
�����$����������� ��*����
�����
�� 	�����8��
������
�	����� �������������������
		�!�� ����
����+
���������"��������	���
����	��
������	���� �����������#���������>�

�

����������	
���������������������

 	��3!�2�1�,�&����������
���"	�!�$����������
���� ��������	���	��������	�������������
���D������$�� ����&���
���� :�������
��� �"	��� �
���� ���� ����	��� ����$��+� C� 
��� ���� �	%�	��� �
����&��� �� 
���	���!� �
�� �� ��� � �������
 �������� ���� �
		��  �	����� ��	� ������ ���� ����	�� �� �� �
������&��� ���&����� *���!� �
���� ���� ������$�� ����
�����
�	��,�'��G	���	�
��������� ���������	� ������ ��%	���*�����������������A��	��*��!��
��	��������� ���'"���
����������������	*
��$���������
����>�������
���
� 	*�	�	�,������
����������	�*��$��������D��	����� �����$��
�����>������
�	���$�����,�(���
��������������	�� ����$*���+�����������;�
�	*�	�	�,�����	������� ���>�'
���
����	����
�!�����A��	������	������������D
����	$ ����<������
��������������	����������$*���+�����! ������	��$���
#������
��!���
�������A������!��
���������	���� ���
����������������=�����������
����
���������� ��A��	���
����
����
C�������*������
		��<��������
����	����� ���������������������	�	��������!�$*"����"������ ���;��*
�
����	*
�����	
������ %���!���������������
		��!�� 
$�������+
���������������

�

�������
���%��	����D�		�������*������������������ �����"�����
��������/000�A��	����		����"����>���� ��$��	�
�
	� ������������ ������� ����
�� ���� ���������	������ �����!���� ���� ������ ����	� 
���D�		������!� ������ � 
��� ��
����������� ��������������
�!����%	!�������D�� �����	��*%�����$�����	����!��
������������������ ����A��	��

����
����� �%		��!� ����� ����
�	�$�� 	������ ���� ��� � 
�*�������� /000��%		��� �
�� �
��� ������� ���
��	!� 
� ��� ����
��	�����
�	��%		��������$�����������������
�	���� ��
��������
�	��>�

&��� �
�� ��� ��������!� ���#�� �������� ���"����� � ���	� �
�� *���� ����	� ��!� ��� ���� ��	� ��� ������ �
	� ����� �����
*����	%	�����+
�	�������������
�	�����D�		����&�� ����
����*������
�!���������������
�	%	�
����� *%��	E�)���!�
	�	�������	>�;����$��	��	������$���	�����
���
 
��!��
�������������$����������
�	��!����������� �A��	��*�������
������ <��� �
�� �	"	� ���!� ��*���� ���� ������ �
� ���C� ����	��!� ���� ����	��� ����� *�
����� *
�� $�� ������ �
� �����
���"����� ������	!�����
��(�����������$���;�����
� ����*�������&����������� �	������ ��	����� ������� ���
������ *
E�BG��� *
� ��!� �
�$� ����	��� ��	
��	�	!� �
�� �����	��	����� ��� �����!� ���� �������	� ����@�� �� �
����
*���	��EB�

���
����*��$������"����������,�B9���������%���� ���������� �������������(
��	���*�!������������E� '%��
����*���

��!��
�������������A��	��*��������	!��� ��
��	�*��������@�����
���E������&�	*�	�����	� ������
#�$��,�B���� �
������ ����	� *��$��������D��	� ��� �� ����$�� ������B�)
	������ �
���� ���� ����� �
�
��� ���� �������
(�	�������"������������	�������	�� ���� �
		��� �� 	������ �������	��� ����$*���+������� �����	����� ��� ��$��*�����
����������������#������8������,���������������� �
����!�*
������
��:�%	����
����
�����<���������� ��	�������
����$������������#%���!��
��	��������
������*��	� ��������	
������ ��������
��	�����!�������������	� �����������
�����������������������;������C��+
���������	� 	������J��K,�(
���
�	���������!����!����������"�� ���!���	�����
���&�	*�	,�B�����
����������	�*��$������>�D��	�� ��������$�������B�B�

&�
!��� 	�����	� ��� ������9��
�����
������ ����� 
�� �� �����*������������	����������!����	� ����#����� ���$��
�����>�(
�� �%��	��
$�� ������������ ���E�'
�������	� ��9�	
	��������������	������������� �
����
������� �;$���
�������'���#�����L
�

,�B(������������&����;���� �����!�����������������������#���������(���������
 ��!�
*
��� ���� 
�� ����!�������� ���� ����� ������ ��������	 ��B��&������� ��������(��	����	��� �"	� �
���
� ���	� � ��P�
���������������"������	���	�
����������+
��!�*
 �������&����
����������

<����
������������
	���������&��������	����
	���� ��������	�����	�����
��	!����*
���������	����	�� ����&����
	���*�����!� ���� ��� ��������������� ���
��	�� �� ���$� ���� 
���� ������ ���� (����	
��� ��� �
	��� �����>� �� � �� �������
��	*�����	����	

	����������	�������$�
��	

	�$��� ���	��>�

�	
		�����D�?�
	�����������������	�������)%���	�� �������
����*����	$	������	������	$��������$�
��� �	�>�&���>�

�



� /

����������	
���������������������

 	��3!11�22,�D�������

����%��	�������������!�� ������	�$���	����������
���
��
�����<�����
��$�� 
�����8��
$*������� *���	�� �� ����A��	�� �
���#
���� ����������) 
������ �� ���� *����������	� �
		�!� �	���� �� 
��� ���� �� ���!�
��� ��������
������$����	����&������&�����*���!�*
 ���
��������	��'
�����	�
���*
������� �������	
 ���������
A
��� ��	���	� ���� *���� ���� ���� (������ ���� ���� ��� ��*����=� ����� ���� �
		��� D����*����� 8�� ��� ���	�� �
)
��	*
���� �
�� ��$�������=�������� 
��� ���� �����&� ������ ���� ������ ���� ���� ���� ������� �
���!�����
 ����
���!�*������������	��!������������D������	!�������� �����������&���	��'���������������
���������$��� ����������
��
	�,�#
�	�:�	
���!�����������=�����	�	������ ����	 >���	����*���	������ �����
�	�,�#�!�*���������� ���	!�������
�����!��
��� ���� 
��� ����(
����$����� �����>������� �
�	�,� ����>�'
� �	���� ��	��� 
��� ���� ���	� ���� �
�� � ���
�
��(
����$���������&�����
����������	�����(���� �����	�!����
����&���	��<���
��������
�����	�$� �����!�
������ �,�#�!� �		�� ����>� ������ �	���	�� ����	� ����#
��� 
��!� ������ ���� ���� �
�	��$�� ���,� '�� ���� ���%�����!�
*
��� �
�	� ��� ��$*�����	E�<���
��� ���� ���� ���	� ���	 ������*
��!����	�� ����� ���(����� '��� ������ ��� ��� 	� 
���
���������������������������
�	��,�(
��
�	��!�D�	 	�����������	�����

�

�
!�������������D�		��!�����
���*
�!�������	����
 �
������(
��������%���������%��	�
������������ 	������
�������'
��������
������������!��
�����D�		����� ����	>�

;������������ ��������	� ��������������������	�
��� Q��H����*���
���������;�	��	��������A���&��������� �9
��
������	���@
�
	������
��(
�����%��	,�

�
@
�
	��:
	��*
�������������D�		>�

&����
�������������>�(
������	����	�����#���
 ���
�����"�����$���*
���*
��������������E�&����*� ���
���������� ���� ��%������ �
	������ *%�!� �
��� �"��	 �� ��� ����!� �
��� �� ������� ������ �
���� 	%	�!� *
��� �� �����
(
����*
����	!�
�����P�����������L���
�����	�	> � �	�������	���
�����������D����
�	����
$�����$� ������!�
*
������	� �
�� ���� �������E������ ��	� ����L���
�:� ���$�������%�	����!��
���%��	��*
�>� '���� ���	�� �
 ����
*��*��	*��	��������7�6�5�12��8���$��	������517�53 1�H�	�>�<����������������	��	���� 	���0!17������� "����
	$�
B�
��	��
������	�$*���������������������D������E �'��������%��	�����������������
�������;��������� ����:
�
	������������
�����������
�����#

��
���������� ��
������$%��	�B�<�������517�531�L���
�H�	��E�(
� ����	��
��������������������	�������D�		�����	E�(������ ��	�����+
�����
�����������
	$�����������9%�������� �#

���
�������
�	�	���	E�

����������������� �!"��#$���#���%����!&��� ��"�� ���'���"����
#����(�
����#�)�"���*������"����)*���*�����"��!�#���%+ �,�

<������
����*��������������������	��������"�����H �P	>�;����	�	�������,�B'
�����	����;�
����������� �	������
����� ����� ;�� ��	� ��� ��������!� ������ A����!� ���� �� ��� 
���� �������������!� *��� �
�� A����� ������� '��� �
 �$��
�
�����	�����A�������	�
	����������	��
�������� ���
��������	����
�����������	�����A������������ B�<���*
��
�
�	� �
�� ;�
�������E�D����� *�� ������� $��� ;���� ��� �����	� ���� #��� ��������!� ��� ����	$	��&��
	$� �
 �	�	,�
B(��*
���� �����*����� ������� ����$	������		�!� � �
��� 
��� ��� ��*���	��� ��������	!����
��� ����<��� *������
G�	� ����	� �

��� ���� ;�
����� ���� ��	��,� (�� ���� �� ����	� ���� �
�� 9���!� ������� ���������� ���� ��� � �������
���*�������	��!�������	�������	���������		������ �������(������	�����	�$������,�B#�!��		������ >B�'����	�
	�����#
������������	�������	�������<�������������� �����:�*��,�B'���������%�����!�*
����
�	������ $*���
���	BEB�

�
!� �
� ����	�� ��	$	� ����+
���������!� *
��� ��� ��� ��� ���� �������%������� ��	��� ����� (
���� ����	!� 
� �� ����
 ���������L���
�
����� ����	>���
!�������������	� ����� �
����
������!�����������������D�		����	B����� �� ����	!�
�������
������%	�������
�>�

<������������	$	��&��
	$��������"�����������	,�B '��������������;�
�������������	������*��	���;� 
�����
$����
�����8��������!�������	�����	���������	 
�	��&�����������	���	����������	��	���	!�B���	��� ������(���B���	���



� 4

���	�		� ���!�@�����
��� ���� �	����(�����	� �
��� ��� � �
�� ����	!�*���� �
��� ��C���&���������!������!� �
� ��
���	��� ��� �
����@�������	�		!����� ������+����� !����� �
���D�		� ����� ������ �%��	,�+���	�� ����� ��� �	!���������
�
>�(������!��
�����	����;�
�������������	���		�� �����A�����������>B�

&����������L���
��
���!��������������+����!��� �C�����������D��������
�	��>�(
�����	���������� �
��E�
D"		���������*
����������	$!���������������������� �� �������>�&���>�

�

�����-�"�����#.���"���	
������������

A���!27�/4,�8���������H
�����
��	������� 
�
�
���� ���(����������	���������� �	
�	���� ����
����������% 
������
����� ��� �
�� #
��� ���� 9
��
�
�� ���� ����C	�� ;���
�� 	��� <��� ��� �����
�!� 
��� ;���
��	�� ����D�C�  
�
�� � "	�!�
����	���
���������������A�����'
�*����;���
��	��� ���#��������D���	������	�����������	��
�	���	��� �,�D�����
��	����	������	������+
���������������	���	�����+ ���	��������A�������(���������!��
������� �		��� ������#���
$���������	E�'���������!��������&���������!�
����� ���������D�C��"	�!�����	���
����������+�������� �������
A�����<��������!���������
��	��
	!��
������������� 	!�*
�����#������
�������C��'
��
�	�� 
�
,� �� �������������	�
����D"C������#������������D���	������	�����D�		 !��������@�		���'����
�������)��������	������� 
 ����
	���
�����
�	�������!���������
��������������������
��� �D��������	���'������� %��	�����
	�D�C���
����� ��	
������
�����)
�����	� ��������;���
�	� ����� ����D�������� 	�$��D��������	� ����
���!��������� ����	����;���� �����	� ��	�
�������&���
��	������H
	��,�;�$��	��	!��������# �$��������#�����	�����=����	�$	����� %��	������� ��H����
������"�	�����)���������'���#�����������������	� ����	��������D
���������%��	�����@�����������
��� ������;�
����	������������������	���8�
���
����������	�
��� ����;�
���!��
�����������:%	��������C����
	!� &�
�
��
�����������)
���������
����*����<��� 
�
��������	* 
����� ��
	��������=��
������	�������
���#
����$ ������

�

�
!� �
� ����	� ���
����� ���H%���� ���  �		�����!� *�� �� ��� 
������+
����
���� *��� ��� ������ 
������	�	 >� ;����
������	�����$��B 
�
�#������
�	B����	��������	!�� �����#������
�	�*������	����/���
������	������ 
	�
�����
�����������
	���O��������&��P
���
���������	�� ���$��������+���	
��*�������H
�������������A%��� ����	�

����
��	������R88������
����7/0�������#������
�	 �$����������
������������������D�
��������	
��	��� ����"�
��	���;�������	$������+���	
����	�����/��&����	 �����������!�+
������!�D������!�D�������
��!�8	 
����!���
�
	���!� A�	
���!� A�P�����!�  
�	
!� S�	�����!� �����! � ��	��
�!� @��%����!� ���*�����!� ��
����!� 9O���� ��� � ���
H����������������@'�����������*��$��

&����
�������������!�*
������	����#����������� ���(�����
$�E�;�	�	��	�������������	���	�B<����A �������L��
��
$��	��B������	
	�	���,�B���	� �		�� %$��
���� �������
�������������#
������������L���
>�8������ "������
��� ������	��� $�� @������������ <��� ���� *���� ����� ���	�� ����
����� ���%������ &���%������ *��� ��� �
�� 
�����
��������������������8�����C��*��������#������� ��%�����	�
���B
��
	������&	B��������������9��� ������8�$*��
������
������	�����;��������B�

<������*������
���	��,�B(���
�������"�������� ����	
�	��<���������	�������	$	����&��	
���'
$���
 ����*��
���������	��������A���!��������	%�����
����
��B;� ��
�	���
�OB�$*�����������$��
��	����(������� ���� ���!��
��
���C	� ����������A���*������A��������� �������� ��	� ������*���	��!� ����)����������� ����$��� �	�������, �(��

�����
�������"�����	
�	!��	�������!�#%�������� !�#%����
�	��!�<�
����B�

�
!����9"���
	%��
	B�����*%>�'
��#%�������		���� ��	���������
��	���
	���������������!�*%������%��� 
��A��	��
B���
�B��
���������
�������������	���	����#
����� �������A��	�*�����!�����		�����
	��������D����	�� ���
����
$��� ������ ����#
���� (���� �
�� �
���� ���� ������ 
��� �� ���� ���� ��
�� �����	!� ��� �
� ����� ���� "�	���� � ��� ����
�"���������:��%�	�������$�� �	�����������	������ 
��� �"��������)%�����	������ ������'�����"���� ��
	�
����� ������ ��	������������ �"������� ������ ������ ���	!� ����
��� �
	� ���� $��� ����	�	��� ��$*�����!� � ����
+��������
	���*��������	�����������P��������	��� �
��������	�����!�*��������	�*������*����������
 ���������
�"�����	
�	������	�����
������

&����
��
���������������!����
����*������������� ��������	�����������	�����#������
�	������	�
�,� B 
�
���	�
��	$	� ������B���#�����!� ����	� ��� ��	� ���� �����!� ������� 
���� ���������� '��#������ ��	� �������� ���� 	� ����G	!�
������� ����B9��	
��B!������ �����A�����*����!�����	 � ���� ���9��	�����@
��!�������� ��� ���;*�����	��;� � �������
��������(�	�!���������������(���������	�$������� �������'��D�
�������������;�
������
���������
�� �
����!�
*
��������	�����B#�����B������C�����	��L���	����� 	�
���;�	����������H�	���
����	
�����������A���� ����������	�
���D
��� '���
��� ��
�����*�!��
��� 
���� �����A���� ������*����(
������ ���� ����� 
���	��	!���	����� 
� 
� ������
�����������8�� ������A���� ���C	� ��,�B8�� ����!� ���H ��� ����D
�� ������	!� �� �%��	� ���H��� ����  �		�� ��� �	�B�(���
�
����*����
��L���
�:��������(��	��������������� �+%������
�	��E�(����
����*�����*�������&��	
��� ������
����
�	���������E�;������
����*��������	���������� ������	,�*��������	$�
����	�
������A������	�B�

�
!� �
��� ����� �� ����� 
���� L���
�;���� �����!� �
�� � �
�� �� �������� *����� #%�������		���!� �����	���� ����!�
�
����
�� ���
� ���
����� ��
���>�(
�� ���	� ������� �� �

��E� '��9"���
	� ��	� ���� :�������� 
�� ��%��� ����
 �������!��
�� �����$��	����*����� ��������	�*���! ��
��	� ����� ��� ��� ������ ������ ����
���� �	��	��� � �������
����	��!���	� �����
�����
�������'�"$����!����� �����*���	���	��:������	������
�
���*
!��
����"� �������
����	��� ��������� )
������������	�� �
����� #��	�� �����	� ��� +���
������� ������ ���������
�	��T������� @�����
���!��
��"��	���
��������������9"���
	�
����
����� ��������D���	���������������������������)%������	
	 	�������
�
������	��
��������#�������������+
���������� ����������
�����������������������



� 5

�

����������	
����������������������

 	��/!�1�U16,�:�����	�$������������������
��D����	 �����HO�������������$������'
��
��������
�

�%��� ���+
��

��������D������$�������������,�#
��;�
������	� ��!�#�!���������'
����>� �����H���	��*�������� �����
'%���� ��?�%�	�������� 
��� �
�� ��� ������&�	*�	�� '
 � 	
	��� ������ ������$������ �����
	��,������� ���!� ����� ����
�����	� ���	�� ���� ����;�
�	*�	�	�,�8���������� $������ ������������
��������#
�����8�
������
��	 ��'��������
+
�� �
�!� ����� ��� ���� ������ ���� �
�	�,� #�!� ���� � ��>� ;� �*���	�,� ;�� ��	� ����	� ���	!� �
�� ��	� �� �� �������
*��$�������� ���� ����#������ ��$�*������ '
� ��	����� 	�� ���,� �
!� ��� �
�	� ���	!�#�>�&��� �����	� ����#� ����
�������������������	��	��!���������H���������#� ����
������'

���
�	*�	�	����������,�+
�!���� ��D�
����
��	���C��(
�����*����	!�����������������<��������� �����	�����
��*
�����H���	��������	��

�

(�����*���	,�(������������	
����������+���	
��$��
 �����	�C��!��
�����	����#���
���
�����
����	� �����
�������H
������ �����	�����	!�*�������� �����$��	�� �� ��	� ��� ���"����������	� �������	� �
��� �
� 
���� ��� 
��
��	���H
�!��
��� �
	� �� �
��� 
��$*��	���H
����*��� �� 
���� ���8�	���	������	���>� ��������� ��	� �
� ����C���!�
���������������	�
����
����������H
���>�

'�� ������ �����	�P	� ��	� *����� ����
�� ���	� ������� !� ��� #�� ������ �������	!� �� *%�� ��� ��� ���� �� �������
���
���8�
����$��	%����!�
�������	� ���
�����:"� �����
�	��!���������	����������B#����B>������D�?� %�����	�����
����8�
���������	���	�
���������!�������C��������� �����8�
���	�������
�	��������	������������	���� �!��������
	�
�
�� ����L���	��?�
	���� ����	� �������� �"������&�� � ���� ;������� ��	� ��� �
��� �
� ���� ��� :�����	����� ��� ���
(��	� ����	� ���
����!� �
�� �
	� ���
��	����� �
����� �� ��	�����	!� �
��� ��� �
��� 260� ���� "�������� #���� �� ����
L���	������������
��#����������
���A���������� � �����������������
������
����	$	��!�����"������� @������
���������	� 
����
��	��� ���� ������A����$�� 
������ ����@�������� �
��	��!� ���� ���A
���� ��� �
������	� � *��	� ��
��*������� ��	� D�*
�	� ���� ������ ��C��� H���� ��� �
 �
������ (��	� 
�������	�	� *���� ���� ���*����� ��	� �
 ��
L���	��	��� ���	�� ��������� �"C	��(��	�������� �� �� 	�1!�� ����
��������$��������������&��%����!���� � �����

�����
����������
	�������>��

9*��	����	����8��
����	��!/� ����
���!�'�		��� ��������#��������	�700� ��������!�:��	����	���
�� �300� ������
��������������������������@���������!�+���	������ ������������	�25/� ��������!������	����	�200� ���� �������
����
���@���������!� ���@��	� ���� �40�  ��������� ���� � ��������D�������A
�	� (��	���"���������� ����	� 
 �	�����
����9
������;��*��������;�������5�611�723�015!� �
����	B��
����
����������@������������>� �����/�5 2/� ������
����&����"���� �����"����D������ �������� 
���� ��
 ���1!��  ����
����@������������� ����>�<��� �
�� *� ���� ���
9�����	����������*����>�

(����"�
	�������L���	���������	!��
��� �
���
���� ���������������������	������!�������	��	������� ��#�����
���������
����
��*��	*��	��L���	����		�����

�

����������	
����������������������

 	��4!�2�10,�8�������9��	!�
��� ������ ��� �
��D����	 � ����L%�
�
���������� �
�!� �
�	�� �� ������ ������ � ��� ��
��,�
+��*����
�	������� ������������ �����������E������ 
�	��,�'���������������
���������H%���!�
������� �;���
!�
*�����
�������������
���������	������������	� ���'
��
�	����$�������,�8��
��!����*����
�	�	�� ������E����
���� ��	��� 
�	*�	�	�� ���� ��
��,� '�� ���	� ���L��� 	��!� ��� ����� ���� �����������D�		��>� ������ 
�	*�	� 	�� ����
�
�	��$�����,����������	���!��������
���
=�������� ��	�+��������������	��
��������
��������
	!������ �������:
�
	�����#�������8���
����
�����,�'�����	���	����� ���+����������
����������+������*���������������� �����
����
���� ���� ���	��� ���<�	�*��	� *����� ���� ����	� ��� *%�	������8��� *���� ��� ���� ���������� ����#������� ���� ���
���=�*
�����
���;�����������*��	!��
��*������#�� ���� �������������!�����*
�����
���;�����"����*��	 !��
��
*������#���������"�	�������'
������
������������� ��!�����
�����$���
���!��
��������L���	��������

�

'������	����������	�������	������>�'����������� ��	�	��������������!�$���
���!��
��������L���	� �����>�'
��*
�
���	��������	��8���>�&��������������
������������ ��
�����	�������	��������� ��������	�*�����
���� ���
���
260����������;�������������L���	��	����
���"��� �����	

	������������������
�
��� ��������� ����	� �� *
�	�
�
��� *��	*��	�� :����	���� ��� L���	������� ��� �000 � �
��� ���� ����	���  �		��
�	�� ����������	� ���� �� � �
��	��
�
������	�� ���� ���� ����%������&����%��������;�	 *�������� ��� ��������	� ��	�*����� ��	��	$��� ���� 	�!�*��
�
�����&�	�	�����������*�����*
>�

�
!������	���*�������������$������������������� "��	!�������+������*�����	$	�������������>�' 
���
	����
	�� 
������ ������<�
���� �
��!� �
��� ���� �����
��	 ��B����	������ )%���	�������B� 
��� ���� ���	���� ��$ �
��������
	���� ��� ���� ����	��� ��	*�����	��� �	

	��� ����� ���� 	$����� ���	�����	�� ��$�
����	�� �"����� ���	$	� *�� �!� �
��
����	�
	���������&������*�������	���������������� ����	����	%	����@
���������������*����>�

&����
����������!�*
���$%��	����"�������������� $��	���������E�;����
��	�������
��	!��
��������
	 ����������
�%��	������)
��������������	���������<����
����
 �	��!��������������������*�	��������%C�
�������� ����%��	��
���	��!��
���������
�������+��������!�
����������� �������	��	����������%��	����������������$���#���� �������
�
���>�



� 6

'�������"��������������
��
	$��
�	�	���,�B<������� �
����	�����������(�	�����,�BV����
����������+���� ��*����
���� ������ ������ �
����B�8�������� ����������� ���C	 ���,�B'��������� ��	� ��
�	� 
��� ������L���	� 
����� �B�)���	� ���
�
��	���	��
��+���
���	���������!��������������L ���	����'��D�
����
��������L���	�����	����+���! �
����������
���� ����� 
���� �
������	�� ������ ������ �
�	�� '�� )
�������� ���� ��	��!���� �
��	!� �
	� ���� ������ ��� �&��	
�!�
����
�����

��$�����������������������D�
�����$� ��	%����B�

<������������"�����������
���������������
������ �	
	�%�������D�%�������
�����������������>�)�	$	�
� ��
����
��P� ���!� ��� ���� ��	*�����	���A%����� *����� ����D� %������� ��	�
������ *������ ���� ����� �������!� ����� �
��	!�
�������	����
����
������*
��	��>�(���
��������@�� ������������	�����������$���	������������	%���� ��+������
+�����	�����@�������>�&���>�

�

����������	
����������������������

 	��4!1��15,�8�������9��	����
��������!����������� ����$�����%��,�;��������
�������
������������� ���������
N�	��	��� ����#�������	��� ���� �����	�����	��� ��� ���� �������!� ��	"	�	� ���� 
�� ��		���H
�� 
���*���	 � *������
'
��
���������	���������	���������
��!�����$����	 $�*�����!������
�	�,�'
�������D�		�����	��!�#�>� '
���
��
����	���	�������������>�������
���*
��	���������� �����
�	��$����	��,�H�		����	������!�����
	
�>�; ���N������
���	������!����������
�	�����	��
���������!�*
��D� 		�*���!��������*
������ ��������*�������'

����
 �	��������
$���������������,�(������������	�������������* ���!����������������������	!���������������$�
�� ����������
����������
����'����*�������A������		���*���!�*� ������������=�*��
��������A�������������	*���� �������	!�
*������ ��������(
����	$	���������� �������!�*����� ������
�$��(��	���*���	!��
����
��������A�������� ��C	E�
<��*�������������
������� �����������A�����$����� 
����E�'�� ������������*�����	��������;���������� ��
#��������	��������:
	���������������
���*����� �������
����������H
	��������	����

�

#��	���������	����������*���������
���
���*����A ����!��
�
��������������������	���
�	�������� �� ��������
�������
�����!�*���������*��
�����������������
�
 ������&��	
����$��	
��������$����������
		����+�� ��������
���	��D��������
�	���	$	��������@��������������	�� ��!�*���������������������������	��*
��
������"C	 �"�������D��
���	�����	>���"����!��
���������������	�����C��
� ���*
����'
�������
�	���D��
�����
�������H������� �
������
���(
��
��
�#��������	$���*����!���	����	��������� ����;��
!�����
����������
�������D"		�������#� �����
�
���� �
��$������!� ���� ���� ������$��L���	
!� �
��� ���� �����������D"		��
���� *��!� �
�� ���	�� ����� � ��� �����
������
���!�
�������(�����	���������*��
������� �>�

'
���������������(
��������	����	�����#������� �������(����
���������#����
������������������$� �	����
�
$�E����"����� 	�	��	�B'��� ��C��:��������B����� � �����	� �
��� ���� �
��A���� ���� ����H��,�B)���
��� �� ��	�
�����������,�'���+
��!�*
�������
��A������������ H������	��'
��A����������	��	���	��������������+
 ����<���
��������������!���
		��&�	*�	��
����������������� '
��A������	�����	%����������&��	�C!��
��N�����! ��
�����"��
�
��@%	�����<������ ��
��*����������H����
��	� �
�� @%	��������� ���"��
���(���� ��� 
��� ������<�
��� � ���A��
���������������
���!���������&�	*�	����	!�*������ �����	�������%��	��(�����
����*��!������*������ A��������
H��!�����*��������������
����������������A������� ����%����!��	�����*�����������
�B�

'
$���%��	��������������
���	�������� �		������� �����
		������H�������	�������	�	!�
��������
����� ��������
��

��
���$���������������
���*���!�*���	������������ W�%�����������	�
��������������!������
	�
����
��� �!�����)
��
����
���
����$����*�����!����� �������� ��� ������� ���� ����H�������	� ����;����� 
��� ���� �����!�
��� ��� � �
���
����	�������%�	�*���!������������������)
����� ����%�����
��������"����������
��	��������C������ ��66��A��
�����
�� ���� �����	���H��!����H���*
� ��� �����A� ���� ������� ;�"����!� 
�� ���� ������ ���� �����"���8� ���������
�
		�������
�����	�����
��	>�

8���������A��������	������
�*���������	� �����
C �����+����!��������
����<������� ����A������������ ������	�
�
$�� ��� ���	��D�%������ *
������������ ����H��	� �� �� ����� ���	����#����!� ��� ���������� ��	� �
�� ���� )� ��	���<���
*���� *�� ���	����� ����!� �
��� ������� *�� ����	� ��� � ��� #�����!� ������� ����� �� *��� ��� ������D���	� �� ����
)���	��� ;���)���	���
	��������������> � ����������
	�������C���������<��
�������$��D� ��	���
����3� ����
�
�����
�������	��P��	��	������
��*
��"�������
�>� <���*��������������	�	���	!��
���*�������H�	���� 
��
������
�
������>�

(��� ������C	� ���	�� ��� #�� ���"����� ������ �����	 E� ;� ������	,�B������ �
	� ������ �
�$� ��
� �����	,� (�� �����
�����!��������������������*���!�����
������&��� ������	��������A������������C����'
�����C	�$���	 ,�)���������
���$�
�������������������������
��!������������$ �
�����������
	>�)��*���
������������$�$��	
��� �����	�
��	!�*���
����:��	%�������
����������!��������� � ��*���� ���$����������(����� �����(���������� �� 	�����	!�
���
�����������������
�	!�*�������������
��A��� ����
�����!��������������!����	�
������A����$�� ����������
�������	�A�����	
����$������������	�����	������ �C������������������� 
	O�����
��������	��'���A�� ���*�����
������	�������C��:����������'���������
��	�����$ ���
	��$�����;����	����<����
����	��
����������	� !�*
����	�
������ �������������������
���B�

�
!��
��A������	�������C��L���	�������>�(�����
� �
����
���
���
���D�	�������D�	���	�������������
�� 	�������

��*�	����A����� ���	B�� ��� �������A%����� ����� �
 �� (����� ���&���	���*������ ��$*������� ���� ��$�
� �	

	!�
��� ���� ����	������&�������� �
�	� �%�$����� ������ ����� ���
��	� �
	��&�������D��������
�	� ����� 
��� ��� � ����	������
)%���	��������
���*������*
!��
������	��)�	�����;� �������*��	���������	���������"�����������#
��	� ��������



� 7

D�	������������	����������	������

� ��$��������� �������	����"		�������������#��	��$
��	����������� ���������
��$�
���������������	%��������	
		�&������� ���	� ��� ����	$��������	��������������$�
����	�!������ ���� �
	����
*
������	��������>�&���>�

�

����������	
���������������������

 	��6!��/�10,�8�������9��	���
���������$��������� ������,�(�������������������������������	!��
��� ��������
*����� ���� ��	�� ����&����� $����	>�#"	� �� 
��� ��� �!� ��� �
�	� ��� ������� ����� $������*������� #"	� � � 
���
����	�
�������!��
������������������$*�����	���!� �
��	������
�$���
�������������&���
�������$*����� ������
9��������	���������*�����#"	���
����
����������� 	!��
����
��������D�������>�

#"	� �� 
��� 
���� 
��� ����D�������� ����	!� �
��� ���� �� ��� ����� *��� ����#����� ���� ����9"������&���!� � ��� �
���
����,�&����!�*
�����
���;�����������*���	!��
��* ���
�������#�������������������!�����
����!�*
���� �
���;�
�����"����*���	!��
��*���
�������#���������"�	��� ����(��	���
�����������,�(
��
���������$*�������� ����
���
;���������	������		��!�*������������������������ ��������:
	����
�	����'����*��$*��������������� ������
)
�������
����	�����!��
�����������		�����	������ ���

�

�
!�$������!��
����
���
�����������	�����	��
	>�'
 ��
���������$�������������������<�&�
���/�� %$�101 0�*��	�
����A��	��
���$*�����������$���)
	���
��'
O����� 
O�����
����	����������	���$�����		���������	! ��
������
�����������:
	������L���
��
����������������"����

�

����$����/�2���
		������������<�&�41�L���
�H�����% �����������!�
���1�3��*
�������
���1��724�H�	����� ����	��

��4�7�����������71�610>�<����
��	�	$���!��
����� �������
���/�2�����%C���������������(�	����		���� �	������
��	��������*��������������	�>�'��#�������������" ������%		������
������	����	*�����!�������������� $���
�
���!�*
����������(�	�����	��%�	>�

���"�����	�	��	�B'�������	����:��"�����B�������� ���	��
�����������������+
�������������	�!������ 
	$�B(
��

���������$*������������
���;���������	������		� �!�*������������� ������� ������������:
	����
�	�� B����
����	� �� �"����!��
� �������	� 
��� �	����� ���$*� �	��&��
	$��������	����� �����	�P	��� �
� ����	� �
>�� ����@�������
��$���	������
��������C�����
����
��H���
�:��"���� �,�B'����
�����	���:��"�������������������������� ��������
	���!��
���*�������
����������!�*
������	�	$��� ���������<����"��	���	����	��(���������	���������	 �
������	�
���
�	!����:�$�������$����		��E������@�������
���� ��������������	��D����
��,�(��
�����
������D�		� ��:����
����>��������������
	�����
�����:��"������������� �	��H���*����������
��!���������	��>B�

�
!������	����	%������!��
��������������		����� ���������������������:
	�������	!����
	��
��*���� ����������A��
���� ��	� ������ ����	!� �
��� ��� �"���	���� �
����
��$� �%����� �
����	!� �
��� �	*
�� ���	�		!� ��� �
�� �
�� �� ��	�	� �
	��
&����
�� ���	� �
� �
� ����	� 
����!������ ������C���� ����	� ���*���� ���� ������������:
	�!������ ������� � ���!����
��		�����	����������������)
����:��
����	�����	��

�������
�����	��
�>�&���>�

�

����������	
����������������������

 	��6!1��2/,�8�������9��	�	
	���	���$����������� ��
�	�,�#�!�*�����	�������������������������� ���!�*����
�������������������	E�����$���������
�E��������
�	 ��$�����,�8����
����������	,�����$���������
�!���� ��������$��
����$���
�� �������
���  �	� ���� #���������� ��	� ��� �� ��
��� *��� ��	� ������ �"���!� ��� ���������!� ���� ����� ��
�����	���@��������
�	�$�����
������&�����������	� ���&������������
��!��
��	���
��������$�����!��� �����
$���	
������H
���	�����������*
��(������
����
�� D��������	�$����$
���������	�!����
������#�!��� ����	�+
��
���������������
����!�*
�������
C!�$�����
������ �����������������$��������������'
��������������	� �������

�����������������
	,�#
��D��������	���>�8���*��� ����
�����$����$
������'��#�����������	����
		 �� �	����!�
���C� ���� ������ ���� ������	�� ���� ���� ��������&��� ��� � ��� �����	� ���
������!� 	
�� �� ������  �	�����	!� �� � ����



� �0

�����	�'��
�����������*
��;��
��	�����!�*��	�� ���������
�	�,���$
��!�*
�����������������	>�'
���� ����� �	�
�����	����������������������	�,�#
��D��������	��� >�8���*����������$����$
������;�
���*���	���� ��	!�����
���� �����*������� ���C���������D��%������*����!��� �� �� ���� ������� ��$
��	��
����&������� �	�����	�� �
 �� �
���!�
*
�������������	��	=������������$�������#���� ��������	�	�������
����!�*
������������*
��'
���� C����������
#������� ���� �
�	��$�����,� '�� ������� �����	>�'�� ��� �
�$��������� �
��� ���� ��� ��
����!�*������� ���� � 
����
����	��
�	��#%		��	�����	�
���������	�������� �	��� ��	�;�
�����
����������!����*���������	����;�
 �����
	�
	�E�<�������������9��� ����
�� ���� ���#������ ��� �����!����� �� ���� �
�$�����������$
��	� �
����;���� ��*���
����������������:
	����������
�����!�*��������	�� ��������������������#�$��������	��

�

'���  �	������� ��� �
	���������� ������ ���S�	���� �� ������� ���� ���������	
�� ��$
����!� *���� ����	� �� $
��	�
*��!����	���� 
����
����������%�������!����������� �����������
���9
�������
��	��%�	���&��
���!�100 7�*%�
������15�000�����10�0��
���12�000� 
����
������*�� ��!��
����	�	
��	�������&	��������B+
�	�B�����10� �!���	�
�
�	�� ���� ��	����*	�� ����������	���%� �
$�,� B��% �������� ���� ��
���� ����� �
	������ ��� ���� ������ �� 
����
������&���*����	����������������������	�����<�	 ���������������
	����������*�������
����������� ��
	�
����
���;���������������������	��
���	!��
���� ��$���������
����������B�

(
�� *���� �
� ��� ������ �
$�� �
���E�8�� ��� ���	����� ;�
���������	����� �	��	� ������C����!� �
�� ������ ���� �����
�������>�'���
�
�����H
����������	�������&���	� ��*
��	*
�����'��
!��00�'��
��*
���
���������� ��������

��D���>�'����

�)�	�������������	
���"��	����
� ��A��	��!������������;�
�������������	
��������� �!����%C�
�����������*������
�����*����>�

&��� �
�� ��� ���������� (
�� ������	� ���	�� ���#�� ���"����� ��� ������� ����	
��*�	��E� ;� ����	� ������ 	���,�
B&�	�������"��	���
��D������������������	�������:� ���������������������������	�����@���!�����@������ �������!�
�����������������������������<��
����
��	��'��� ��� ����������������������	�����������������
��
���B�

'
����%��	���*�����!�*
������BH
���	B��
�
���*�	� *
,�B9���	
������H
���	�!��
����	�����������	���� 
��D"C���
�������� ;���H
���	� *
��� �	*
� ���$��� ����� ������ � :�������	�H������ ������ �������	� ������  
���� '
 �
���
*
��������������������"���
������	���'
������� �	*
�200� ���������;����
������	�����(�	�B�

<�������200� ����������
	�����"��������������	!�* ������
�������	�*���E�

<���*�������	��	����#��������������(����������� ��	���������	E�;�������C	���,�B'
��D������������� ��
	�$*���
;�����,��
��:��%�	����$*����������� �������������� ���:��%�	����$��D�		��9���	����	���������������
 ����	%��
������+
��,� ���� ���� ���� 
������ ��������� ��� *���* ������� ���� ��	�������!� *��� ���� ��� ��� ����� �*
	�! � *����
�������)�	����E�B#%		��	��������	�;�
�����
������ ����!�*���������	����;�
�����
		�EB�;�
������� ����	��
��
D����	� ��	����!���� �����;�
����$���	!����C	���� ����
���������������'
����	$	�����������
��!��
� ������ ������
��
���� �
��,�D�		� �
	� ��� ����� ���� �������!�
�� �*
������ 
������ ���
���$����$������ �
����D�		���� 
����
$�����	� ��������������	����
���
���C��'
������� ���+����!���������
������$����$�������
��!����� �����*�����
�������+������B�

(
���
	���
����	���	!�������"����!������������� ���
���
����
���$�����	� �����������D�		����� ���� �����
$���������E�;����������
���*��	
�������
����	��� 	��
����
���
����A��	�����������<�������>�#
	���� ���9"�
���
	���������E�G����
�
���
	����������D�
������ �$*�����	E�'
���%��	�����������	�*�����!�
������� ����*
����
�
	����������	
��	�	������
���
����������������� �>�&���>�

�

����������	
����������������������

 	�10!���4,�'���� ��	�����#������������	����*�����	 �������D�	�����	$�!���� ����
��  ����� ���
������! ����
&���	�� ��� ������� (������� 
�$�*������ ;� �����	� � ����� ��	� ����&���	��� 
��� ������ '��
� ��� ����H
� � ����
������	����������������(��������<��������		���	�� ����������*��������
��������
��
�����
������� 
 �	��	����!�
���� ������&���	� �
		����;��
�	��$�������,�D��	�
� ��� ��� ��� �������(������>�8���*���� ����� �����!�*
 �����	�
��	��<���������������<�����������	����������������� 	���	�������������D�	����*��������
��������
��	 �������
�������&���������������	���	��������������
�����
� �����!�	
����*�����������!�������	��	
������;� �
�	��$�����
���,�(
���	��	�������������
�$���H
����	%	��E���� �
�	*�	�	��,�)���
����
	�����
���*������'
��
�	�� ��$�����
���,�D��	� 
���� ��� ��� ������� (������>�&��� ��� ����& ����� ��*����� *
!� �
�	�� ��� ����	$�� ����(������� �$��
�������:�*
�	�,�@�������&���	������$
���������� ���A����
��!�
����
�������������A�	$	��!���������$� �����;��
	��>�'
��
�������� %���!�����������������	���	��� ��
���*������
		�!���������������	�������'��
�� &����
���
���� ;�	��� �
���!� ��
��	��� ���!� ����$�� ����������& ��� 
���� ���� �����	��� ������ '��
��&��� ���� ���� �� ���	��!�
��	��� ���� ���� ����D�	����� ���� �
�	��,� '�����A� 	$	��� �
���� ��� ����� �	����� ��
���	�	� ���� ��� �
�	� ���� ����
���������	���	�� (�� 
��� �
���� ���� A
�	� ���� H
���� � ��� ���� #�	$�� �	
����� '
� �*���	�� �� ������ ���� �� ���,�
+����!������������	������<����	��#
�	��������	�� �����'��
���	����������
	E�)���������D��������� ��>�8���
*��������A�	$	���������� ����� ������*������� '
�� �� �� ��	� ���!�*
�� ��� ���"	!�����	� 	��!�*
������ *���E �G�����	�
�����&�����"��!�*����������	����E����*���������A�	 $	���;�	���������������;�	���A�	$	���

�

)������"��� ���	B��*������������� �����>�;������� �� 	� �������(�������D���������*���� �
���	���	�*���� !��
���
��� (��� ����#���������� ����	� ����9��	����	� ���#�� *�������$���D�
����� 
��%����� ��	!� ������� �
��� ���� !�
��� �
�� 	�	!� ���������� A���� ������	!� ��
��%����� ��� � ��� '
��� ��� D�
�����$�*�������� &��������� ��	� �
 ��



� ��

����	���
�� �������� ���� ���	� �������� :�������!� �
�� #���������� *��� ������C����� 
��� �*���� A���� �� � ����
D�%�����������������������	�
��������������������� ���&���	>�

(
������	�������"������
$�E�;�������	���
�,�B(
 ���������������!������
���������	�������
���	�	�� 
���!�
������������*���*�!�����*��������$*"����	�������� ����#�	$������H
�����������	�	��
���E�'�����	���� �	�
�������	��
$���"���� '
��� �%��	� �������� �
��(�	� ���� ���� ��$�
 �����
�	$���� '��D�	���� ����	� �
�� 
����,� �	"	 ���� ����!�
�
�������
����$����������	����!���������	��
��D���� ��
		��!������&���	�$��������E�D��
��
���������#
 �	���������
�����������;��������
�	���������$�
��	

	����	�	
 �����B�

'�� ��$�
��	

	� ��	� ����	� 
��� ��� ������ ��	�	
����! � ������� *���� ����� ����&���	���*������ ��%���	> �#��	��
���	��������������
�����!��������������!�����<��
� ��!�����&���	�������������������������	������$�
 ����������	�
$�>�'����$�
��	

	���	�
�������	$��������	�����	� ���$�
�����	$���������������	�	!������$
��	������ ����������	!�
*������*
���
���	>������
�	%	���	��
�����$���� ���	���	%���������������	���*����>�

�
���
�� ���"����� ������C	� *��	����� *��	�� ���� ��� �����	������ ��,�B'
��D��������� ����� ��	� ����� ��
� 	������
��$�
�	
��!����������������	��������
�������� ��������	��D��������
�	!��������������*%���	����� ��	���	��
���� @%��� �������� ����� (�	�� �
���� *������� ���� (�� 	� ��%���	�� ���� �
���� ��$���	!� *��� D�		� ���� (��	� � ��
�������������*�����'���L�
	
�����������	��������� *��	�����&��	
������&���
���B�

:��
��	����������
�!�*�������������*�	������(��	� ��%���	��%		��!�*������
	�����
�������	�
�������
 ���260�
��	�������	����������L���	�������
���
��������� �	

	�����������$�
�������������� �������!������ ����	��/00�
�
����
������C�����������������*���������������&� �����E�

'
$��9�	
	� 
��� ��� ;�$O����
�W�
�
������� 
���� ���� �
��	� �����R8�� ���� �72�,�B'�� ��$�
������!� �������� ��� ���

��� A���!� 
��� ��������	������ ;���������� ���� 
��� ��*�����!� 
���� �
������ �� ��� ���� ���
��	��� �	������ ���
(
����	�����D����	�����	�@
������	!������	���	��� �A��������
	�����������������������������
�� ;������
	�� ����� 
���"��!� ��$�
�������$�� ����,� ���D�����
	 $�$*������� ��$�
���	������ ���� ����	������D������ ��
�	�
���
�
��������	�����������
�B� '����$�
��	

	�����	��
�������������$�
���	������ ���*������
���������������
	���
���������������������	$	�*������&���>�&�����
�� �70��
�����%	���
	������$�
���	����������������� �$�
��	

	�
�����������

�

����������	
����������������������

 	�1�!16�21,�(
������	���E�;��� 
����
		��$*����"� ����;������$�����	��������
�	�,� ��������!������� ��
�
���	�����	�����(������>�;�
�	*�	�	�,�8���*������ ��	����%	��
�����	�����������������������
����' 
�*
��	����
�����
������$*��	��������
�	��$�������
��������'��� ��
�	*�	�	�,��
!�#�����������������	������(��� �����������
���� �
	� ���� (������ ������� :
	��� �����	E� ���� 
�	*� 	�	��,� '�� ��	��� '
� �
�	�� ������ $�� �����,�&���!� � ��� �
���
����,�'���9"�������������'��������
������������� 
��@�����D�		���
�������'�������
�������	�$������� ���������

��� ����(������D����	�����	� ���� ��� �
�	� ���� ���� 	� ����
��	=�
��� ����9"����� ���� ���� '����� �
���� � ��� ���
��
��	��8���
�	����������������������
�	��������	 �����	�������������	�����
��	��

�

'
�� ��	� ���	�� �����&��	
����������	�!� �
�� ����	� ��� �� ��!� �
��� ���
��� ������  �������%���	� ���� �
�� �� �
���
������9��
�������	��&����
�������
�	������������� �
	$������
��� �%��	����������(����������#;��J 	�� 0!17,�
:��
��	��
������	�$*�����
	$�����������

������� �E�<���������%��	�����������������$��;���������� ��(������
�����:
	��K!�����	�������	�����
�������
���%��	� ���M�
��*��������D�		��
������9��	%����������>�

D�%����������	���������
������D���	�
��D�		�*����� ��)
������&�������������������)����
������	��,�G ��#��
���#�����!���		���
��!��
�������������)���������� �������%���	>�<������+
���$*������"	�����	�	,�G�� #�����
#�����!���		���
���!��
�������������)��1������� �� ���������	�%���	>�(�������#�����#�������������� �������
����"�����������������������*������������
	$��>�

(
�� �����	� ���� ���	�� ��� #�� �
���
�� ���"����E� ;� ��
�	� �
	������ ����	� ����<�$����%�������	�� ,�B'���
�"C	������	���� �������A��������	��	� ����	����$*�� ����� �������(�	����������!�*
��*��*�������	���� ;����	�
�����	!��	*
��$�������������;���
���
����$���
�	� �!���	���������*������B�<����
�������	��������� �������������
��$���������������,�B(�����	��
�����������	
���	*
� �$����
�	!�����
���
�������	��
�	���*�����������" ������<���
*��� ��	� �
��� ���� �����$���	� ������ ����� ��		�� ��*�� 	!� �
��� 
��� �
	� ��� �����)���� ����� ��	
�� ���� ���� �
��� ���
�
�����������
��	�B�

'�� ���"��������� �������
��
	$� ��	� ���	�� ���� ��$ ,� B'��� ��C�� ����	� $*������� @����� ���� H��� ��	� ���� �
�����$������ ���� 	�	� *��� ��� ��� ;��� ���� �
	�����
 �	!� ��� ��� ����	��� ����S����	�������	��&�� 	
����	 ��� ��	� ���!�
*���� ������� (�	��� ���������H
	��� �������B� '
� �
� ��	� ���������� ����� *������ (�	�!� �� �������	!� ������
�������(�	��$��%�C�����������������$�������*��	 ��������������H
	���$��������>�&���>�

�

����������	
����������������������

 	�1�!22�33,�#"	������ ���� 
������D��������,�;��*
 �����D�	�����	$�!���� ���	�� ������(������� 
�!�$� �������
�����������9
��!�������������	��
��������
�	����� ���H����'
������
��	�	��������(�������
��(��$� �����
���	���������
������A
����&�����������;�	�$��	�� 
�!�������	���������������	��$������(��$��!������ ����+���	��



� �1

������$�� �
������ '��� (��$�� 
��� �
��	��� ������ ���� �	�=� ���� ������ �����	��� ���!� ���� 
����� �
��	��� � ��� ��!�
*�����������
�������	�����	��������'

���������	 ����
����������	�!�����
����
����	�� 
�=���	��� �����
��	���
����������
�����9���	$	��
��	����������������$���� ���=���������
��	�,�:��������������*���������&�� 	�����
�
�����&�������(��$������������
���!��
�	�������$��� �
���,�'
����	����;����&��!�*��*�������������� ����!��
�
��	�*�������;����������	$���������<��������
��	�� ����!�*
��������
�������(����������
��������
��	 �������
����(���� �������#������(������������	,�(
��*�� �����	�������(��$���	��E������
�	���$�����,�;�*� ��
�������"���� ��������������	�����������(�������
� �
�����(��$�����
��	��!�������������+���	��
��� ����!�
*�������9��	��
�����	��<����������
�	��$�������,�# 
�	�������������������	��������,�'���	���!����� �����
����	��
��*����� �
���!� �� ��	�$��� ;���	���� ��*����=� ���� #��� ��	� �
�� ���������� ���� ��� ��	� *�����
� ��� ��� ����
&����E�'
����
�����������,�'
��@�����D�		���*���� ����*���������������������:������������*����!��
��
����+���	�� ����@�������D�		��� ����	��<��� *�� 
��� ������� �	���� �%��	!� *���$���������=� 
��� *��� ��� � 	���� 
���
�%��	!�����*�����$��
������

�

(
�������������W�
	���E�:���*��������	������	��
�� ���@���E�#
������;���	����
	$���������	������
$���� �������
;��%������������,�B'����
����	����������������	� ����	���$��9��	�����!���������*�����
����������D �		���%�	��
��������������C����(�����������������
�������H�	 ���
����	
��!���	������;���	����������D�������� ��*�����
���
����	����*���	���	���	����������#
����!��
���� ���	
����	%	����	B��<��E�(
���
	��
����	�����(����� ����������
(��$���$��	��E�'
��� ����������� ��	$	���:���� ��� �� �	�����;�
�������� ������!���	� ��� �������� ��� ����� ����!�
����:����3/-34��
�	��,�B&�������#��������	������ ������
��%��������D������������"	��!����	������ !��
���������
��������
���������%		��������������
�	����
����= �
�����������	�	���������������A��	��!�*����
��� ��������������
�����	�������	��B��;��%���	�������$*���:����
�� ����P��

)
!����������	����%	�������"������������<�����> �;�$�	��	��
$�����������	������
�
,�B'��(����� ������#���
V� ��	� �
��#
���8�
��B��<��� ��� ���������D�		� ��	� � �� (����������	$���<��� *
�� �
	� �
�� ��	� ���� ��*� ������
�	���!����$���;���	����*����$��	��E�

'�� �������
��
	$� �������"����� �
�	�	� ��,�B(������ ��(��	� 
������	!���� ��� ������#
�	������ ��	�+�C���� �	�	���
*����!� $���	� ������ ��� (����������������� '��� �%��	 �� ��������� ����� *��� ����� ��	
���@%����
����� �	
	 	� ����
+���	�
����
��	$����
�$�������!������������ ���� �� �������!���������+���	�
������� �����������
���� ����������
����	$���	"	������,�B&��!�*��*������������������ !��
��	�*�������;����������	$�������B�� �������� ���	��������
(�	��;���������	�����	���������!�����������(��	� ���	���	���	�����������������������
������������� �&��������
���	�*��,�(���
��������
��	!�����(��	��������	$� �������$���"����!�������*����������$���N�C��	���
 ������
	����'���+������*��������������$�������*���	�B�

&�
!������������	�
������������	�����������(��� �������	$��!�
��� ��	����� ��*������� �	�����
	�� 
��
����
��P�$��	����8�	�
���*����	!�������������	��
��� ��	��
	�����������

'��:�*�������"������
��� �������	����9��	���	��
� ���������D����$��������$��	�
�������(��	�*������� �
	��������
���������	�!��
��������
������������A���������!���� ��������#���
���	�������	��!�����
	��
������ 	�����
��	�
����������9��	%��������;�����
����!�����L���	����� ���
		���
�
����
$��������	!����� ���������������� �
������
���� ��������A�����$�� ���������,�&���H�	������	� � �
�� ����*�������"���� '
����� ���#������ �
����� '
�� *
�
��������	�����������	���
�	!����S�	��������
��� ���
����$*��������������50�X����A��	�����������

�

����������	
�����������������������

 	��11!���0,������� 
�	*�	�	�� ���� �$%��	�������� �� �� 
������D��������,� �	� ����#���������� ��	� ���*�� � ��	� ���
���� �"���!� ��� ������� ����� ����#���$��	� 
�����	�	� �� ;� ������	�� ������ '����!� ��� ���� ������
������D%� 	��$��
#���$��	������$���
����������
���*���	�������	��� ������'
�������	�������������
��'���������	����� ����
��,�
�
�	� ���� ;�����
�����,� �����!� �����  
��� ��	� ��	��! � ������G������ ���� �
��  
�	����� ����� ������
��	�	!� 
 ����� ��	�
����	�� ����	�$��#���$��	>�����
��� �����	��� ���� � ����	� �
��!�������� ��� ����� ����� 
��� �������&��� !����

����� ��� �������A
���!� *����� 
����� ������� ���� � ����� '����� ��!� �����
����	��� ���� ���� �
��	��� ��� � ���� '
�
*���� ��� �"����$����=��� ������	�� �����#��!� ���C �����  "��� 	"	��� ���� ���� �	
�	� ��� ����		� ����&��� �� �������
'
����
�	����$���������'�����,�'
��#���$��	��
��� ��	�������	�	!�
�������D%�	��*
�������	�*����� �D��	�
����

���������$����������	
C��������
��	�
���!������ ��	���	!�$��#���$��	����>�'��� '������������
��� ���� �	
C���
���
����������	���
����$��
����!���������	
���!��" �������D�	�!��������+��	�

������	���������	�D%�	� ���

�

'���"������	�������
����L�������#���������!�
�� ��D�		��'���������	��
�����������E�<���������
	 �	E�'���
#���$��	� *��� �
	������ �
�� �O����� ��� ���� ;�"���� � ����>�<��� ���� �"����A��	�� *������ ����	� �

�� 	���� ������
���� ������� ���
� ���� ���� �"���� 
�����
��	��� '���� � ��!�
����*���������*������;�"������������ '
���* ��
����������������	�	����������	
�	�$��	"	!��
���� 	�*�����
�������:��
������
���
�O������������&�� ����
����
*������
����������"������
��!�*�������
�����	��� �;�
����������	�O��������	>�

;�	�	��	������������	���	�BH����������$���#���� ���9��B���������	��
��������$������!�;�		%������ �����"����
$������@�
�	������
���"�����<����
�������	������ �������������������!�����������	!�B������
���!���� ����$%��	����
���	�����D�����������������������������$�����
���� �������9��B��)�!����������
���%��	�����D�		������ ���	����
������
���$�����������������	��'��� ��������*�� ������%C�L���	�����������D�		�
	������

������ ���
��



� �2

���������
���
��������

�������	������������	��� �;������������	!�*������������	���*���������B�
 ������
;����	���B�����������
		��!�����������*���������� �
��������D�		�
������	�����������D�		��	
�	���� ��
��!�*����
����������&������������������;����$��������
���� ��D�������	�>�

&����
�������������!����
����*����������
���*��� ������"��������	�������������	����	����	$	!���� ������@��
�����,�BH
�������9�������>�D��	��
��
���������� 	�E�'���H
�������!��
������� �������!��
�
���*��� ���	�!�
��
���� 
����� *���	���� ��	� 
��� ��	� ����$�� �����E� '� �9��� ����!� �
��� *�� 
��(����	������� ����������� �� �� �
��	�
�������������A��������%����E�'���&�	*�	��"�����* �����������������B�

�
!����	����	�����	
�������
�����	���������%������� �
	����������������������	$���������	����������� ����� �����
�����>� 8�� S�	������ �
����� �
�� 
�	����� ��� ���� $�� �� ��$��	� ��� �
	���������� ��������	������>� <��� � ��
��������
	$� ���� ���	����� ;�
��������� �
��� �������� ����	�� 
���� �%���	� ������ 
���*
��	� *����!� ����� * ����
'����� ��� ������ ���
��� 
��� ���� �	
C��� ������� ��� � 
���� $��
�����$�� ������ ������	��!� ���� ���� 	����� !� �
���
����	���������������������	���������	�	�	$������ ��	���	�D%�	��>�'���A��	�������������������A������ ������%��
�����
������������A����!��
�����������C�� ����� 	�����
�����������	������	��&���!������	���>�

�

����������	
�����������������������

 	�11!�/�1�,�'
�
����
����������
��%��$��
������� �������������!���������	������+
��������+
����$�� �	�������
������
��
��	������������!�$��
�������	�����&��% ���������#������$������$������������$���
���,� �� �	�!�
*�� *�����!� �
��� ��� ���� (
����	� �
��	� ���� *
��
�	 ��� ���� (��� D�		��� ����	� ���� 
��� ����
����� @������� 	�
�����	!� ����� ��� �����	� ����	� 
��� ���� ������� �
�� �� �� 
���,� (
�� �����	� ��E�8�	� ��� ��
��	!� ���� �
���� � 	����$��
$
����!���������	E�������
�����
��	�������"���& �����	������
�	�,�8��#������!�*
���������	���� ����E�9���	�
��� ���� ��$�!� ��	� ��� ��� ���� �	����� ��$
��	>�'
 �����	��� ���� ���� ������ '��
� �����;��
�	�� ���,�(� ����� �����
����&�������	���	��
�E�����
�	*�	�	������,�'����
 ������'

����
�	����$�������,�������	������
��� !�*
������
�
�������"	!�����D�		!�*
��D�		����"	>�&�������� 
���"	��!��	
��	������!����C��������	������������� ���*����

�

#��	���
����*��*�������������������
����������� �	����>�(
�������	�����'��
�
�����
�������"��!�*������
�������'��
�
�������� 	���	E�

#��������"�	�����������D��������$�������6/5�J(�� �����
��'K,�
'
���	�����
�
������
����+
�$���������
��>����� � ������*�����
�
�������8����
�������������!��
���
���� ��$�����	�+
�$���������� ���
����+
�$�����������"	�
�%		��>�'�� 
		�%���������������$��	������������ �������"���������������������	�P	>�

'
��%		���
����
�$�������������������	
���������	 ���������������
��A
���	�����

�
���+
������A
���	��������"���������>�

�

&����������	�����;����������������;��� ��$������� �������A��	������
��������	!��
�����
����*�����	 ��7�6�

��������������!�������"���+
���*��������$���'��
 ��
�������	����	������	�����
���������
�����	��� 	�*��
���>�



� �3

&��� �
�� ��� ���������� '��� ������ �
�	� ����	�� �
��� !� *���� ���� �
����'��
�� ���� �
���� ���"��!� *
�� � 
���
D�		� ���"	>� ���
���� *�� �
��� �
��!� *
�� ��� #�� � ��"����� �����	� �
$�� �
�	>� )������ *�� ������� ����� ��
�������
��
	$,�B������ �
	� ����@�������� ��
� ���� �	
 
	� ��	����������� ;� �
	� ����� ������ ���� �	

	����� ��D���	$���
����:��
������	�������	��&�������	

	��
����� ������	�
��D�		����	�������	$���*�������'���������� ��"	�D�		��
'
�� D�*������ �	��	� ���� ���� �	

	� ���� ��	� ��� D�		� ��
�	*�	������ &��� ��� �	

	� ����	� ������� J���� ����K�
(�����'
����
�����	��������������B�

 ����������
	���������P��
�������"	!��
�������� ����	

	���	�����
	���������������������%�	��	!�* ������������
����������������D�		��%�������������D�		��������� ������	����*%�!��
����"��	�����
��	��
���
����!� *
����
�
�	�L���	�������	���	%	�,����
����������������� ���#������
�����������������$*������*����+��	��� ���������
#"�������
������(���B���
��
����*�������������	%	 �!��
����%		���������������������:��
��������	�� ������

�	������"����#�	$������ �� �$*��&����%������ �� *�� �� ������ ������� �
���	�	��  ���������$
��	� ����� � �	����!�
*��������*������
���������
�	��
	���������������!� �������
	����������������!����������� �������
	�� ��������
��!��
����	���������"���;���������!�����&	����	�� ����	�����	��

�>�&���!������	���>�

�

����������	
�����������������������

 	�11!23�30,�&��� ���� ��
��%�� �"	��!� �
��� ������ � ��� �
���$%��$��� ���*������ ���
��	� �
		�!� �
���� �� �� 
��
�������G	�$��
������;�������������!�����D���	$��� ���!�*���	��������������������
�	�����,� ���	� !�*�������
D���	����D���	$���	��
��*���	���	�E�;�
�	*�	�	��� ��,�'�������	�����#��!��������D�		!����������	��
 �$���#��
$��!���	��
�$��������������	���������
�$���'������ �'
����	��
��*���	���	��������	��D���	��;������*�� �	�����	�
�
��$*��	�,� '�� �����	� �������)%���	��� �������*����� ��� �����	��&����������������D���	��� �%��	��
���
�$� �D���	$�
�������������	����

�

'�� )%���	�E� '�� )
���
!� ���  �	������!� ���  �	�� ��!� ��� A
����
��!� ��� 9��	�������!� ��� &����!� �� �
9*��	�!����:�
���������!����+�������!�����	���� ����������
�$�����
��,����)%���	�!���		�>�'
��(� 	��
	������
@��������������	�����>�<���*����*�������9
��
$	�� �	$	!�*
��� �������������%���	����
	���	���������E �'��
)%���	�� �
�������������� �
	������ 
���� ����)
���	� ������ ����� ���� ����	� ���C��������	�� ������(
	��� �>�<���
������)%���	���$��������!��
�������	�	�����!��
���� 
��������������
���	����������������������>�'����� ��	�������
�������	�����������������!�
����%		������������ ������	!�
����A��	��*%���������)%���	��������%		 ���������	�
$��*����>�

�����	���� ����#�����	� ���B)%���	�������B� �
��� �
� � ��� (�������
� �
������
���,�B&��� )%���	�������� *�� � ����
����������#
���������
����� ����������$������	��B A����B������
�	�	� �������������(�������� �	������� ��$��
��*
��	�� 
�	���!� ���������	$����D�������!� (�������� ����H
	�
������!� ����	� ��������	� ����� ���	���
��� �O ��
�
	����� '��B)%���	�B��
�������� ������ ��� ����� ���� �	���)�	�
��� ����!���� ������ �������	�B�'�� ����� �� �	
��	�
�
�	�(�������
��������
���������D���	����H�
����� �����	����JA����7!�6�;<K,�B&��������������������:� �����
�����	�������������	�%�������������������	���
��	 
�����'�������	��������)%���	����������*����������� ��	��8�������
�#(#�B�JB�#(#B!����%�����YZY[!���	������
!������� ��
�����	��;�����
�������D�		���8�
���K��'�����&� �������
�	��	�������BH�
B!�������%������������!�����
�� ����	
	����!�B+�������B!�����
������������������ � ����
��������
��	���H�����������	�������������������>�&������ ������	�������������������*
���!��
�������������	 �
�����
��
����������������	��!�����������������$��
������� ��>�(������������������H�P	���$����	���������	!���� ���������
���� �����$��	� ��	� ����
��� ���������� 
��� 
����� A��	�� ������
������ *���� �
�� *
��� �
� ������ )%���	�� >�  
��
������$����
���������
���������������>�

(
���
�	����#�����������
$�E����"�����������	 ���,�BA������
	� ��	�����(������$��	��!�
����*������ ������
D������������	�	���	��A������
���
������	�B(���*��� ��B������	$	�*������������	�����	�$���	��
����	 �������������
P�������������!���������
�����
��������
�������< ����
����������	��������
����
��������	!���	�����A ����������
����(��������*����
�	��!�*��������*%���	��'���&��� ���
�������!�����D�	����*�����!��
�����	���!�*�� ������
�����������
��������<����
��������	�J
���%�����!�� ����*����K!�*���������

�����	
��!��
���D�		�� �����
�$�

�����������
	!�*���������������	!����D�	���*���� �)���	����������*������
���
����������$��������& ����*���
����*��������	�������D��
���
���������*�!������	� ������	!�����&�������*�������'���
�����	�����A��� ���
���"C	��
D���	�B�

&�
!��������)%���	���$��������!������ �
��$���	���� �D�		�
����������*���������������
���
���� ������
 ��
������>�'
�� �
	� �����$��	�
�������&�����&������ �������8�������
���O��������� �����	!���� ������ � 	��	��
�
�
��!� ����*�	�����	���������$����*%�	����!������  �	������
����*
�������	���!��������	�������D"		� ��$�����
�������������
��	�����������������	����$���	����� ��'��L���	����		��
������	���������
$����*����	 �*��
���!�
�����$�����������!��
���
��	���	$	��
��	�% ����������&��
�!�������	��
�������	��*���	������� � ������!�
���$������
��������
���	��>�

&����
�������������>�&����*������
�������%C����"� ����������	�*����!����%C�&�����&����*������
��� �*�	�
�����%	$	�*������&����
���
������
��������
����!� �����������*�	$����%	$�������������
�������	����� ������
A����������$��������>�'
�������$���&���������$*� �����������(�	���%	$�����"����������#��*����
�� �
�
�������� ����
�$���	������� ������������ �������� ���� �����B9*�������G���
��	�����&���
��	B!��
����� �
���
;������ ��*�����
���� J �		��,--***�
	����	��������
	-��*���
��-&AA &L#H10� ����� K� *����� �
���� '
� �	��	�
����� ������� ����D"		�!� ����  ����*�	�����	���� ����� ���� ���� ���� ������� �����	���!� ���� ���� ��� *��� 	��� ��	>�



� �/

I�������)%���	���������	��	���P���������'
����� 	
��������������
�������*
�������������!��%���� ���
�������
 �����������D��������
�	������������$��
���������� ����������

�

����������	
���� �
��-�"��������������������

 	�/!���1&,�&��������� ���� ������� �������� �
�!��	�� �� �� 
��� ���� �����;���	$	������� ���� ������ ������ 	
	���$��
�����<��� �� "����	�� �������  ���!� �� ���	�� ���� ���� ��
��,� �����!� ���� 
�� ����� ���D�		=� ����� ������ �� �"	� �
��
#����������� ������ ����H
������=� ����� ���� *����� ��	"�	�	� *������ ������ ���� �
��	��	����=� ����� ���� *�����
�
��A
��� ������ �����!� ���� ������� ���� ���	��� �
�� � ���D����	�����	=� ����� ���� *����� ���%		��	� *��� ��� ������
�����
���$����=����������*�����;�
������������ �����!�����������������#�$��=����������*�����D�	 	����
��
���� �����!�����+������ �	��	��=� ����� ����*����� ��� ���D�		������
��	�*������ �����!�����������	�*�� ��� ��� ���
D����	�����	� *�����=� ����� ������ ���"	� �
��#����� ������ ������ ����� ��!� *���� �
�� ����� ����%�	� ���� �� ����	�
����
������"���������������	���������	*�������+� �	���������������	,�'��������A����*�����C������� ��#���
�����

�

#��	���
����*��*���������
������������	����!�*��� ��H�P	�����
���� ���*�����%����	�*���>�'���� �� �	������
�����
������������%C�:��� 	�/!2����������!�����
 �����D�		��������
������	��
���*
������������!� ����
�����
D���	�!�
���������������'
�������*���������
���� ������������G����
�	�P	�J����
	���������<����� �	K,�B 
�
�
���������	������	�������
	�!���	��
�	�����	����� ��
�����
�	�����
���B������
�����C	�B����������&� ������D���	�!�
�����������	��
��#���������B��(����������������� �����!�����
�����D�		�����!��
�������	���������� �����
�	�P	�
����
�	��,�B 
�
���� ���� �	������ ��	�\�	��]�!���	� � 
�	��� ��	��� ��� �
�����
� 	��� ��
���B��&����
��
� � �� ���� ��	*��
����	���A%���������9
�����������%���������*��� ���*��!��
	��
�������������������������
����*��� ��!�
�����������������'����"���������
	�����H�P	����%��� �	��&����
��#����������	��
����
��	����������"C	� ��
	�����
�����H�����>�

'
��*��������
�������������!����
����*��*
����� #���
���
�������������������������%����	���H�P	 ����	��
�����	>����"�������	$	�������
��	�
�����
���!��
 ���
�����	���������	
��
������������+���	
��B&��� ��������B�
��	�����������	��
$����
�,�B(�����������	��
���� #�������!�������
������	����!��
���*��
��������� �#��������������
<��� ����� ��	� ��� �
�� �����	������9���� ����A�����!� �� ��#�������$�� *����!� �
�� ���C	� ��	� 
������ (�	��, � ��� ����
#������$���������B�

)���
!�*�����������#����������������
	����������#� �����������!��
���*������$�������������	����!�*� ���#���
����� ���	B�� ��� ��� �
	���������� ������ ���C� ���� �

 � H
������� ���
��
� *���
!� ��� ���"����� ������C	� �� ,� B'���
L�
	
��������(���$��#��������	�*����������
��
 ��&�����������������������;�����������B��������� �����B�������
)���
��� �
	� ���� ������ �������	� 
��� �� �������<�� � ����� (���$���	!� �
��� ���� ����	� ��� 
���9��	������� �	�C����
&���*������*������������	�*����!��
�*����
��A�� �����
��*������&����������D�		���	�����#
�	����� ��!�����
��������������&���������	�*������� �	�����H
��� ����	
�����
��	������������������
��	��	��������
 ����
$��� ����� ��	� ����	� ����9������� ���� ���*%���!� ����� �� ���� ������+�����	��+������ �	��	��� �
��� ��!� * �� ��� �����
������+������ 	%�	��;��� ������#�$���	� ����	���	 !�������!��
�	���:��������� �	
���� ��	� ���*�!� 
��������� 
���
<����	� $�� 	���� ���"�!� �
��� ���  �������� ���	!� ���� � ����� L�
	
� ��������� (��
�����������$��@���	�#�������B�

)�!�*��������'������������������*����!��
���*��� ��������������*�����!�
*
�� �
�� &������ ��� D�		� �����	��� ����!� ���%	� �� � #�� �������� ������
����
����	!� ����D�		� *��� �
� ������
���� *���� ������ ��� �� 
��� ����  �������&���������
�
���!��
������������
���	!��
���������� �������� ���	!�*%������������C�������
�����	���D"		�� ����	� ������
� ����� �"����!� ����� �� ����� ��� ��������
>� (��
�
����
����������
���%��	�����:�	���������������� �D"		��>�<������	����*���
����>�

#����
���������	����������������!�*�����������"�� ��D�����	���������	!��
���
���
�������	�������D
������
���
��L����	��*��	���� 	�	���	�*�������^�

'
����
�	� ����������*��������
��!����
�����D�� �	��M���������	>�'
������	���
���C�
����������%�	��
��������	������

�

����������	
����������������������

 	�1/!���2,�8�������9��	��$%��	������������������ �����
�����������D��������,� �	�����#����������*� ����������
*�����	�$���������
���!���������A
������
�������� ������%�	��
����	�������������+��������������*
�� �	"�
���	����������*
���������'���	"���	����
������� ��A
�������	!�
��������S�!������������
����
����� ��	������
A
����������S�������������	��&�����������%�	��
� ��
��������	��
�!�*���������
��������������������� �������
 �		���������)
��	�
��������������@��,������!�� ���%�	��
�>�D��	�������	�����>�'
��	
������������ ��
����

����
��������
��	�������A
�����$����	��'���	"�� �	���
����
�	���$������������,�D��	�������������� S�!�����	�
������������A
�����
��>�'�����������*���	������� �,�'
�������	��������	�������������������=����	� ������$��
����#%������ ���� �
��	��������>�(%��������� ������� 	�*����*
��!�������$���
����!��
������%�	��
��� '���



� �4

�����
���!���������	�*
��!� ������� ��	� ���� ��� ��� �#���$��	��

�� ���� ����H��*����$�������������� ��% 	�� �
�
����
��������
�����������
�������������,�#�!�# �!��
�������
��>�;�
���
�	*�	�	�������������� 
��,�&�
���!������
�������,�8������������������	�������
��� �*
���
�>�'�������*���	�*��������H
������������	� �����

�

(��$�*�����S���
	!����������	�	� ����
���
�������(� �������*����A����>�A��	��!��
��� �����
�����
���O�� ���
��������������*%	���	�������D�%�����������
���*� ���#���������������+����������%�	��
���
��	�		�� (�����
�
������������
������	������	�����A
���������%�	 ��
�����#���$��	��

����	������	E�

&������
����*�!�*
�����#�������������������� �$��	���������	>�8�������	��
��������D������������ ���
����

���� ���	�
�� ��,�B'��� �	����	����� �� ����#���$��	� ���	>� (���� �
�� ���� ��	���
�	� ���� ���	����� ;�
������ ��� ��	!�
�
����
���
��$��@���	���������	������B�

'
��� ���%	� ��� ���"�����#���$��	��%����� ���� ��� �	� ������C�����$�� �	����	����!� ���� ���� �� ��� ��� ���	,�
B&����������	���������*���	���	��� ����	������A�� �����;����	��������
�����&���������!������������H� ������*��
����#���$��	��

���������"����	��������	�������!�� ������	�	��!���������������C	��'
���������	����� �9������8�	�
�
�������'����	���
�	E����������&���	����
��	�*�� ��� �������H��!������*�����A����E�'
��*����������
 �
����	�$��� ����� ���#���$��	� �
����>�(���� ������ ���� ���#���$��	� �����	!� ���� ����� ������ 
��� ���� �%�	 ��
�!�
�
��� ��	� �
�� ����� ����� ;���
�����$��+����!� ���� � ���� ��� ��C���#���������&���$�������� �����	� ��� � ������
�

�!��
��������	������������������������	�	��� ��������B�

;����	��
	��������
!��
��������
���
��
������A�� ����
�������H�����
�����������)�	$���	�	��
��
���
 ����������
�
���
������	�!���*����
������
����	�	������
��	 �����	������P��	��	������*���
����
���������	��� ����A����
*������

������C��� 	�	� ���"����� ������ ���	���� �����	� ��,�B '����� ���� 
�� ������ �	����	����E�8�� '�$����� ���� �� 	$	���
�
�������������
�$���
���
��H�����������
������(% ����������	���*����E�#
		�������
��S�����������A ������
�
��������	�����
��+��	������*�����A�����E������� ������&���	����������H�����	����������!����*���� ����������
����
������	E�8�������������	!��
����
��������	���
 �	��������	��8�����
���!�������	����������
��!��� 	$	!�
������
����H
�!����	�!����*
���*����"������$�������!������ �:�������
����
��#���$��	��
��!��
��
�������*
	 �	�B�

&���� ��� ���"����� ����	�	� ����� ����	� ����H��!� �� ����� ���	� ����� 
��� ����#�����>�9�� ����!� �
��� �� � 
���
�
��������	����������������
��H��$����

�����
� ��
�����*����������
������	�����
��*
���������
� ����
*��������H�	������	������*
�����	��8���%����*� �����"�����54!����
	�����������
�������
��	���� ��&����
��	� ��������	!� ��� ���� @����	
��� $�� 	�	��!� ��� �
�� 	� �
	� ��*������ ����	� �
��� ��
�	*�	�	!� D���	����� � ���
���-��������%����
���	���
���
�����A��	�>�

�

����������	
�����������������������

/������� ����� ��(� ;����	�*�����	������� 
��!����
���@������������;� ����������'�����������	
�	�������������
:��"����
���'����������
���������H
���	��������� ��!�������
������$*��!�*�����������
�����������! �������
�
��� �������+%������	���� '
��� ���	�� �� 
���)
��� �
 ����9��	� ���	�� ���#�� ����� '�����$����� ���� � ���	�&��
����������	��������'
��
����!�������������H
���	 ����
�	����
		�!��
��	�������*��	��������
�	�,�# �!������H
�
���	���
�	��������������=��������!������
�������� ������
$���*������������#���
�	��$�����,�������	 !����	����
	���� ���� 	���� '������ I��� (������� *
�	� ��� 	�� !� ���� :������ *���� ���� ����� ��	$���� ����!� ����� 	�� �� 
��
+��������	��������#��>�

��
0�� )����1"#$��� /�##�
$��#�����2��� ��
�"���32��� 1"
�� 	!�"�4��"����� �"�� ��#��� 
�%�##��/�� ���� �� 
�����"��	!�"���"#��	�#
�"����!"���"����"�����1#��/ �������� ����� �������
���"����"��2�11#�&�"���4��# "�(�

 	�1/!�3�20,�;����	�*�����	������� 
��!����
���@�� ��������,�;�����������'�����������	
�	�������� �����:��
�"���� 
��� '��� ������ �
�� �� �����H
���	�� ���������! � ������ 
������$*��!� *����� ������ 
������ �����!� �� ����
�
����������+%������	����'
������	����
���J$����� 	��������������:�����4������6K�����	����
������ '����!����
�����H
���	�� ��
�	��� �
		�!� ��	� ������$�� *�	���
� 	��!� ���� �� ��*
��� ����� ����� �
$��� ;������ ��*
��� �� !� ���
$*�����
�	��� �
		�!� �����$*����
$��� '�� 
��!���� �
�� �����H
���	���
�	��� �
		�!� ����� ���� ���� ����A ������� ����
;����������	���	���
��D�����������#����J������� �������:�����7�����1�K�)
����
����9��	����	���� �#��$��
���!� ��� ���� ���� '������@��������
�	�$�� ���
����� � '
� �
�� ��!� ��� ���� �����H
���	�� ��
�	��� �
		�!� � 
��	��
�����*��	��������
�	�,�#�!������H
���	���
�	���� ����������=��������!������
��������������
$���*�� ����������
#���
�	��$�����,�������	!�������	�����	���	���� ����	����'������'�����	����������������	����:� *
�	�����
*����!�����*������������ ��C��&���
������	
����� ����!������ 	����
�����+������������#��>�J���$� ����	��
@��	!�:���11�����20K�'
����
�����'����!����$*�� �H
���	����
�	����
		�!������
�	�,�#�!�����
�	�� ��$*���H
�
���	���������=��������!������
��������$*����
$���* ������������#���
�	��$�����,�������	!�������	��� ��	���	����
����	����'������'�����	����������������	����:� *
�	����*����!�����*��������������C��&���
����� �	
�����
����!� ����� 	���� 
�� ���+����� �������#��>�9���	$	 � �
�� 
���� ��� '����!� ��� �
�� �����H
���	� ��
�	��� �
		�!�
�����
�	�,�#�!�����*���	�!��
�����������	����� 
������	=������	��	!�*���������	����%	��
�	!������ 
�����	!�*��
�������	�
�����	��	��
�	=� 	�*��������&���	��
		�! ��
������������D����������;������	���	��#����
� 	�������*���
���������#��
�	*�	�	�����,�'�����	������������	 �������
����'����>�'���
�	��������*���	!��
����� ����	�!�*��
���� ����	� ���%	��
��!����� �
����!�*������ ����	� 
��� ��	��	� �
����#%		��	���� �����D����*�����	���� 
��� � ��� �
���



� �5

���
��	!��
����%		�������������������@���������	 �9������$������
�	����'
�������	������
��H
���	� *�������
���	�������!��������$����H
���	���
	>�'����*���
	 !�����*����������!�������*������I���������
���= �*��
�
�������	��
	!�����*���
���������*����������!�*
�� ���
	��(��	���������	���	$�����'��������
������� ���%��
C��	��+���	����>�'�	�*������������������	����� 9%���������������

56�1��5�!��� �"�� ��!"$��#�"��"��%+�� �"1���� 
�� ��� �
����� ��!�� ���� ���	"���7"1�#�� �"�6�1��� �"1���� !& ���
��"����
�"����"1���.��"#���!����������3
��,�

/�� ���
$��� ���	�� 
�� ��� )
�	�� 2�� �$�*���� 2��! ������ 6�8�� �"�� ���� 1���� 2�11#�&�"��� 6�8��
����2���1�"$��� 
��#"���� �����#�%����� ��##� ����9 ����3�	�"#$��%�2�� �"�� �%%����� ��#�2�11#�&�"���
��
�"���32���1"
��	
�.�"1"$��"#�, � '�� ��������
	$,�_'����*���
	!�����*����������!� ���� ��*������I���
�������
���=�*��
�������	��
	!�����*���
�������� �*����������!�*
�����
	��(��	���������	���	$����� '�����
���
����������%�C��	��+���	����>�'�	�*�������� ����������	�����9%��������������_�'����
���������� �
	$��
���
�����������	����)������
������
����������#�$���� �����!��
���
����	��
�H
�����H
�!�����@�������*� �������
���!����S�	�������
�����
�������������10��
�� ��������
���	��������
�����������;�"��������@�
 ��"���>�

��������+����#$���"��������$�*����)�"��:�"1����� �2��!���1���"���"�1"#$���6�1����"��"����
�"���� �� 
����
�
��5;����
��5� 
�� 
��#$�1"�'��#�( �_'�� ������  
��!� ��� ���� ���D�		� �	��	!� �
	� ��� ���� '������
����� �
�$��� :��"���� 
���	
�	�� ������ �����	� 
��� � $���	� ���� ���� ����
��������� :�	
���!� �
��D�		� � �� ����
 �������� ��	$	�� ;� ���	� 
����� ��� ������#%����� ;� 	 
�	� ����$�!� �
��� *�� ��	� �������D
���� ��	� �������� �8�	� �
��
����	������$�����
�	E�G��������	��������	�D�		���� ����@�����������<���������*��������*�����
���!�*��� ���+��������
���D�		���	!�*����*��B���������������	����:�*
 �	�B�������'
�����C	�
��,� �����H
���	����������� ��D
���!����

���	
�	!�*���������$�	
�	!��
�������D�	����
� �	��
���!�$������������
�����������&����_�

<�##���
��� ���� ��	"�1#�����#"$�� ��#��	1"$��%�#���#$ ��"���� 
��#�	"�1��=���1���� )+������� ��#�!�"�����#" $��
����9����7���"�1� !�"����"� !���	
������ ��� �
�� "� ���� �$��#��� �1#� �&���� ��
��� "����!�1$��#� �1�� 
#�2����"1�� �$�� �"�� !�#��1"$��� ��#�11#$��%�1"$� �� ;���
�
��� ����"�#"�� ��#� ��8"��1�1�"#��>������& 
 
#$����� �

�

��������	�
������	�������������������

/�� ����� ��(� (���� ���  ������������ ��� ������#��������	� ����	� ���� 
���� ;����� ��	� ���!� �
��� *��� �� �����

��� ����H���� ������#��������	� ��	$����<��� 
���� :"���� *����� ��� ���� ���
����	� *����� ���� �� *�� � ����
������
���� ��������!� *��� ���#�	� ���� ���
��� ���� � ��� �"����� �������	�� ;� *��� ���� ���
���$�� ������@� ��	���
�	�����!������"����
���$��A�������'
���*������� "����������$��������@���	����
���,�����	���!����� �������
�������:
	�� �������	� ����!� ����
��	� �
��@�����
��� ;��!��
�� ���	� ���;���
������ ��� (��	� ��� ����� �� �	���	�
��	>�'��������*
����������������
�	����$������� ��������=�����*
����	�����������
�	����$��	��� ����������=�
����*
��������������
�	������
����������=�����*
 ��
��	���������
�	��������������������=�����*
� �
���
��������
�	������������	=�����*
����D��%��������� ���������$���������������'
���*�������������D�� ��	���

�	*�	��� �����
���,�#�!�*
����
����*������� ���� ��� ���������������$�����������������������	��� � ������
$��	�������������E�<���*
����
����*������������� �����������
����������������
��	����������������� ���
�����E�<���*
����
����*��������
����������D��%�� ���������������������$�������������E�'

���*���� ��
�"����������
�	*�	��,�&���!������
�������,�(
���� ����������������������	����������	
���
�	!��
� ��
�	����
�����	
���'
���*�����$��������
������A�������
� ��,�D��	�*������� ��!����:������	��!�����
���*��� �+���!�
�
���������H����������������;��������	���	���	>�'� �������*
����������������
�	��������	��$������� ��������=�
����*
����	�����������
�	��������	��$��	������ �������=�����*
��������������
�	����������	�
��� �������=�
����*
��
��	���������
�	������������������������ ��=�����*
��
����������D��%��������������
�	���� ������	�
������	��'
���*�����
��������
�	*�	��,�#�!�*
�� ��
����*���������������������	��������������� ��
��	�
�����
����������D��%�������������������
������� ����	���������E�'

���*�����������
�	*�	��,�&�� �!�����
�
�������,�(
��������������������D�����	������� 	���	
���
�	!��
���
�	����
�����������	���	
���<� ��������*��
����*��������$���*������	
��!�����D����	���
��� $����*�����A������

��
�
?�����
��������!"��!"����� �"��1��"����#
"#$���4� �����
�#.���"�����"��5@")�5�!����#$���"�����
;"��1�#����2���&$��"��
�� !
����"�$��"#�1"$����>& $�#��1"�����
%��!"��"#�9*11�%�
�����!��%�, �<�	��
�
�	�
���
$����	!��
�����������������	�������$�
��	 

	�����������	�	�����$�
����	����������A������� �%���	�*��
���� ����!� ����#�������!� '��	����!�+�����!� )
��	� �� ���� �
����� ����	$������@���	�� �
���� ���� ����	� 
� �� ��
����*������&������� 
���*������ ������ <��!"�������9����;"#$��%��$�*����"�#�"������� �#.���"���!"� 
���� ��"11�#�+���%�������#�"�� !�"1��
%��"�#�� �#.�)� �� ���� ��
�"��� :�"�� ����� ��� ��� "���1#� �"�� ��� )1�� �����
#"$������#�31�����#�$��"#�1"$����1��#�!�#�#�
 ��"$��������#�	"�1��A�$��##����, �

�$��
��!"��
#���#��,� ;�����	�������
	������
��������%	$�!����*%���
�� ;�	����������!�*
���������������	���
�������	
����������	� ��	
��*���>� B����2*11"����0���"��
��������
���"�2"�1������ ���%�#���#$��"����
��	"�1��$����#$�1"�'�����#�"��=���"����"��%�1���� ��C
��#$�( �_:��D�		�$%��	���!��
���*�����	����8�������$��
	����	� �
���� ���$���	!� �
��� ��� ������ (��	� 	%���� �� ��$%����� ����� D�	��� ��������	!� ����	� �������	!� � �	� �����
�
��	!��	���� ���� �����	���	%��������D%�������
�� 
� ���� ����	!� ������(��	�*%�������#"�����(�������D� 	��� ��	
��
*��!��
���	��������������	����#��������	$	�������� ���
�_�



� �6

�1#��#��$��)�"����	"�1��$��������
���"��9"1%��%+ ��>��1�"��������&�"��2���1��#�������!�����1#�� "�
���!�����%��$��"#�1"$���:�"����!����"����1��%+�� 2"�1��/�#$����"��9*11�,�

9�
���#"��!"���11��#�	"�12��#"$�����
�����"��!�"� �#������������������#"$������ '
���
	������$��	�����&�
���	���*��������%���	�������������
�$���&������?� 
	����*��	��	�������$�������)�����
�������
��	���	 ���	�
;���� ����
�� ��!���� �%������� ��$�
�������������� � ���	� ���� 
���� �
����� ����&�	��!�
����&���	������� ���� ���
�����	�����*��*%�������&�������
��%����!��
��%��� ����(��	����
��!�*�������
��������$��	���"������� ��9�����
�����������		��
	���$����������	,�

�
��#�%+���"��1+$)�%+���"��/�#$���"�����##��#�"�2" �1����������"����#��	1"$��������1�����	"�1�"�"$ ��
 
��� �"���� �"��A�$���� �"���� 
�� )�"�� �1��#�,� ��!� #� �"	
%+����� ��%+�� !��� ��+�1"$�� ���� �11!"##����
�����##���?�#
#�	
� 
!"##���� ���
�� .���"���� ��� �� � ��"���C
��#$�� 
�� ��
�"���7���"&1��� ���� �"��
��
�"��� ��	"�1��$����!��1�"$���2�������� ���1"��� �#�"�)*���!�"����#"$���"�#���
$��
�� 	
� ��!&�  
���!�"1���#�!&������
$��"#�1"$�������#���� �

�

��������	�
������	�������������������

/)������ ��(� D��	�&��	����������	�*
��>�'�������*���	�����	!�*
 �������9��	��
���	��;����	�*�����	������� 
��!�
��������#
��������C!����
���@������$�������,�;�� ��	�������:����
��	�������������	��!������������� ��	���	��
&���
��=�����H���	�����
����!�*
���
��$��������� ����
����*
���
�>�'�������*���	�����	!�*
������#
 �����
����	!� ��� 
��&����� ���� ���  �		��
��	!� ��� �����#
� ��������� ���� ��	� 
��  ������ ;� ����� ����!� *���� � �
��"	$���������	!�����	�����
�����
�	�������(
����� �
���������
��!��
���
�������
����,������*
���
�>�

�
3"�6+��+���������1#���$�1�%2�����,�<�#�"#��������" ��#$�!"��"�����$��, �'
�����	�����#
�����$���H���	���
������ ������ ������	�����	� ������	��!�*���������(� �����46��	������*
�������!��
�� ���
��	� �����>�'
� � �� ������
H�P	�
���*��������D������������������!����#
���� �
����D�		��������H���	������D�%��������O������ ����������
�������A�	$	������������	����������!�����D�		�
 ������������	���H
�����������	�$��*����>�

8�� ���2!3��	��	,�_�
�����!�*
���*����
����������� !�����
��*�������9�������*����
���������!��
����
 ��;��
�������
������������	��	E_�<���������������%	�� ������
����
��(��	��������A��	�����	��
������� 
� ���:���
�2!20,�5�����"$��#�����
$�(�<"�#��������"��!"���"$���2 ���������"#���#��11�#��"��"%%�5������?�#
#�#�����
���?+�#���6����1#��%+���"������1"���������"��� , �'
��
	���������
��*��������D�		�������$��	�%C���
 ���
�����$�������� �	
�� ���	>�'
��*����
	������ ��� ���"����� ��������!���� �	��	� �
� 
���� ���	�� ����	� ��������	�
	�P	!���������������������<�����>�

<��� �$�*���� .���"��� #�!"�#�� "$��� ���+����� #���� � +���� ��� ;��"� ���� ��2��	�"�,� <�#� ��"'��� �#�
)�����"$�����#���1�������#���������?�#
#�!"��� ������,� &��������$�������������������'������
���>�
�$�*����"���������"$������?�#
#��1#�=���"��"� �1���#��������D���� 4"�
#( �_'
��;�
������������
���	����� ��	���&����	����	
�� �
��	� �

���
��$��� �	�
	���!�����*����$��	�������� ���� ��������� '� �H���	��
�����������D�������������������*
���
�����������*
 	����<�����
�$���A
��!��
������
�$��(��	������*
�� �
��
���������*
	�	,� ���!"����#��"�9�"1�"���1������D���������E _�

7�������
�������������"$�����#���"��$��#%�#���"�� ����?�#
#���
����#������"��D���� 0�.%
�E �'��
#�� �
���
�� �����	� �
��� �������� ���$� ���� ?��� ���� ������C	� ��,� _;!� ��� ������ D�		� ��	!� �
	� *��� *�� 
���
 �����������	!����
���������������!�
�C���������� ��;��
	���������	������

�����
���;����������� ��!�
�����
�
	������9�����������������,�B8���������	������
�� ��H
�������$���;�������(��	�B�(��*����������	!�*� ���
��������
L���
�������
��	��(���
����������D

�	��!��
�� �
�����*��������*��!�*�������
���*
��&�������9 ��
��������
�	��	� �������		������ ���	��&��� ���� ��	� :��
���� � ��� ���	� �
�	!� ����&��	
��$�� ���	����!� ���	�� ���� �� 	$	� ���� �������
&���
���$��	��!������	�*����*��������%����
����
� �;�������L���
��
�������*
	�������	���_�

����� ����?�#
#�� �"�� 	!�"���-�1��� ��#� �11�&$��"��� � ��"%�1�"��� �����#�"#�� �11��6���� �"�� 
#� �"#�	
�� �� 1�� 
���E����
��)+���������#"$����� "$���
�����D��� � 4"�
#E���#�#�11�#�"�/"�
##�"����%+���" 
���"�����E�

'
������	�
	������������������	�����
���*������� ��
�������������	��@�
��	%	,�'���L���
�:�������	B ��*������!�
�����������	��������������"�����
�	
�������>�&� ��> �



� �7

�

��������	�
������	������������������

?3��?�� ���� ��� ��( �H"�	�	!� 	"�	�	� ����� :���!� �����	� ����D�		��@�� �	� ����
����$��#�$��� ���� ��	� ���$�!�
�
��� ���� ��������	� �
	� �����+�������	!� �
��� ����� �	� ��	� ���� ������!� �
��� ���� ����
����� �
	� 
��� ��� #
��� ����
#���'�����	������
�������������>�;�����	������ �	,�8�����(��	���
��	�����(�������#��!�����	���� ����	���
���������	
C������������D�		>�������H
���������� �������!��������������#������������������(
����� ����	!������
��
���*����!�����*
�����������	!�*����������'
�� �������
	����������#��������	�����#��!�
�����+ �������*���
������������
!���� ��������#����
	������������� 	����
������������������!�9���!������	������+��� �>�;����
�������	�������	� 
��	!�����
���!������	������+� ���>�;�����������	����!�����	�����������	>��
���� ���	%��
	���������
,������!��
���	�����D�		�������!�D�		!� ���#�!�����	���	� 
��	!��������	���	��	
���� &��������!�
�����A������	���	��������������;	
�����	�������� ����(�������#�	�*����	���������#���!�
��������� �&���
��
���	�������A%���!�
�����������	�	%�	������!�� ��� �		����
������	�������	�
���

�
'
�� ����� ���
�
� ��	�H���� ��� ������ ��� �����	��� � ��� �
��	� ���	
��	���� ����H����� ��� �����!� ���_&�	� ��H��	
�
���	_����
��	�*�������$�������$��	�������������� �@�����������"	�!��������H�P	��*�������� �
	������ �������
���	����P	������	�����*����	!�*�����
�������	��
 ����L���	����		��������
�����	�����A
�	� ������ ��*%��
���
;�
�������� ���	��  
���� �!� ��6� �%����!� *
��� ��� �� �"����� ���� �����	�P	� ��� �����
��	��� _;�	��� A���� �_�
��*����	!����%	�������	!�������	����C!��
����� �_����A������
������������	������
�
!�����
�����	� ����1��&��
���	����	
������	
����*��_��

���
�� ��� "$��� ��#�1�
�� /�##�
$��%+�� ��
���2����#�� ��32���1"
�� "����� ��)1&��� ���#��"�� "$���� �"���
����6�8��/)����� ����������1��2���?����#�����6&
 %�����"�������?�#
# :�"����##� ,�_&��
�������;�
��
������������������L���	��!����������D�		��,�;����� 
��!�*�������������������	������
�
��	��	,�8������ ��� ����
������	�����������=�������� ����(������������
� �����;�����	�������	�������(��	�,�����	�	�����#� ������
(��>�;���	� ���� ���� �	
C��>����	
	� ���
����� ���H% ������� ���(��	�� 
��� ���� ��������	��<����� ����H
 ����
$��:�������������������D
�$����%
�����
����;��*� ��������
�����$�����$���������
��=��������
��	��� ����
������� �������C��������������
���������� 	
�������� �
�����	�������D�*
���
��� �
����

��� ������������ ���
����D�	������������#��	��!����������	������#����� ����������*������#������;��������	�,�)
�������� ��	�
����!���� ��	� �	%���
��� ���=��������� ��� ����	�*� 	!� �����$�� ������!���� ���� ���� ������� 
��$�������� ��8����
���
����������	�(
������	
��	!���
���*����������	� ����#��������D���	�	
�����_�

'�����	���������		�P	���	�������
���������*����� ����	��!�$���	����
�	�	����#��D�		!�H%����%		 ��������$�������!�
�����$��������!�
������%		�������$������������
��� �������	��!�_�	����
������������������_��&����
� ����������
���!� *
�� �������	� ��� "�	�����������G���������� �
$�E� ;� �����	� ���� ���� ��������	���#%����� ���� �� �����
_*���������	��	���������	���_!��������_ ����
�_!�� ���������	�_H"�	�	!�	"�	�	������:���!������	�� ���D�		�_��
'
����
�	��������"����!�*����	"�	�	�*�������� ������
�	*�	�	,�_�
��:������������
�����'�������� �	�����	�
���� ��� ����
�����;�����	� ��� ���:��
�����!�*���� �������	� �
��� �
�O���_��<���*
�������	�	� �
�� ���	�E �'��
����������*���	�
���_�����������#���
	��	������� �����������H
���_�J*������*����
�������� ��
�	� ��	"���
�
���;���
� ��������	K��<����
� �
��� ����� ��� ���"� ���� �
��� �

�� ������!��
��� ������+
������ �73/�
 ����$��
��������
	��	�������������	�����	���������"	��
	 	���

3��#$�1"�'��#�"��=���"���#�( �_;����� �
��� ���� ���� ����	�*�������#���
	��	����� ��� ����	,����� �
���� ��	����	!�
�
����������D�
����������#���
	��
���!������������� ������������:�	���������������
����'
��&���
���� ������
������ A������ �
��� ���� :����	� ���� 
����� ���������� *
� ����	� �����	�� &��� ���H��	!� ���� ���D�
���� �� ����
���������
	!�*
��	%���������
������
���!�*
��� ��1�/00��
������������	�����D�		�
���
�	��
	,�B(�������#�	�*����	���������#����B�8 ���������L���
����%�	���&����	���	�
�
������H��	!�����������������������
��$���
���� �����	%�	�_�

:������������$��	�����	������:�������	������*
� ������51�X��
	�������!�
���1/�X�
��
��������!� *���� �����$��	� ��� 9��	
�	�� ���@��
	 ����������� ;�
���������� ��� �
	�����
����� )%���	���� ���� +������������ ��	� 
����������	� * ����� *
����&���%����� *
��� ����
��$��	��������)
��������
������������	�����+
�� ����������H
��	�����	����*
$���
����	����J�������	�H���������
�	���&�����	��
	�K� ����������
�	�
���%�����*
���
��������
$��� H���� �
��� ���	%��������� ��������	������ '�
���	 ��� ������� �����*
��� �����
���
����� D���
	����� @
#�"�� "#�� ����%�11#� ���� 6��#��� ��� ���� �$�*���� 	
�� D���� 
=����"���%+����� ��		������	������������ (�B��!��
��)+���������#"$��"$���
��
��� D���� 4"�
#E� �"����� �"�� �"%�$��� ��!���� �
#� � ���"#�"#$���� /
��(� <��
D���� 4"�
#��"��F#�!"�)1"$����*�����#"���1�'��=�� ��#"����"1����� �

�

��������	�
��������	������� ���������

�3>3�0����� �����(� &���D�		!����#;@@!������
������� �������������� 
���$�����,�(�����	���E�;�
�	*��
	�	�,�8��� �
��� ������ ����		�� ���"	� ���D
	��=� �
� ����	� ���� ���+���	!� *���� ���� �
��	� ���!� ���� ���	 ���	�� ������
'

����
�	���,�(���
	�������
�	!��
�������
��	 ����	E�#
�	�������������
�����������!�������������� �������
	����
��!��
��������	�$�������E�'�� ������
�	*�	� 	�,�'���+
�!��������������������	��
�	!������
	�� ����������
�
����������������
�����������������D�		!����#;@@! ���
���$�����+
�,�(
���
�	������	
�E�'���+
��
� 	*��
	�	�,�'�������
�����
	�����������	������
�������� ���������'
���
���D�		!����#;@@!�$������
���,�(� �������
��



� 10

��	
���
�	!����	�����������	���	��
�����:�������� 
�����H���������+�������&��������
����*��	������ ����������
�	
��� ������� 
����H
��� �������A�������<���+������� 
�	� ��	$�� ����$*������� ��� ���� ���+
�!�$*������� � ������
)
��������� ���� �����)
���������� ;� 	���	� ����� 
�� ����� ���� ��� 	����	� ���� 
�� ���+����� '��  ������ �
 ��
������+
������)
����;�
!�A����!����������*������ �� �		��
����A�����������

�
9�
��� ����� !"�� #$��� !"����� )�"� 32���1"
��� #��� �� �"�� 6�8�� �
#� ���� ��#
#1�#�� 2��$��"#�1"$���
5�1���6�#�����5, �'
��;�
��������*%���
�	� ��������A��
���!�14U26!� �
������	����$*
�
��������	��������
���	����� +���	
�!� ����� ��� ;$������D
����� ����� $��	� ���  
�
� ��	� ���� ���������*
������
�	!� �� �%	� ���

���� ����!� �
��� ���� ������	����	%	�����	� ��� #���� ���D���	� ���������� *���!� ���� ���	����� +���	
�� _ 
�
�
;���%�����_���	�������@���!�*����������+���	
���� $���	�������
�����	��

��!��
������� 
�
��������� ������
�����
�%		�!�������!��
�����������9�����������;������ �����	�*��	�����	�*��������!�
����
	����������� C	��
��_���
�
���
	
�������	��_!������	$	� 5
��%1�$)���3�.%&�"#5 >� 
�
�D���	���	�
��6�����	����!�
��������� ��
	 ��
��%	�>�<"�#��
��%1�$)���3�.%&�"#�)������11���"�#�"��� ��;"��1�"����#�2������#���
$������#��"��/"� 
��1�1�����
% !���	�
������%	���
�����$��������
����������	��� ���327!��
��� 
�
�����
����������;����������
�����	�*�����*%�>� ;"#���#�%"8���;�#�����"1���#�)����1"#$����1�
��# �!
�������
������#��"#�"#�����?��� 
�
���� !��
��D�
���������
�����������������	���;���%����� � 
�����*������	�
��6���1���6/3������
��	����
���8R��������	>�

;��� ����	$������ +���	
�� ��	� ��� 6�� '�$����� ��� � �� S�	�����!� A����	���	���!� ���� �
	���������� �
�	� ���� ���
���*��$��������&���	�����!���
����!�L����!�)��

� �
!���	��
�!����������!�8	
��������� 
�	
��8��S�	� ������
�
�������	��77/�����D����%�	��
��6��1���������

'����������	�����
������������D���������������	��� ���������
�������&�
������;�
!�����
�����������;�
 �����
����	����+���	���������	��
		�!�*�������D���1!�5 �
���_�
������;����	��������D�	������"��_���$���� ��	!����
����������D�		����	
�	��;����	�������*�!����
		 ��������
����������������

����
�����*�����!��
� ������	����
��������

���������������	��� 
������	�*����!��� ���"��������	��������*
���"���	�&������!�
������ ������������
����
		����
	���������������	�����+�����������&� ������������;����	���>�

�$�*���� �"��1��#�"�� ��
�"���=���"���� 5������ )��� �� ��#� ;*#�E5� 
��%+���� ��� �"� �����)�#!����#�
;�"#."��%+�� �B6�
�� ;G�3��( �_(
�� �
	� ������1���%������ ��*����!� 
��&����� ����1 ��)������� �����������

��� ����������  �������� $�� �����C��E� :���H�	�!� ��� ��� $���H���� ���*�� :���	$	�>� (
�� ����� ��� ������ ��� ����
 �������� �������!������ ������� ���������
��������� H
	�$���������E�;����	�� ���$���	���*����� ����!� � ��� �	�
*
��D�	���$��	��!����
��,������������	���9������*� �����$���������J���K�;���������
����$��	%����!�� ��������
C���9����$��������,�8�������������	���(��	������ �D�		���	

	�$������	��!��������
������
�$��
���D �		���������
����D���	$�������*����_�

�
!� �"��� ���
���	������&		��	%	�� *������ �
� *
��D�	 ��� 	��>�&��� *
�� �
	� �
�� ��	� ���� ���	�����+���	
�� $�� 	��E�
<�#�%�����#"$���
$������9����;"#$��%�2���"��
��� �)1&�����( �_ 
�
���	�������
��	�	
���D����	���������
���������
�����D���	���
�	���_���
����������	��� ����������	����;������,�_+���������	�����;����� ���A����
��������������������������������!�*
��������(�� 	��
����	�����*
������
�������������������	�	��� ��������
�	��
�$�
����
���+��������,�&���� ���������������	� �����
��� �!�	
����
���*�������;��������&	������������ ��� �	�������
'����	� ��� ����!������)������� ����	� ���$���D�	��!�� ������ 
����$����"�����;���A����� �
��� �
����*��
�� �� ��	�
�������)���������$���%�����,�������	��$���	%������ �������"���$�����%������_�

?��� ��#� "#�� ���� #�� ��"�@�
���� !�1$��� �"�� ��1�� �1# � "$��#� ��+�1"$�� ��!�$�#��#� #����� #����� �1#� !� #�
)+#�1"$����#$��%%��#,��$�*����#$�1"�'�����#�" ��=���"���#�( �_(����������������8�����������
	����������
�������!����� �	�	�� �
�� �"��� �����	��	��	� �
���!� � �� �	*
��
���������D�	���$���������>�:�������� ��� ����� �
	�
��������������H����	�����$������
������������H 
	��
	���	����	��@������������	��$��	����<��� 
�
 E�������	��
��
���
���D���������$��������� 	
��������8*������8�� ��� �
		�� ���9*����
�	!���� ��� 
�����  ���������$� ���
� ��	!�
���������
	$������ ���*
��	�� ����	�$*�������D�	����� �"����8���
�$��D�		��
��	������������ ���8�������� 
��	� ���

���� ���������'��;���������C	�����,�B'�����	���� �����D�
���B�'���
�����	������������������������� �D�	���)��
��� �
��� ���� ��� ���%��!� *
��� ���
��� 
��� ;����  �������� ���� ��� ����	$� ����D���������	� ������� ���� ����
����_�

�$���"����"��)�"��#�1$���;1*�#"������1����� "����#$�"$�����9����7���"�1,�;1"$)���"���"��1��" �%�"�
�"�� ��#$�"$���� ���� )����1"#$��� 7"�$���� 1"#��� �"�� ����� ��#��	1"$��� 4�����$��� �
%�� A�1"�"��� !��� �
"����� !�#� ����"��%&��1"$��#, � 8�� S�	������ �
	� ���� �
	��������� ������ ��	$	�
�� � �������� ��� ��� �����
��
�
�����	�������9��	� ���� �723� ���� �726� ������%��	!�  �� �������S�	������� ����	��� ��� ������ ��������9��	� �
��� ����
#�	����������;�"��>� B����##��#���
����$��@�
����"�����"����"�/��"��9" 1%��#
$������#�!�"#��
������
% 
�"����##��#����� �$��"����� 
��1*#���=���1�����"� �, �8��9��	
�	�� ���� ��$�
��	

	��� ����� ���� ����	��� �� ����
��������$*
����"�	�*����!�
�������
�����������
 	����������	�
��������������������� ������������ �	%������"�
���!��
����
	�$����
�������� 3#����") ����	���������	�������%�	������ "��������	����� 
��A�1"�"��"#�������
$��

������"#"�����������1�
��, �

�

��������	�
������	�������������������

?������ ���� ��( �;��� ������	
	�
��!�����D�		����
��	=������)
���* 
����
������;��
��
���9����!����9�������

�$������� ��� �
��A���	!��
��	� 
���� ����� ����$���D �
����� ��������;�*
�����	� �����	� �
��A���	!��� �� ��	�� ���



� 1�

9������� 
������� ��� �
��A���	��<��� ����� ��	� �
��9�� ����� ���� ���
����!� 
��� ���� ������ ���� ����
���� 
��� ����	��
����A���	���$�������
��	�����	����+
��,�(�����	� ��E�;����
��	������������	������	=������
��	�,�8� ����������	�
���L���	���� ���� �
�	��� ���,� (
�� �
��E� ���	� ��� ;� ��
E�<��� �� �
�	�,�8��� ���� ��� ����	�� ���	� ��� ��� � ����	E� ;�

�	*�	�	�,�)�����'
��
�	�������$�����,�(�����	��� E�(��������������!��������� ���
��	��
���!�&�	*�	� �������
(
���
��	� ��� ���� ����� �����	E�;��
�	�,�8������� �� �� �	����� ������@�������� ���(��	�,� ;���	� ����(��� � �� ����
#��>!�*�����������	����
�
����
�	��
	��'���&��� �
��	������"	���$��������
��%���������
�	������ 
���������
�
�	���$�����,�(
���	
���	�����
��!�*�����������	� ���L���	������	!�����	�;���
���������	��������� 	E����
�����

�	*�	�	�� �����,�8��� 	
���� ��	� (
�����  �		��� ��	� � ����� �	��	� ����!� ���� ��� ����	� ����	!� ��� �
��� � �� ����	=�
���� ���� ����	� *����!� ���� ����@������ ��� �
��
����$ �� �"����� '���� �����
�� ��� ��	
����!� ������	�� ���� �� �
�!� *��
���
�����	
��	���

�
���
����� ���H%���!� ���%�����Q���
�
��#
 
	���!� � 
	��������8�
����� �
�	��	
!� *
� ����� ���	�������+� ��!� ����
������!�����������10���
������9��
��	
	!����* �����*�������������;�
���������*%��	�����$������ ��
�����
��������
���	!��$*�����"��	��8���������H�P	�*� �����������	!��������������$����"�����

�������#�
�������"��!�#���	&�1������9����;"#$��% ����+���E �;��
���	��
���!��
���������	��������	
��
	�	$�L���
�_D
���	������	
�_����C	������
�	��
�� ��
�������D������������+���������*���	�
����
���� �	����
;�
�����������!��
������������$���	!�����$�����	 ���+���������������
�B��
�*
�����+�������
����� �>�'������
	��+����� ���� ����+����� ���� �����	������D�����!��
 ��� ���	� �� ����+����� ���� ���
����� ���� ���������� ������ 
��
����������C�����������		�,�+��	�����>�'�������#� ���	��
����

�1#�� ���"�� )�� 
#���"��� "$��� 2"�1� �%����� ��" ���"��� %��
�� #"$�� ������� ��##� ���� 6�8�� �"��� ��
�� �
)
�	�"#��
��#$��11�%���"��!��, �

�

��������	�
������	�������������������

@)����� ��( �8�������	��� ��
	�*�������;�����D
���������D�		 ����������	
�	����D
���%
��
�����)
$
�	�$�����
��������
�����
��	������*
���	������� 
����
���� ������������	!����
�������#
���'
�����	
��	���'� �)
�
�����������
��*
� 
�
��'��;�����	
	��������� ��������
�	�,���������C	!��������
��	�!����#��� �	���	�����
��������
����������&���������������	�!�*
����� ���D�C�$�������	����
����'
��
�	�����;�����$���� ,�+���	��
���������	!� 
�
=����������
�	�����D�		�D�
������� �����������!����*��	����*
����*����������������� ���*��	�
��� ���%��=� ���� �����	� ��� ���� )
���� ������ ������� ; � *��� ��C� ����� ���� ����� ����#"���	��� ���
��	� *��� ���
D�		!� ���#�!� *��� ���� ����H���� ������� :
	��� '
 ���� ������� ;� *��� ���� �
��#
��� �
���� ��� ;*�����	� ���
����������������#����
�	�*��������;�����
����� 
 �
��
�	��$������;����,�(���������
�����������!��
� ��������
���� 
���������E�'��;�����
�	*�	�	����,�#������ �D���	�*������������������������
�	�����#"���	� ��*���
����� ������
		���� '���
��� *��� 
���� �
�� ����� ����� �� ���� �����D�		��� ���
��	� *������ �����!� 
���� ;���
 ��	�!�
������:�*
��	�!��
	��������������&�	������������ �����
����=���*��������
���������	�
����	!���	��� �����������
�����	��� ��
	��'�������D�		���	�����	�����"������ �'
��
�	�� 
�
,������!������������� 
�������#��= �������
������!�*������������
�	��
�	��'
�
��������C������ ��;������

�
'
�� ���	����;�
��������� �
	� ������ ��*������ �����*� �������<�	��
�	����*�	>�'�� �
�
��� �*
	�	��_ �� ��
�_�
�
		�� 
��� ���� #
���� '
����� $�� �	
����!� !��
�� ���� ?�#�%� �"�#�� <�2"� �������
�� ����� �&���� #�11���
!�� #�"�� /��"�� ��� 2��� 9�"1"��� ��"#�� ��%�
$���� � !"���� ��$���
��#����
�#�&'"�� )�"�� �",� '
�� ���%������(�	�  ����
�� �����	�	�
_D��
��	�_!� 
��� ���������� ���C	� ��� _`abcdef_!� ��� �
	��������� �����	�
_L���	��_��+�������������������	���
���	�� �
���� ���� ������	������ �	��
O!� �
��	� �� ������ �"		������#�����	� ��	��������� �������	� �
		�>� ;��� �
�
����	%������ �	����
	��*
�����������>�+������$* ��	��+
�	������ 
���%���
	����� ����
�	�����D�		��� *
� ��� ����
��	� ������� ���!� ������� ������� $��
����!� ��� 
���%��	���� D�		� �%		�� �
� ������ �������
� 	�� ����
��� 
��� ���� ;���
������C����"������

����� �"�#�� ;����)
��� 	
�� �"�1"#$��� B1��")� 
��  �����",� ��#�
��"����
��������"����;"#$��%�"�#�"���=���"���" �����7���	�"�
��
��	
E �(��� ������ ��*���	� �������	� ���"����� 
���� ���	�� � 
�� ;�
������
��� ��	� ���� L���
�:���!� �� ������	,� _'��� ���	�� � �$�� ����	� 
�� &��
���	�
�$�� :����� 	������ ���� ��	$	��� :�����	����� � 
��� �
��+��	!� �
�� �����
���� ��� L���
��
������� ������
		�	� ��	�� (����
��	 ��� �� ����
�� �	����!�
���������	������!����
������������E�8���	����!� ���������
�	���H���������
 %�	�� ����D����%�	�!� �
	� ����� �
�� ������	!� *
��$� � (����
��	��� ������	�
*��,�����D���	����� D��"#�)"�#� �����L���	���������_�@���	������������
��	�����(�������
�����,�

�1#��!��"$�� �"$���� ��"��7"���"����"�����!��� ��#�D��"#�)"��"$�������?�#
#��#�����#���"��%1" � 
�����-�����"����"��$��#��#$��)�����$��� !�����	��	��
��
�������(�������
,�_'
��L���	������ �	�������O�����
���������(����
��	����	��!����������
���	���$���� ������������������(����
��	���������������	!����� ��
����
��������$��*�����_�



� 11

��"��$�������������#$���"��������� :�"����� %�"�����")1
#"2����#$��)#������!�"1��"��6����!"�  
����1&����!
�������%+�����
$�������)�"��?�#
#, �<�##��!�"��$��1"$������
���"#�����
���"��$��$� 
	
�� 	
�� 3"��"��� "� ��#������� 6���"�"��� ��!�#� ,� 8��@"��������@����� �
		�� ������� L
��
� ��� ������
�
����������J����
��������
������������
���3/ �����9�K�������$��	���H
�������
����
�������1/��1 �������	��

������
$����#�
�������",��"����#+�"���������$�* ������
��E�3��#$���"���	
#����%�##��( �_(��������
�
�����������E�'�����+
��� 
�
����	�������	����	 %��������������	��
����������	� �����
	�	��<���*�� ���������� ��
���
��	���	����������������*
�	�����&���
���$��� �	������E�'���&�	*�	�����;��������	�$�����������	 ������
���� ��
��������,�B+��D�		� ��	� ����	�� ���"������ B�+�� ����� ��	� �
��D�������������	�� 
�� ������� �	��� ��!� �
�$�
����������D��������!��
���D�		� 
�
� ����	�$*���	 !���� ����	� ���� ���	%���������*���� ����� 
���%�	! � �������
���� �
�$� ���� ��	��������� �%��	��<��� �
�$� ���� ��� ��	�  
�
� ��� �
�(�	�$�� ���!� *
��D�		� ���$����
�	 � �
	,�B ��
��������!�*������������
�	��
�	�B�D�		�*���	������	 � ������*��������������9��	������!����� 
�
����� ��������
�������
�������������
	����������
��	�	�D�		����� ��+�����	��;�*
	�	�
���������
�(�	�_�

'
��� ���� 
�
� ����9��
��� 
���_ 
�������#��_���	
 �� �
	!��
�� ��	� ����#����������� ����	� 
�����
����! ����� �
	�
�
�	� ������ ��	�*����� ����&��	
�� ����#���+����� ������	�	��&����
�� ��	� �
� ��� 
����� ��
�!���� ��	� �� ����C��������
���� %������������	$�	
���*������������ %������� �������A��	����������
����� �

�

�� �����	�
��������	�����������������

?������ ��� ��( �8��&��
���*
��
��(�	������
��(�	�*
�����D�		�� ����
��(�	�*
�D�		��'������*
����&��
�
�������D�		��&�������	�������
��(�	���*������� ����������*��������	�!�*
����*�������	��8������*
 �A�����
���� �
��A����� *
� �
��A���	� ���  ���������<��� �
��A ���	� �����	�	� ��� ���+���	����� ���� ����+���	����� �
	� ���
����	���
��	��'
��*
���A���	!��
�������� �������� ������	�	!��
���������(��	��;�*
�������(��	���� �����(��	�
��	� ����� ���� ��*����!�
��� ����(��	� ��
��	�� ���� ����	�� ;��
�� ��� �����;����	��!�
��� ���� ������� �
� ���� ����
����	� 
����&����� 
��!� ���� ���� 
���
����!� �
�� ��  
 ��	!� ������D�		��� $�� *����!� 
����!� ���� 
�� ������� )
����
��
����!���������	�
����������	!�����	�
�������(��� �������+��������!�����	�
�������(���������� 
����!� �������

���D�		��������������<����
��(�	���	�+���������* ����������
	���	��������*���	�����*���
��������� �#��
�������	������
�	!�����#��������	��������$������� ���������:
	�!������D�
�������(
����	��

�
9�
���!"������"��1��"��/&��2����%����
�$����#��� ��� ���������
����	��(�	��
�!��
��
		������;����	����
������ ����
���� �
��� ���
��	>�&��&��
���*
���� ��		�����<��
��>�'��H
�!���� ��� 
�	���9��	��� 
��� ���H
��
��� *��	�������� ������*����� �
�	!� 
���� 
�� ���� ���� H
��� *����� �%���� *����!� *
� ������ ��� ��� ������ D��
������	�� ���  ��������	� ���� *���	����H
�!� *���� ��� � ��$���H
��� *
��� ���� ������� ���� ���� �%������H
� �� ����
A"����������������!��
���*�������D���	�	
����� �+���������*�������D�		���������
����
����������H
 �����
���	��

'��������D���	�	
��
��1/��1����	����*����$*��	*� ��	���	������	������+���	
��J���*���	���	����	�� ������%����
���� H
�� ��� &����	������ ���� �����$��	��� �����K �� �$��
�� !"�� �1#�� �"� �"##$���� !�#� ���� 9���� ;"#$� �%�
�$�*���� ��
��� .��� 0������ 
�� 7���	�"�
�� ��� 7����1")�� .���"��,� 3�� #$���"��(� _(����
��	��� ��	�
D�		��� ��C���(
������ ;� �
	� ����� 
��� ����  �������� ��� *��	� ������
����!� �
��� �� ������  ������ *����� ' 
�� ��	�
��� ����� ���� (����
��	���� '�����D��
���� ������	�	� ����� ������ ����� ���� �
�$���&����	��8��� �"��	�� ��� ��
����!� ���� 
�� ���	�����L���		
�� ��� ����  �		������	� $�� �	������� (�� ������ ����� (����
��	��� ��	�� �
�$ � �����
*���	��������������!���	��	
����;�����%�������!�� �����������
��������������L���
��
�������
������ 	�_�

��#� �"�� 	!�"��� -�1��� ��#� ���"%�1�"��� �11�&$��"��� D��"#�������#� �
��� )�� ��$�� )�"�� ���"#�#�", � '��
����� ���� (����
��	��� ����	� �
	������ 
��� ��� 
�	�� �H
��	���� ��� (��	�������*����� ���� ����	� 
��� ���� � ����
������D�		������	!������������������*��������	���� *������!�D"		����������C��+
�	
��������"���>�<��� *�����
����
�,�'���L���
�:���!�������	$	�������"������ ������������	��*%��	!����	g��
����*������!���� ��������"��
���$������
$�,�_(�������������(����
��	�����	� ��
�$�����*���	��������������!���	��	
����;�����% �����
���!� ���� ���� ��� �
���� ������ ���� L���
��
������� 
� �����	�_� ������ �"�� =����"�� ��1"�"*#� �����$�����
)���������+����#$���"������!"�����"$��#, �#
	������D�		���������������	E�G���*
�������H�� ���E�B��!��
��
�
��#�"������"$��#�������E�0����B�����������9� ���=�&#"����6�
�.��������/&�	��"��>��"��1�<�H�
�%�=��H����
�$�%+����1�##�(�

 
������	,�&���/�� %$�*��������	�	!�����H������� ������
	�� �
��� ��	� ���	��� ���&�������!�
�� �1�3��*
��� � �� �	
		�41�
H�	��������1��724��������	��
��1/��1����������225�0 44>�&��
��� �
��� ������ ��
�����  ��
	� ���� 
��� �
�� 2/0�
���� � ���
�
�����	������ ��
	����
�	�����
����
��/�/00�
���! ��
��
	�
���H����D�		������ �����&���	�����	���������>� �����"�
�"��
���������A"$��
���1*���!�"#�, �

��� ��#� 
�� �����"�� !"�� #$�1"�'�� ��
��� ���� 9���� 3� 	�"#$��%� 2�� �"�� #�"�� ��"��$��#.���"��E � ;�
������	����������,�_'
���	�D�		�����������"C�� ��(
�����������
������<����������(
�������	��
��D�� �������
����(����
��	�������
����� �����	����
�����������
	 $!�����
��<��
���
��$���
���� ������	,�B<����
��( �	���	�
+������� ��*����� ���� �
	� ��	�� ���� ��*���	�B�D�		� � �	�  ������ ��*����!� ������� 
��� ����� *��� ����� ���� �����
D�		�*���� ���� �������� ����	�$*������� '���A����� �� 	%�	� �������9*
�������� �����	� �
��#�$�
������ ��� �	� ����



� 12

&�	*�	� ���� #�$����� '������ ��C�� (
����� ��	�D�		� � �����
������ '���A����� �
��	� *������� ���� ��$���	�	 � 
���
D�*
�	��D�		� ����	�$�� ���� ����	� ��� ����� ���� ��
� ��� ������ ���"�����!�������� 
��� �
�� ������� ����� �� � �	
���
������	��������B��������
	�D�		�����(��	�������	!� �
���������������$��������������
�B!��
�	����
���� �����
���+��
����������	�	�(����
��	��,�H�	$�
����;�		%������� ��������	�����
��(
��������A��������������>_�

+���������*�����
���%��	�����D�		�*%���
����*���� ��*��������P��	�����	%	������������������	�	���> �;����	%��
�����	�������������	�	������	����
��������!����� � ������������������������D"		���������	���������� �$��*���
���!�������"������
����
��������D�		�������!����� ��C�������	��
���������$����9�����������$������!��� ����
���9"�
���
	%��
�����
���&����

����	���������C������ �����������> �

�

��������	�
������	�������������������

@)������ ��(� '
�� ����� *����� ��
�=�D�		������	�� ��� ��	� (������	 !�;�� �
�� ��� ����;�	��� ����� ���H
����� ����
D���	$����� �������������������@���������������
 ��	����
��������
�������
�������
��!�����������#� ��$��
*�����!����%C�����D���	$�����#��!���� ���� ��� ���C	 ,������ �%��������;�	����	� ����� ����#��� ��*���	� ������
&����*���	����������G�����
������!�*�������
��D ���	$�����#�����������	,������

�H�	��	
����� ����$*���
������H
������8������
���� ���	�� �
�
��� ���� 
��� �
 ����� ��������;�*
� �����	� ���� ����� ����*
	�	�� 
 ���
����@�		����8�
���!��������#�������D���	���	��
� �������:���#��������D���	�*
�����������
	�*����! ���*����
����H�������	����
���!����������� ����
������#�� ����������
������	$	�*����������D���	��������H��� ������
���	=�����
�������;�	���������������
��	��!���� $���������!�*
���
�������D���	$��������*
!��
���� �������
��
����� ��� ������&��� ���� �����D�		� ��	� ���� (�	��,� ) ��� �%��	� ��!�#�!� ������� �����	!� *��� ��� ���
�	� �
� 	!� ���
+������ ���������� '���� ������&����� �
���� �
��#���� � ������!��
�� ��� ��� 
�����:"���������	�	� �
�	!���� �A���	!�
�
�� ����#������ ������	�	!� ����#��������	� ��� ��� �� :����8�
���� ����� :
	�� ���� ������  �		�� �	
��	�� � ���� ����
(�	�!������������������
�	�*������<������������� ��	�����������
�	��$�� 
�
!���� �		������,�'���� ���	��
$��
���	���	!��
��� ���8�
��� ������ ����� ����$��+
����� ����� ���� ������ 
�������	�	�*����!����� ��*������ �9�������
����!� ���� *����������� *���� '
����� ������� ����D� �
����� ������  �������� ������
� *������ '�� ������ 
���
*����������*�	������������������������'
�
����� �	��
��������������	����
�����#
��
!������H���	�� �h�����!�

��������	
���&����������*
�������������	
�	��&�� �������� %�������
		�����������
	�	�������������
� ����	�
����� 
��������	=�����*
����������(�	*���������� ��
��	$����
�������������	�������	%��������H������ 
�������
����	��D�		�H
������)
��	���	�+
�	���������	����8�� �������&��������������	
	��������$�!������D�		��� ����
���
�����
�������$��
����!�����
�������;�"���������
 �����*
	�	����&���������;�	���
�������	
���
		��! �*
���
��D��
��	$�����#�����������	!����	��������
���D
���% 
���������	
�	�)
$
�	�$������'
�������*�������
 ������*��
����%�	��=�D�		������	�������	�(������	!��������� ��D�
�����	��
��������

�
#��	���
�B�������������$��	���!�*����������	�
���+ ���	
��$��	����������
��1/��1�������������'
���� 
�B�����	��
J���� 
���� 
�� �	��
���+���	
�� ���	��K� 
���� )�"�� =���"��� 2�� � #��� �
���
�� ���� ;$�������� L���	����
�$�*��� !�*�����
��������
��������	�����'�"$���������	 !��
������	���*
������������
�������	$!�*������� ���
�����

�A��	�!�����������
����	����������	�
����
 ���!�$���������!���	�����*����$�*����>�

<��� ��
�"��� ;"��1��8��"#�� !"����� �"��1� 
%��"!"11" �� )��"#$��� 8�� ��� ��%	����A���� *���� ���D�		������� �
�
$��� ���	
��	���� ������ ����
�	����� '���
����		��!� 
��� ���� �������� '���
�	�����	!� ����*"	����� _H� ��	%	_� ���
�
��	!�*������������	$�����+����
�	�(�������
�� �	�$*�������21/�J;�	������$�������)��%
K�����45/�J �O�����
����H�����K���	*�����	��'��:
	�!��������������� �#�������D���	��������$*
�
������������������!�
 �������	�
�� �����
���� �
�	� (�������
� �� ��� ���+��� ��� ��#�#�"��"�� �����#�"� ���"�=��#�� !� ���� ���� �������� �
		���
$*
� *��	����� ���� ��*�������� �������� ����������	 ��!� *
��� 
��� �"�� ��#�#�"��"��� ���� ���� ���"%�1�"���
���� ��<����
���������D�		��
����	��*����P��	��	�!���� �	������$*��	��+
�	�����������	�
���<�*�����$��; �������
�����	�����������������	���	��������"		������(�� ����	�$����������
��������
��� 
�
��;�	������� ������	���
+
�	����������
�	�����D�		�����*���	�*����������� >�

@
#�"��"#���������)�)�������##���#��11�#��"��%� ������9"1%���
�$�����%�������"���������2���9�"1"  
�����"#����	
����1�"����!"�����
�$���%+����!���� � �
##� �'��#�������D���	��
	����� 
�
�$��D�		����		��
���
��	� �������� ������������
������������"		������ ;$�����������D�		��������� ������>� 7��.1"	"��������" 
%�1�"�����#�#�"��"�, �

B����������F#�"��6�8��1
#�"��!�"���� ����������������
���� 
�
����������������������� �%��>�'
�����
	��
�
�����$��	��
�	�������D�		�
	����� 
�
��
��
���� ����������%����
����>�#
		�����������$*��������� ������E� <���
3�	���1�����"�1�������"���"��*��1"$�����
%�����#$ �1"�'1"$��2��)+���( �_'��*��	��������������
����!�������
�����*��	�������%��,����������	��������)
�������� ���������;�*�����C�������������������#"���	����� �
��	�
*�����_�<���
�������+
��� 
�
�!�_*���������
���� �������!��
������������ 
���������E_�
�	*�	�	���� �;����,�
_'�� #�������D���	� *��� ���� ����� ������!� ���� ���� � 
�	� ���� #"���	��� *��� ����� ������
		���� '���
��� * ���

�����
�����������������������D�		������
��	�*���� �_�

<"��/��"���&�����1#������"��������"$��������
$�� ,�<��)������
$���$���"������9�11#����"�
���� 
)1&������6��.�1��#
$�������?�#
#����������$���1 1���"�#�
��?��
#�1�����1*#��#�11����

;1*���!�"#��!
����������#�D��"#���
���
�$����#�<�� ")�"#����")����!�1�#���	
���*�"#$��������#��1"�" 
������$����"�?��
#�1����1"����"��?�#
#1�����%�1�� 1�#��9"�������6�8����#�3�")�#( �_&����:"���!���������*��
����������������
C�������@������	������!���������� ��!������	������(����!�$�����@���������������!�� �������"		�



� 13

������&���	�����	�������@"������������	��
	!�*� �����������������������
��	��D�
��������$������	�� ���H
���
�
	�	� ����$������ ����� ��� ���	���P� '
�
���� ��
� �� ����	�*���
���� �������� ��	��� ����&��P
�����!�����  
���
���� 
���	��������#��������	=� �
�� �����	�	!� �
��� *� � ���%C�
���	�������� (������� ���� ��
����������A�� �� �����
D�		���	�����:
	��!������������#��������D���	����� ��������� 
���	%	�������������'���
�	�����	���
� �����)������
�������!������������D���	$�������!�������!��������� 	���*�!��
	���������L���	������C��������=������� ����!�����*��
���*
��
�	�	��������*
������������%��!��
������ �����
������	$�������A����$��	
�����&��������� �����:��
�
��������	%		�������	�
������������$������	�*��� ���;������������������
�������"		������:����	���! ��
���
���

���� 
#��������%����$��"�)�"� �������!��������������������������<	�������	
� ���*�������	�_�

3�1�##�� !
���� ��#�3�")�� !��1� �
#� ���� I���1��
��� � �� /+�#�1"��� 
�� ;�1����� ��#� �!"���@���� "��
=����"�#�	
�2��#.��$���
����#�31�����#�3���1��� #��1#�3�!���#���������"�#�#�=����"�#�#����	
#��1 
1���B���"�#�#�9���#$��%�# �
���
#��
�
�##H#���� %
)�"�"��������	
��"#�"�
#����:�"������

/"�� ���� �$�1
###��	� ��#� ��
�"���32���1"
�#� !"��� � �� !"����� �"�� 6�""�&�� "%����� ��#��11�( �_'
�� �����
*����� ��
�� ����*���� �%�	��=�D�		������	����� ��	 �(������	!�����������D�
�����	��
��� ����_� �"��#�11���#��� 
��E �'���(�����������	�*���������	!�������
�	����$�� ����������������	��	����L���	����		����������	�
� ������
D"		��!��������
������������$�����D�		���������� �����>�<����
��
����
�������������������������� 	��
���
��� ����� 
��� ���� ������� 
�����>� '��� ���$���������� ���� �
���� �����$��	� *���� ���*����!� *���� �
�� 
��� '� �	
�$�
$����
�
������:����"		�*�������������:"���������� �*���	����������@�������������	�������D�		�������� ��	�!����

������������"		�������+
�	��!�:
	�!����������#�� �����D���	����	��	>�

)
����!�*����
������	��������	��������	
�������	�� 
�$���������"�������*����>�8�	�
������
�����*�� ��	!�*����
D"		�����	B���
��
�����	>�&���!������	���> �

�

� ������	�
������	�����������������

?������ ��( �8��&��
���*
��
��(�	!������
��(�	�*
�����D�		! ������
��(�	�*
�D�		��8��&��
���*
��������
D�		��&�������	�������
��(�	���*���������������
 ��(�	�*��������	�!�*
����*�������	��8������*
�� 
��A��
���������
��A�����*
��
��A���	���� ���������<���� 
��A���	������	�	�������+���	�������������+���	� �����
	����
����	���
��	��;��	
	����� ������
��!��������D�		 ����
��	�*
=������)
���*
����
������;��
��
���9� ���!����
9������� 
�$������� ��� �
��A���	!� �
��	� 
���� ����� � ���$���D�
����� �������� ;� *
� ����	� �����	� �
��A��� 	!� ��
����	�� ���9������� 
������� ��� �
��A���	�� '
�� *
�� �A���	!� �
�� ������  �������� ������	�	!� �
�� ��� ���� ( ��	�� ;�
*
�������(��	���������(��	���	������������*���� !�
�������(��	���
��	����������	��;��
���������� ;����	��!�

���������������
�������������	�
����&�����
��!�� �������
���
����!��
���� 
��	!�������D�		���$��*� ���!�
��
���!�����
���������)
������
����!���������	�
������ ����	!�����	�
�������(����������+��������!�����	�
� ������(���
���� ����  
����!� ������� 
���D�		� ������� ������<��� �
�� (�	� ��	�+������� ��*����� ���� �
	� ��	�� ���� ��* ���	�
����*���
����������#��������	��������!�����#�� ������	��������$����������������:
	�!������D�
���� ���(
��
���	�����
��������	��9��������������
���������,�' �����*
���!����������������
�	��
��,�;!�����
� ���������	!�
��	������
��!�*������������*
��&���������+�� ����
����*��
��������
����!�D�
�������D�
����'��� ��
��D��
��	$�*��������� ���� �������!�����D�
������� ����(
 ����	� �
���� ����� ������L���	����)���
��� �
	�D�		 ����
���������'��;��$���!����D�		���	�����
��#�$����� ��:
	�����	!����
	����������
��	��

�
9�
���)�� ���!"����� �"��1�1�#���!�#�%+���"�;1* �#"�"� ����;"��1�#����, � '���A��	�!����� �
�� �����$��	�
���
��	��
���!�*���	����
	����������	����������< ��
�����������;����	���!������
��	���
��������� � ���
����
��
�� �
����� ;�	*�������� ����� (����� ��	� ������ ���"��� ��		�� ���� ����� �
��A����� ��*��	� ��	*�����	� �
		�!� � 
��� ���
#��
�������
�!�������������(�	����	%�����������	 ��!���������� ����
���������
���!�*������������� �	B�������
������$*��� ��������� �
��!�
��� �
��� �����$��	��� � �����������*���� ����(��	��
� ��	� ���4000��
� ��� �����
�
�������������H
���������"��	�����
������	���H
�� ��	����������#;�����������&���	�
����

9�
��� !���� �"��@�
���2�� ����<"*	�#�� �"�� !"����� � "��1�#$�1��."� !� ��	$	� ��� �0�<�� ��	� ��� �����		�P	�
�������"�������������������	�������!������������ ����*���������
������H�P	������
����>�

�$�*�����"��1��#�"��=���"����"��5����%���!���� ����"5��!�#���+�1"$��2*11"����B#"�"#� !�
�������
��"�� ��	
��	�	� ����� ���� (��	� ��
�*����� ��� ����!� $���	� *
� ��� �����	��	�����D�		!� ���*
�� �������� ��� �
��	��
���� �
��� ���� ����������(��	� ���"��	��� �1#�-����� �1�"�����	
(�������)�������#"2�11������ E���������"��
��#$�*.%�E �&������ ��	������ �
�� ������������'���������!�$�� �	���������� �����
��� ����&���������$�������!�
��� *��� �
�� ��� ����� �
��	!� *���� �
��$���� ����#
��� �
 �	�� <"�� ��1�� !
���� ����� "$��� ��.1��� 
�� ���"$������
#���������#"$���
#���������"�11��/*�1"$�)�"��� �$������#$��"1"$�)�"������"1�����

����� ��#�
�������"��!"����#+�"�����$�*����#�" �� �
#%+��
��E�3��#$�1"�'�� ��
���#�(� _(������� ��	�
*�����������	��'������"�����������	�$�����!�
��� *���"�������	�
���������	
		�����$��
��	��!���	� �����*�������
�����9��	"����� '���
��� �
	� ��� ���"���� ������ ��� �		� ��	
�!����*��	����� ����)
	�� ���� ����D���	$ �� ���
���
���	,�B<����
��(�	���	�+���������*����������
	��� 	��������*���	�B�'���������	�����	����������)
	 �������
���������
�������������	����	!�������*����	�*���� ��'���������	�����	�
���*�������������� �������! �������
����L���	���� ;� ��	�B�
�� *
���A���	!� �
�� ������  � ������� ������	�	B�� ;� ��	� ���A���� ���� (�����$�� �A������
BD�
�������(
����	��
���������������L���	���B�&� �&��
��������������
����������*������	����
���� ���;����
����
�������������!�����������
�����
������!��� �����(���$������������A������$�������
����(��*��� ������
���������
�����>_�



� 1/

&�
!������������	����	����������"���������	�����$ *��	��+
�	�������������
�	�����D�		��!����������� � �����!����
�������������	�
����
��	��
	>�(
����������������� ������������	�
����
��	��
��������!��
��*������� 	���%�	�	!�
*���*
�����������������*������������	�J���������� �	$�	
����������������	���*����:��
�����K������� /�"� 
��"���!���#�"���	�#�@��������%��"�
���"#����"# ���"��������1"�"*#��B#"��$��)�"����)
�������� � 
��� ��
��� ��������������� ��	����
	����	����������	�� �������&���	� �
��	!�����	�
�������

�!��
��� ����� ��������
�����9��	�
��*����!�
������S�	�������
	��������$ ������!�����������&	������	���	%���������	�*
��� �� ��������
����������������$*"����
�����
��������(��������� ���$*����	������@����������	����	�����D��������
� 	��!�����
#%�����
�	������������������������������	��� <�#�"#��"������$���"��/��"2��"������	����
�����" ��=�..���% 
%��	
�����,������#��"#���#, �

�

7�"������������������ �!�"1�����6�����#�?����#���" #�"#��#&)
1��,�
�

� ������	�
��������	���������������

/������ ��( �&���������$��9��	������"�����#�����������	������ �������%
��������*�����*
!������!��
��
����
�	�����	��
�������G�	����
�������
���������
�	� �,�(����	����������������"������������E�(���
�� ������
�����	���
�������������������������������!�������� $������������&����"����#�������
���"	�!�����
�� ������
��	������
�$�����
�����;����C�
����#�������	��� ��������	�����	�������:������$��
���������������� ����
���	����������������!�*�����L���	����������*��� �������������
�	*�	�	������,������	�������������%
 =���������
�	��	����������������������������	��,�'�!���	���� ������D����	��������
!����	�������*���������������	 ����	��
��	�� ���� ��������� �	%�	��� ���� ���
=� ����� 
��� ��� *��� ����+��	� ���������!� ���#�	� ������� :������ 8�
����
'
�
��� ����#������ ���� �	�����	�� ���������$�� ��� �� ���� ���C� ����� ���� ������ ���
�� �
���!� *
��� ��� �	� �� ��
��������� *
�� '
��� ������	�� �� ���� �
��� ��	������� � ��� �
�	�,�D��	� ���� �����	� ����%�	��� �
��� ���� ���� =� ����
*��������������������
�	!������	�	���!��
��	�
�� �����������������������������>�)
����������(�	���� ����"�
������
��	������������
�������(����<��������!����� 	��!����������
		���
�������������!�$������������ �������$��
����G	!�*���
�� �����*
=���	������� �� �	������&�� � ���� ���� �	��� �
���!�*����� ���� ���� ���� ��C��+ ����� ��
����	�����������������
��#
��������
�����
��������� �� 
�
!������� �		�=��
������������������������� ���	��������
'
��� ���	��� ���� ���� ���%	$�� ����� ���� �
��	��� �� ��D���!� (���
���� ����  O��� 
���D
���� �
�� (���� �� ����

��� ���H
��� ����	���*���!�����	�$��#������$��� �$������!�$��������� 
��� ������ 
������(��� ����� ��� ���
A
����

�
:
��#�� !�#�@
#�"��#( � &�� ����	
�!� ���� 2���� *
� 
��� ��� #����
��� ��� '�"$ ���� (���� ���� ���"����������	�
����	�����������	���	�*����!��
�
���*�����
����� ��*
��������	!����������	�
�����������
������@� ����������
��
	$��	!����������������	,�

�
9�
��������!"���"���"#���"#$���B���
"�)�"��"��? �#
#1�����!�"1�����?�#
#�D��"#�
#��
##�����$���" �
.����?�����2���D��"#�
#��������!�����#�" !�*�������#���������	������52�����3����L���	��! �
����*����
��
���
����%���
�� �������������	�_���������9�� 	�������_>�'��;�	����������"����������9��	��� �����_���
�����
���L���	��D���	_��
		�������������
����� ���	>�&�����������������9��	�����������	���� " ����'���
�O�����;P������J350�/30K!���*
����$�����
����$��* �����������
$�!��
���������
��D���	��
�������� ���������
��
)<AA����
���	��%		�!�����
��������
���$%�������� ������
������D���	�����������	�	�������$���"��� ���:��
����	
	�	�����"��������@����������
���$%������� ������D�������@����J5/2�����9�K��8��(�������
�*� ������
	���*������
�����������	��
��_$*�������5�����3�� ��L��_���
	$��	��



� 14

����� ��#� 
�� �����" !� ���� �
���$%������ �
	� ����� *��	*��	� ��� �	
����	! � ����� 
#���"���#�11�#"$�� ���+����
��#�2���
���$��D��"#�
#�	
�2����"���
������52� ��
���$��
#�����:�"���$�
�5�2��!���,�

@
#�"��"����
�"���32���1"
��"#������%�11#����##� ����?�#
#�7*"������?
���#�"�#�11��,� '
������������	��
���������������A���������������
	�J"�	��������� ����_�������;������
���_K!�*������������������� ��"��������
��	� ����� ���� ���
��$��� ��� "��������#������ �� � �
���260�$���D�		������� ��� ����� �
��� ��� ;���
� � ���
*������� ��*
�	�
�� 
�������	�	���@�������>� '
�� �	�� 	� 
���� ��� (�������
,�_'���L���	�
��������� *
� �
� �� ����
��	��� �
������	��� ���  ������������ �����  "���� � ���� ������� ��%	�� �%����� 
���� �����  
��	�
��!� � ��
����
��	�����	��������D�����������	%��������+��� �		��
�	����	*
����C��������
���9����������<�	�* ������
	
���������*�����$*
�����	
��	�_�

�$�*���� �"��1�� ��
��� 5��#� "� ��� ������ #����5� 
 �� ��#$�&%�"���#"$�� �"�� 7"�$����#$�"$���� ��+�1"$� �
"$�� !����������	������	�����������"����������
	��� ���
����*�������	��������������
���L���
���$��! �
*���������		��A�����*���	
����������A��������� ���	!����"���������	��
$�,�_'
�*%���
��������	!� �����	��
���$�� ���
�����&��� �"����� ���� ���� *������� �	*
�� ���� ����9�����	� �
���E_� '
��� ���	� ���#�� �
���
 �� �
��
D���	��
�� �������D�		������� �
��5����L���	��D� ��	�����*���	� �

��� ���!��
��� �
�
���*�����	$	��� �� ��
��	���
����	�� ���� �
	��� ����	� ��������
���� 
��#������ �	 
����!�
���� ������ ��� ��� ������ ���������	�� �	���� �������
����������"����������(���$�����������$���	��%		���

�$�*����#$�1"�'�����#�( �_'���	����
	�����$�������!�$��L���	��������	�� (
����	$	������
�$��*�����
��
�	�������!����� ����	���� ��� ��
��	��� ����D
�
P���! �*���� ���� ���� ����	�$����	
�������� '
��� 
�� ���� ���" ����
������� ���
���
� ��C
	�����<��������� ���	E�G��� �8��� *%�� �
�� 
����� ����� ������� *��	��(��	�� 	�	��  
	�����
(���
������"�����*������D��	���������!�*����*�� ������������,�B'���#����������������;*�����;��B> _�

)�!� *��� �
	� ��� ���"������		� �
��<�������� �����"� �	E�#
	� �� �����
��	� ���� �
��� �
�	� �3�  ����
���� � 
���
�������� �
����!� ���� �� ������� ������ 
��� ���� ;��� � �������	� �
	E� '
� �
������ *�� *���� ������A����� �
 ����$��
������!�*����D"		��*
���
�����D�������	������<�� ���������������	�����	> �

�

� ������	�
������	������������������

/)�� ��� ��(� ���
����� �������	�,�)
��� ��� ����	� ����!� ��� ��	� �	%��� 
��� ���=� ���� ���� ��� ����	� *�	!� �����$��
�������������������@����������
��
����$���"�����8� ���
����������	�(
������	
��	!���
���*��������� �	�����
#��������D���	�	
������<�����������
�����������H
�� �!��
��
��������
���)
$
�	����D
���%
��������C���� ���������
�
�����������
��	
������<�����������!�
�����
���� ���(
�����	���!��
���!��
������#������
�������� �����D���	�
*��������H
����
���������
��
���<���������	�����
� ������#��������
��,�'�����	������������	������!�
 �����
�
�������(������
���������������

�
9�
���#������#�"�����=��.���"��2������@&�����#� 32���1"
�#�	
��@&��������$�*���.���"���$�����	
 �
��%+�F��$�*���� �'���������	�������	�
����*����������*���������	� ��� 
���	������������!��
����	�����������*��
��������
�	�����D�		!����������	�����$*��	��+
�	� ���		����������	���������������������		��D�		��� 
�	����������
�
�������	������	��
�����������
��	����
�����;� ���������	�������
��������������������	�������!�
 ��������
(������
������
	�� �	����(�����������	�D�		������� ���D�		���
�	����
����
������	��$��	����
�����&�� �����A����
��������"		�������'���
�	�����	�*������*�������� ���$�����J���(�	�/57K������������	����
���	�$* �������21/�
J;�	��� ���$��� ���� )��%
K� ����45/�J�O����� ����H���� �K� ��	*�����	!� �
���� ����	�� ��� ;�
������	�  
���� � ����
��P�*�����>�

�����!�#�.���"�����
��� �����$�*����� �����!"���1� "$��	
�#�"���A�#+���(� _������ ����	� 
�� ���� ���
�!�
��		�����	������������� �������!�����������������
 ��������(
��������+���������	�	
�������
������;� 	���	$	�	�	�
���#����������!�*�������� 
�����	!�������C���� 
��������
��	���������
��	���	������ ����������� ��	��
	,�
B;�����	�����
�������#��������
��,�'�����	�������� ����	������!�
������
�������(������
������������� �B�:���
�
�
��	�		�����������A���	����S����	�������	��8�� ��
����������������,�(
���
	���������
�������� �����A�����
�����������"������$���
���E�8���������
������
� ��������;���
����!�
���������	�������������D����* 
	�D�		���
��� �������A�����$��
��	���� ;���	� �
!� ��		��� ��� ��� ������
���&��	
�!���� ���� ��� ��
��	�� ���� ����� ��� � ����	��
<����
��������
�$���A������
���_�

'�� ������*
�
����20��
��� �������	�� ��	�*���!�� �	� �
��� ����� �� ��	� ������&���	� 
���@����������� ����� 
�>�
(�����������+��������������
�����������*��������� �������
	������
������	�
�����������
�$���	����%	� ��������
����	�O���	>�

<"�� �$�1
##%�1���
��� ��#�9����7���"�1�#"�� ���� %�11#�%+�� �"��7"�$��%+����� ��!�#�+�����#$�����
�����$�*��������#$���#�"���	�#�@����1����=�� �1����#�"�������	
������)�,�>��+�1"$�(�!"��#�11� ��
���"�������)����*������8"#�"�������
��"������� #$�1"$���=����#"�,��������"��"���3�	�"#$��%�#�1 1���
�"�#����������$��1�"$�����!����������"�#�"���9"� ����"����#�",�3��1�������#$�1"�'1"$����2�, �

�

� ������	�
������	������������������

?������� ��( �&��H
���

����	
������
�����*�������	�����$*��� �������������	
��������������&�������������
������!����	�	�����
������������������
���������� ��
�	�,����	!��
��A
���D�		��>�'�����������������" 	��!�*
��
���
�	�!���������	����������������
���*
��	������ ���!�����
������
�!��
���������������	��!��
�	��� �$�������,�(
��



� 15

����	���E������
�	���$�����,�@
�������
�����C	���� ��	$	,� ���	���!�*��*����	���E�;��
�	��$�������, �����	�����
���	>�'
� �
���� ���� ��	� ���� �
���!�*����*���	�!���� ��������� ������H
������ ���=����*
���� ����$���	�� �	 ������
&���
�!���������������������	��!�*
�������� �������!������
��(�	��������
����� ���"	��
		��� �� ��������
������	�*
���� '����� 	
��$���	� ������� ����� ��� ��� ���� �
�	��$�����,�(���
���� ���� ����
�� �������� � �� �
��
���C	������	$	,�L���	����;����	������$��������� �����������	������
�� �����
�	�,�'�����	� �����!���� ������������
�
����!���������	�����
�����C��!��
�������	�	,���	 ��!�+�����

�
#��	�����	B���������;��������������	������������� �A
	���������������������
���������������������A� ����'���
;�
��������*����������$��	��
�����	�������A
���� ��
��������������!�������������������'������� ��������
�
�
		��$*
� *
������������ 

�%����!� ����� ����	���� �� ��
���
�
�	�!� ���������!� 
��� �
� ���� �����"�� ��A�����
���� ������
� �
� ��� �����	��� ������� ;����� �
		��� ��� � ���� ��	��� ;������ ���������	����� ��� ������������ �������

��	
	��!� *
� ����� �
��D���������� ���� ����	����� �<��
���!� ��%	�� *���� �
�� ����A
	��������� 	
��� ���	!� ��	�
�������������������
������	�!���	�
��1��:
	��
� ��������������$����
��������10���
������	����� ��	������
��
����@�	������<��	����
���������*��������A
������
 ����>�'�����H
������������	�������	�����;�
����� ����
�
���	���	!� 
��� ���� ����	�����

�%������� ������
� *� ��� ��� �
	��������� �����!� 
��� ����  ����
��J

�%��� �,�  ��
����
��!� _D��
��	�_K� *���� ��� ����������� L���	] �� ���� �

��� ��� �
	�������	�� L���	��!� _D��
��	� _� *
� ����
��$����������������
�������������D�		��������	$	�� ��"���������������*������&�������$���+���������" ��	��
������J�����������+������� ���%������� �����g��K�* ����$���	����9��
	$�
���� �����������	� ���� �
�� � �
�
	�������	>�'��

�%���������
�*����$����������� ��������
��Ji�	���K������
���$����h	���J+���K����� ������C�
�����
���_��	��_��
	�������	��

����� ��#� 
�� �����"��"#�� ���#$��11���%
���� �") ".��"�� !�"'�#$�1"�'1"$�� �11�#, � ��#� ��"�� ����9���� ;" 
#$��%�2���"����	
E��$��
��!"��!"����!�����1�"$� ��
%�#�"����#$�1
##��#��	( �_<�������
�����$�����
	���������������	���������������������&�	��������	 ����
������������H
�����
�����;���������;����	� ���������
�
� ���� �	����,� ;�� *
� ���� $���	�� ������� ��������� ������ H
���!� ���� <�� �
����		
���� (
�� �
���� ���� � ���	E�
(����� ��
����� ���E�(
���
	� ������ ������ ���
�	E�' 
���� ���*���	� ���
������;���*
�	� ��� ���	�
� �� � ������
&������;������������	�������������������*������� ����&���
���%��	���!�������������������$���
��� !�*
��
������I��$������� ��*����� ��	,�(���
���� ���� ���� 
�� ��������>�<���������� ���	� �� ������� �����$��� ������
;������������������	������������>�&�����������	 �����������������	�����$%������*��	��!��������	��� <��������
������	�����
����	��(�	�����!��
�� ������������#� $�	���	,�(
������	���E�(
�������	���E_�

B��!�"1�@�
���!�#�#
$�������
��%"���#"�� ��#�D�� "#���
�E �'
�� �
�� ���	��� ��$*�����	�*����>� <"��)� 
���1"#$���7"�$���%"����"����/"��1"�����"$���
��� ��
$������#�������!"����#"���"���1#�;��H��
%�, �'
���
���
��� ��� �
	���������� ������ 
��� �������� (������ � ��	�		!� �
����	�� �
��� ��� 
�	����� ��"����	����	� �� �
	�����
�������	
	��	�������
���
��10�7����������3�%��� ���/30��
�!���������
�	��;��	�		������
�O������ �����"������	�
;���������	��	���33�325��
�!� �#���1�
%��#"$���1#����1"�"*#��"������$��"����7"� $���"������ �J
���3��
���
��
�������	�������9��	��������������� �	��������
�	� ������������	��������K� 
���
%�����J,������#��"#���#,�

�	
���)��"#����	
��$�����##��"����#������
����" �G#�����"$��#"$��������
%����������1"�%��������
 ��
�
�����J��
#�)����1"#$���-��"1"����
���"�4"���� 1��
#�)�%�##"�#%��"��-��"1"��#������
����!��� "�
�$���1�K��"� !�"���� �1#� ���J� ;�2*1)��
�#���"1L� �� ��� �
#1"�"#$���9"�����
��� ����A�#�� ��%&11�� �
% �
M������8��
���""���71�"��
..���� �

�

� ������	�
������	������������������

/)�������N��(� )
���������
��������H%����
���������	�*�����*
 !�������������
���D
���%
=����������	���
��
;�
��������D�		���������
��,�'���9��	���	������	! ��
��@�����D�		�����	��
�������	����������
��	�
�� �
��;�
����
����>�&���������
����������D
���%
���	�
������!��
� �������������&���
�!�������������������!�����
� ������
��������)�	$��
��*
���=�����*
����%������+����� ��'
��
�	����$�������,�����	���!�����
��>�8���*� ��������
$��  ��������������� �
������<��� ��������� ���C��� ��� � ����)�	$�� ������� ���� ����	��� ���� �
����&��� �� ��� � �	����
*��	�����!��
�����
�����!��������������9����%��!� �������������������
����!�����*
���������	����� ���	�	���
����)�	$������ ��������� ���� �� ���� ���� ���� ���C�� ������:
	��9����%��� ��	� �������H
���"����� ��� ��� 	�$�����
��������	����������
����

�
9�
���"#������6�8��!"������"��1�
%��"!"11"����$�� �)��"#$�,� '�������;�
������������ 
		�%��!� 
���!�A��
�
�� ���� ���
����� ��	�	
�����$*������� ���� �
����50� ���� �10!�
���� �
���� �
��� ����H������� ������
� ���� �� ���!�
����
���
����
�����@"��������@�����$����������
�� ���!�$����
	�������������������
��	�*��������A
	�� ������
	���� ����10�� �
������	� ���� �
	��������� �������� 
���� *
�� '
��� ��� ���� ;�
�������� ������ �
�� (�	�_;� 
������
��_� ������	!���	� ���	� ���	��!�*���� ����	�� �
��$� �A�����$��	����� ������ ������*�����!��
��� �
�$���	 �� ��%	��
�����	������
��	�*����!�����_;�
�������_����C��� *����E�'
��(�	��	
��	�����
�	������������_��j��� ���_!�
��� ���C	� ��	� ���� 
������� ���C	� ��	���
�	�� ;����
��� � ��
C��� ��	� ��� �
	$�_'���9��	� ��	� �����	!� �
��@�� ���D�		��� ��	�
�
��_!����
������������	������*����
����(��	��	� �
�����������%���	��9��	�
���������	!�$���� 	��13 ,23,�_&���!�
���� �
��� ����,� '�����D���
	���� *��� ����	� ������� !� ���� �
�� 
����� ���	���	_!� �%������ �
��� ����� ���� ( ��	� ��	��
���	�� �������#�!"��+�1"$��
�������", �

0��1�1"$��������#���
���
���"���!���
���
���?�# 
#��&�������#�%
)�"�"����!"����"��-"#$����"�� ���
;"��1�#"�� ��� �"�� ��#��1���� ����$��"#�1"$��� �1�
�� #����"#$��%��-"#$���� 
��9"����� �"�� �1&
�"��� �1 #��



� 16

�%%�����4"�$���� � (
�� �������	� ���#�� �������� ���� (���E� '��#�� ���"����� ������C	� ���	�� ��,�_'
�� ;�
�
��������
���(���$���D����>�'
���
��	�������
�$��� ���!�
���
�������
�������������B���	���>B������� ���	�����
��� (���$���D����� ����	��&��� ����� ���� �����	� �� �
�� 
�!� *
�� �����D�����
����� ����A������ ��	��)� � ����
����	���
�	!������*�������$������!�	%���������� $����������!������������������H%����	�$���%�����!� ����
��
�����$��
��	�������D�		�$����	
���!�"����	��
�� �
�	�����(���$���D����!������
��;�
��������*���	��8 �������
#
���'���
�������#�$����
���
!��
��������������� �
�����
	!��������(���������� ���������
��$������� ��;�
�
	����������	����������	�
���
��;�
������������
�� 	�_�

#
���'���
��!����(������������������$��	����J �7/7!��
����
		�*
������������700������732������� ���K!�
*%����	$	�
��17���%�����00��
���
�	���*����!��� �	�������	���10�0�� <"$������������������$�*�����"��
/*�1"$�)�"��	
��#��&�1"$���=���"���"�����7��� 	�"�
�� � ��������� ���
���10�0��
��	!�$��%�����$*���
����
���(�������
���'���
����H��!�����
������#��� �
�����	$��������!�
��
������������*����������
�� ���
����%C����'�����"�������	�����'���
����
���
!��� ����������	��
��
���!�*��������
��	�������������� 
���
C!�
������ ����	
�� ���� *
�� $�� ���������� <��� ���� 	
�� �1+$)�� ��� �$�� �$�*�����"
�� ��#� 32 ���1"
��
!�"#����������>�$���"1����##����"����"��1�"#����� ��#��"���!�����9"���1��$��9*11����$���"���!"�� ����1���
!��!"����#������#"������ �8"#�"����!"���"%�$ ��"����� ����
#��!"��!"��2���
#��������
��� "$�� �
�8"#�"���������������#��"#���#, �

�

� ������	�
������	������������������

/)�� ���� ��( � 8�� �
�
�
��� ����� ������ 
�� �
��
	� ��� ���� �O�
����� ���� ���	��� <��� ����  �������� *
��� �����
�	
���������������A���=�����������	������*����� ��!����:����
��	��
	!�����	�*������������	����� 	����8������
�O�
�����*
����� �����!����������������������D�� �	����������*
��'�����
���$���������,�(
���
���� *��
��	� ���$��	��!������� ����)
$
�	E����	���� �������� !� ��� ���� ����:�������$���	�$��E�8���*��C!�*���� ����	,�
���#�������D�		����'
����	�����������,����*������ �����
������>�'���������D���	�$�	������ 
����� ���������
���������C�������	��
�	���D��������'
�����
���� 
��������������
�	������
����,�(
����	��
�E�;��� ������A���
�� ��	� :����
��	,� ���
� ���� ��������D���	�� ����� ���� ������� ��������<��� �����@��� �����	�	�� ����� 
 ���� ���
�
�$���D����	�����D
���%
��

�
#��	���
����*�����������������D������	���������	� !��������D���	������	$��� ���������'
���	���	��� 	���
	��
���������;��%���������������
�
�����������*��� �����������	�������
���
�����	��!��
����������� ���;���
������� ���� $��� (
���� '�� ������ ��	���� ����� ����� �� �������	������ :��	��������� ���� �
�����	���� (�� �� ��
�%������$���������� ��	�;������������������������D�� �	���	���!��
����
���
�������������*������������ �	������
&��
���
���"	�������������������D���	���	���� ��>�(
������������$��"���������������$��	���
��� �	�$������
:�����������
���#��������D�		�����$������	!���	�� ��*�����%�
��

�����#$��
�� !"�� �1�"$��� !�#� ����9���� �$�*���� ��	 
� ��"�, � ;� �$%��	� �
���!� �
��� ��� 
���� ��� �	���
���
�����
����
����������	"����������������	!�
���� 
����������	����	
�����!�*��������	��������������� �'��*%���
	���_���� 
����	*
��$���������������������������� �(�����
�������'������
��$�������_� <����$�*����"#��
�1#�� �"�A��1"#��� 
��"�� ��"#����2�����"��� ��� "$� ��� ���2�����"��� 
��#�*����� �$���"��,� <��� �
��� ���	� �����
���#��������������!��
�����������	���������D�		� ����9��
�		��
�����������	��
	>�

B�������$����"��;�%��"
��	
�#�"�����
�"���6���� �
����#+�"����#�( �_#��	�!�
��2����%���!���	����D��
����	
��������C���&���	�������������!������������ ��D���
����'���������J�6�/��666K��(
�������H����� ���*��	�
�
���� ���
��� ������	�	� �
	!� *
� *������� ���� '��� �	� ��� ����������H
������� ���� 
���� �	
C�������� � �
����
��������������
���
���������������D��������
�	!�� ���B�
����
���'���������B!�������(�������A�������� �����!�
��
��� 
��� 
��� ����+������ ����&��	� ���� )�	�� �����B D������$��	B,� ��� ���� ��	� ��*
����	��� �������  ��� �����
�
��D�	�� $�� �����!� ���� ��	�D�	�� ����A����� $�� ���
�� ����� <��� ��	�+"��������	�� '��H������ ��	� �������� � '���
������� �		��*
���������,�B+"����������!�D�	���	 �������������
	$������������
����B�_�

<"�#���<�� ;�#$�� !��� �1#�� "� ���� :�"�� ��2��� �#� �"� � ��	"�1#����� ����� �"� ��	"�1�"�#�1����1�
�� �")".� �"��
��+���������"#������"�3
��.��
��@���"����")���� ��9&
#�����"�����������
����������?
����
%�� 
��� 
�� �
�� �������@���1"����
#�"1����� � '
�� ����	�����	� ���	�� ������ �� ���������	� ����	� � �������	� ���
���
���A
	���
����
���
������������	*�����	����	

	�� !�����������20�000������������6�000�
��$�������!�� �	��
�*����
��������������������A���	�����

������"��)����1"#$���7"�$������������
$��)��")��"2 ��31�������/�"#��#�!������"��%����%"�	"����
� �
�"��� ����;"1��2������>&$�#��1"����� �
%��"���<�  ;�#$��"���#�����	
�1�#�(�5B#����=����)�%"�	"�  
�
����#������
#����"��&
1�(�.�"2�����.�����:
!� �
���2��.�"2����7��.����"�#.������
��*% 
%��1"$���/"���1�5�

!�	�"��#$����%��&'����$������(	)��*+��#�	'�$��&'��, -&'�	��$��(���������
�

� ������	�
������	�����������������

/)����� ��(� ���� �����C������������ ���� �O�
����� ���� �������$��
 ����� ��	� �
������ ���� ���
����� ��� �
��#
���
��������������&���
���'������*������		���������� ���
����	�+����������		��������
����������������	 �������
�������������������$����!��
��	������
�����#
�� ��������	�	������
����'
�*�����
��+������������� �����������	��



� 17

�������&��&����!�
���������������	����
�����*
!�� 
��	���
��
�����
��������������������$���������'� ���
��
$���	
�	�*
�������#
��	�����
����	����������� 	�������!�����
��
������"���������
�����	�����		�� !�����	����
������ '%������ 
����<��� �� ����	� ���� '%������$�� �
� ��!� �
��� ���� *���	��!� *�� �� *
��8�� 
����+���!� 
 ��� ���
������������*
!��	
�����
������������
����������� �
����G	!����$����	��������������������������	��� ��	�������
�
��!�����
������������
����!��
�	�������$�����,�&� ����������������;�
�	*�	�	�,�A
��	�����
����*��� �������!����
�������
���
	���'"��!��
��	�����
������	������ ��=�������
$��������������������<�����$���������
 �$�D
�
���%
!��������	�����������O�
����������	�������� '%������
����

�
9�
���2�����"�������?�#
#�!"������"��1��."1�.�"#$� ���%&11��������B�#�$����������1#�)1����!�"#��"$ ���
)���� 
��<&�����#�##���"��� ���
�� ����
#�����$ ���!
���� �#��	�� �
��� �
�� ������ �
�����	� �����
�	*
�����������
�����!����(�������
����C	�����
$�, �_;���������	������&��
�����	������+�������"	$���� �
��	�	����!�
�O�����������	������;�	�
�����������)����$���� ��J)������������K����D����!�����$����*��������� ����	��
��	O������*����������������������	"������������ _�<�#���������?�#
#���+�1"$���$��"$�����!
##�� ��
 $��
�1#� �11!"##����� �����##��� ������ ��� )�"� �*��1"$�� #� �")".��"�� � ;��������� ���	B�� ��� ������� :
�
�	��!� ���� ���
�
���������	�
�������	����������*����!�
������'% �������%�	�����)����$�������	�
����������	������
� ������
J
�C�����������	���������;�
������
���!������"��	� �������������������
����������K��

�������#�
�������"��!�#�#��������9����;"#$��%��$ �*������	
E �;����
��	������ ��	�������������������
����������C	������������	���,�_8����������!������ ����:��	������������������� �����������$�����	$� �!�������$��
�����!�$���������8���������
��;�
���������������! �
���*%������&����$����!�
������	��������	$	��
�� ��������<���
��� ��*����� (����� �	���	� �
�� 
����� (
�� �
�
��� ����� 
�!� �����	� �����*%	����8��D�
����� �
��� ���� �

�� 	 ����
��������'
��*������������������	������������!�*
 ����������	,���������������	���������
����+���
�� �����#
���
�������	�
�������G	����
���
������������
������
	$ !����$����	����8���	������ �"��	������ ��	������� ���� �!�����
�
��	��!�*����� �
� �
�$�
���������	�	��(
���������� 	� �
E�(�����	�	� �E�(
����*��	������#�$E�;����*�� �	� �
�
�����&�����������	�����
,�#�����	�������	����	 ��W�������&���������"��	����'
�������	��������
 �	!�����������
 ������������	��'
����	
�����������(�	�!��������	 ������������'
���%��	�����
����!�*�������������* �������
���	,�'
��� �"������	������� ��������9��
���$������� �W������������!�$�����!�����������
���:
	������	 ��_&����
�����������_!��
�����������������!�
�������������� �����D��
������
����
	��������$������
�������(���� ��
��	!�����
���	��_�

3"�7���"�1��
##���+�1"$����#�"��A�1"�"���1�
� �,�<��
��"#��%+��"���"��;"��1��"�6��#�$�����"$� �, �
'
����������������������D�		�����������$*��	��+
�	 ���������
�	�����L���	����		���	!�	���
	����	�� �����	��(
���
����	������$*��	��+
�	��$����	���+
�	����	��� ���� ��E�<���*
���*����	������������"������
���!�� 
������
D�		������� ������ ������� :
	�� ����
��� :
	�� ����	E� ����� ���$$������� ���C	� ���� �
$����"���� ��	������� � _8��
)
��������:
	��������������������������#��������D� ��	��!�
���_���������	������	�����D�		�
	��_:
	� _>�<�#�
=���1�������"�"#���#��11���"�#����##��#�)�"���*�� ����"�����
$��)�"���"��"�����2��!��������"%�1� "����
�����#���+��,���"1�
#���"���)��������.���1��1�#� ����%��"�	
��$��,��
$���1#�$���"#$��7��)��, �

�

� ������	�
������	������������������

/)����� ��( �;���&���%	$�����
��$�������������
	��������#����= ���������������
�����������������
�	�,�(�������
*����	!��
���	��������������
�������������
		�� �	 �������	����=����	���	������#
���
��!�����	���� �������
�	�,�
8���*������*�������>���������������*
������&��� 
	$�������� 
���*
������������������	������*��!� *��������
�	����
�������
�	��$�����,�����!��
����������
���� ��	*
���
��	!�����������!�$�����������������	��� ��������
���������@����������
!�*
�� �������	����	$	��
	�� �������$���9��������'�� 
���
��������*���������� ����	��
���� �����D���������	!� *
�� ���������� *
=��� ���� �	�	�� ����D�������	�!� ���
��� ����� ������ ��� ������ � 	
�	� ����
$����������	�=�������	��������������
������
����G 	���
����'��������
��������A��	���������
�����$� ������

�
<���?�#
#�2���"����� ��#� ��"�����	&�1��#�"��� �
�� �����,� ��	
� !
����&�"��� ��� ���� !�� "$��� �
#�
A�)1�����+��E � )
	������ �
	� ��� ������� ������
� ���� ������ ����� � (����� 	��� �"����!� �� *
� �
� ����� 
���
�%��	����D�		������!����������������������9���� �
����>�<���������(�������
���*������������*���� �
���� ���������	� �����	�	!�&��%���� �$%��	���(��� ���������	����� ���� ����A��	�� ����	��� �
�� ��
����>� '��� �
�
	����������������
	��
���
�����������
������	�� 
����������
��	!��
����	�����(�������
	��������	� ���������	$�
	����
�$���	���
�����"	!��������	�*������������� ����	�A���������	B��$�������	������760���
���� �����������
���������$�����
���
��	���(����������

����� ��#� 
�� �����"�� !�#� .���"��� ��
��� ����9���� �$�*���E�3�� ��)���#"$�� 	
��$��"#�1"$��� �
 
�����)1����� ���#$�1"�'�� &�1"$��#�( �_:��������	� ����	� ���� ����D�������	�� ������� *���� �
�D�����	��� ������$��
���	����!�*
���D�		������*�����;��$������������ D�
����������	,�B'�� 
���
��������*������������� �	��
���� �����D���������	!� *
�� ���������� *
=� �� ���� �	�	�� ����D�������	��B� )���	� 
���� �
����� *����� �� ��� ����
(����� ������	!�
���
���� ���������
���!��
������ (����� ���	��'���(������������#�������*
���*
�	� �,�������
�����������������!������B����A��	���
����������� 
�����$�����B��'
��9�����������D�����	������	���� ��� ���
������$��������������	�����������	���(������������ ����	�*�������	!�*���������
���$�����	���
� ����
	!�����
*�������%����!�
�������
����$���$%����!�
������ ��������������(��������������
�	���$���
����_�

&���������������
	������������������	�����!����� ���������������	���������	��%		����������A��	�� �%���	����
�
����� ��O�������� ���
������>� <��� �$�*���� #$���
��� ����%�11#�#�"�� ?�#
#� ���
 ����� ���� ���
$��� )�"��



� 20

�
���� ����� �&�"���� �#� ��+��� !��#"$�� !��� �"�"1 �����2��?�#
#� �������	"�� ���+���� !����� 	
�#�",�
���
����"�������9����7���"�1�)�"��"	"��#�;�"#." �1���	
E�9���"������?�#
#�"$����������	"�����+��� �

�� "�� ��� �
%� ��� ���� 	
��=�"�#����� ;"#$��%�
�� 7���"�1� ��%+���E�M���� ��)�� ���#"$��#�1���� �
$���
��##�"�����#�)�
��!����1�
���!+���E����� �

�

�  �����	�
������	������������������

/)������ ��(� <������������ 	���� ���D���	������� ��� ����(��	��� �� ���� ������ ���$���H
������ ���(��	�� ����*����
�����
	
�����:��������������	��;����	����������* ������H�������������;���������	��������)
��������� 
�����

���������	�*�����*
!������ ������ �
���D
���%
=�� ��������	�� �
��;�
��������D�		��� ���� ��
��,� '��� 9��	���	�
�����	!��
��@�����D�		�����	��
�������	���������� 
��	�
���
��;�
�������>�

�
<��������?�#
#,��"���2��������"�4��#
$�
����%+�� �,�9�%%��1"$��1&##�����#"$��"$���2��%+���������� � 
��� ���� �����#,�B���"��-������#$��%�,�<�#�A�"$���� ���#�"#�����, �'
��*%����
������1000��
������*��
���>� ��#�"#�� ���	�� �"�� ����A�"$�� �����#E�0#�� �#���)���� E� �	� ��� �
	���������� (��	�����
�	E�<��� ��	� ���
�
���*��������
����!�*����*������������D��������� �������	$������@��������������	������	��
���E�

'
��;�
����������	����	�� ��������

�9�������
��!� �
� ��������
���������

�9������
��� ������	
��+�� ���*��
�������	�!��
�������������������D�		����������	>�# 
������
�>�

M���� #$��
�� !"�� ����	���� �$�� �$��� !�#� ���� 9���� ; "#$��%� �$�*���� ��	
� .���"��E� >�� �
��� #�����
�
�"��"�,� ;�������	���P�����@�����D�		��!���������������� +
�	��$��	!�����
��&������		*��������������
	�
���� 
�C�� ���� �

� �
�
	������� �
	�������� ����
���� � ��	������	>� <��� ���� ���� L���
��
������� ������ 	� ��

����*����!�*����*���������
�����������
�	������
 ��������L���
�+
�	��$��	>�

3��#$���"�������������#�"��	�"����#��+�"#$���4�1)� ���?������
�$���"���+#�����%+����
����
������
#��" ��
D���� ;�+$)�( �_������
�� ���C��!��
��� ���� ���� �
����L���
�(��	�� $��	� ��� �����8��	�
	����D�		��� �
�	�E�������
����	����������������	
���D�		����&����
�� ��
��� ����������!��
���(��	����
�����������������A���� ��	*
��
��	�D�		�$��	����
�����8�������������	�����(���	�� ���G	����D�		�����������&�����
������%��	�*���� ��������	����
;���
����	����(��	��
������	$	��8�����L���
�9��	 ��������*��
������������$���	��!�*
������*���	��� ����*�	�
�������	��'
�� ���	� ��*���������$��+
��,�(�
��� ����	����*�������
�E�(
��	%�	!�*
���%�	!�*
���
	� ���	
��E�
(�� �
������ ������ ��������+
�	�����%	$���L���
� � ���	� ������ ������G����� )������ *�� ���� 
���A%�	� ����

�>_�

��#�"#���"��@&
���
�E �(�������
�*��C���,�_'���A%�	�����J$���
�	��B��� BK������	�	!��	*
����������
�������
���:��������������$���������� �������
���������( �����$����������_�8��'������	������
$������������O ���O�
��,�_��������!������	�����!�:���������_��)
���� ����� �
��L���
�
�	��� �
	� ��� ���"����� 
���� ����� � ���
�
�	�	>�8�	���� 
����	$	������ ����� �	
���D�		��E�&� ���
��� ���	��� ����� ������ ��%������
�	�$�������� �
	��������
L���
�G��������E�

/�$���!"���#���
����
#�"��"����"����$�����"��"#$� *%1"$�����#&�	�(�

_'
��9*��	�,�������B*���������
	
�����:���������� ����	B�� 
�����
�	�����	!�*��������:����������� �	
����
����� ����������	������:���������������A������B+� �����������	����:��������B!������	���*�����:
	� ���
���� +��	� D�		� ���� ��� :��������E� ������ ����	>� &� �� �� �%��	� ��� $�!� �
��� *�� ��	� ��������� :������� ���� $��
�%�������
��������*
����
��������������<�������� ������*��������		��!��
��������� �����������%���� ������	�
�����������������*%������$���	��'����"C	��:���� �������	���!���	����$��*���������
��D�		����
��� $�����	�
$����$*��������

<��� �
�� '�		�,�8�� ���(��	�� *
� ������B���� ���� *�� ����H����� ���� ���� ;����� ����	��� ���B��&���� *�� ��� �� 
�����
�"��������D��%��������
������	$	!�
�������#������ ���#���������	�����$����
�	��(�����������	�
������ ��
����>�

G�	�������	��
�$����������������	�
����	
������' 
��A���������	���������H����B���	����������
��	�
 ���
��;�
�
�������B!���
�����	$	>_�

?����
����!�"#��#"��������6���+������#�@�����!�"1� #�������+##��!"���11����1&
�"���7����1")��1���� �1 
1���"�#�
��������3"�"1�
�����##��#��$������6�� ��"��!"��#�@����"��9"���1������"�����9*11���"��, �
:������#"����*������	��*�������������	!�*������ ��
	���������D�		��������
	���������
	����������� ����#���
�����
����*���>�&����
$������	������������
������% �������
	������������!�����*�����
��������*����� >�-+��
�"�����'��/�����"������)����1"#$���7"�$���"��1"�� ���"#���"��;�	��1
����#�7"�$����"�����#��"��!�#� � 
1"$�����1"�"*#��9��1
��"�"�����<�#�"��!�"1��"�� �1�
���#.�	"�11����##����"�G#�����"$��"������$� �)� 
���1"#$��#�"�#�11����� �

�

� ������	�
������	��������� ��������

/)���� ��( �������H
����
�
����
�����������	��!��
����������� ��
�����������	���������	������
���������������
���!�
����������
�������<�����*�������������� �*
����	=��������������*������	
������*��C!���� *��C!�*���
���� 
���;���� ����� �������� �
����� �
���� '
� ������ �� ������;���
� ���� ��	� ���� ���� ���� ���� ���	��� ��	� �������
��	��� �
�	��$�������,�@
���!���� ��	� ��	!��
���*�� ���� ������ (��*������ ����#�		����
���!������ ��� � ���!������ ���
 ����������������;���
��;�*���	���%����������	!�* 
�����
��������	�=����������*
������+���	��
�$� ����������



� 2�

'
� �
�� �����(����� ���� ������
		�	�� ���� ���� ��� ��� ����� ����� �	����� 
��� ���(����,� '����� ��	� ����� ��� ���	��
����=�
�����������	�����"����&��������
���������� ������	��!��
��������
�������
������
������������� �����
�C��
�������(%��������������������
��	�����!�����	��� �����!�����
�����$���$%����!�*
���������������
		� �!��������
 ��������������������H�	���
����	
����������'����� �(�	������%�	��	���������������
�	������
���!�*
 ���
�����,�
��������H�	���
����	������

�
?�����#�"#����
���!"������"��1
#�"�����#$�"$������ ���?�#
#�%+�����
#��!&�1���?+����	!�"��1���#���� ���" 
#$��� -"�
���2�� !� ��� ;���
� ��	� ���� ���������� �����	!� �� ����	�$� ��� ��� ����������� ����� ��� �"����� ���� '��
�����	� �������� ��������	���
�	��������
������� �����30��
��������(��	���
������%�O�	����������
 ��������
�
���
�

�%������A
����&����
�������������!�*���� ���	�����	������D�		�
	������D�		����!�D�		�#��� ����D���	�
�
	�
���������
������	���!��������
�	����D�		� ��	����	�����$*���
�	����&�����
�������������!�*� ��������	����
#��������������(�������	�E�

9"���#�"��$�1
##��#��	( �_�������
��*���
��$*��	���+
�	������	
���������; �
���������������:���%���������
���������<����������
�� �
������� ����,�(
����	���� �����	���
�	E�D��	����
���� ���	�� ���������
��;�
 ������E�
;����&��%������*������������������'��� �		������; �����������������������
�����������H
�����	�� 
���	
��
������A���	��������_*���������������*
����	=���� ����������*������	
������*��C_��������������	�$� ������	���
���������A���	!��
������	�����������;����	
������ 
����)���
����"��	�����$��	
������������8��������	 $	����
��
�����������������������	�����������
��	���_)
�	� ���
������_�� �������!�������$��9��	����������	� 	�*
��!�
�
���!��
�����������������������������"����A���	�� ��������
����������
		�������	�����(�����!�_�����_ �$�������
�������������������
�$���A�������������$��	������ '���	����������
��
������'�����
��������������$�� �����������
�����A������&���*
�������
�
��������*������������ ���	������	��
���!��"��������������������������� :��������	�
�
���� ���� ���� *����� ���� ���� ��
���!� *
�� �
�
��� 
� � ����H
��� �����
��� '��� ���� ������ ���	��� ��� �� ����
 ����	������!��
���������������#��������������
��� ����������	!�*����������#����������������	
�����
 	������
���	������
���!��
�����	������*
����9��
������	 �_�

�1#�� �"�� ��#$�"$���� 2�� ��� >�������%���
��� #"� � �"� �1���� 9
��� #�1$��� ;��"$���� ���F#�#$��� "�� ����
?����
�������#�"#���%%������"�����"����)�"��2� ���3�1*#$�����#�@���#��"��@"$����#$��"
��	
��" 1 
���� <���*�����
����
��A��������������	������������	!�� "������������	�������
��������D�����
�	�������� ����
�������	
����
$������!������"��������$���"��A� 1"�"�����#����"���#"$�������1#�A��)�"��#���

;������ *��� ����� ����� �	����� ��	� ����� ����������� @ �
�	���� �����	!� �
�� ��	� ������	
����� �
��	!� �
��� � ���
�������� ��	�� <�#� "#�� ��"���"��� �1#� ;
�� ��"�� ;���� "� �"��� 	"� �1"$�� ��"'���� )1�"�� -1
##� .�##"�����
!
���� !�����"##�� 
�� ������ ��#�3�.%"���� ���	�� "# �� �#� �
#� 
�� !���#�	
#���� ���"�� �"2��#���� !� �
�
*
��
�����"	$�����*�������������	������+�C������ ��
��;	������*����������	���	!�*
�������
�*�� ���
����
���	� *
�� <�#� /�#$�����"�� ���$����� ����� 9������ ��	
�&�.%� , � <��� �
� ����	� ����� �	����� *���� 
����
������A���	������������<����
����
��������@������ ���
����
��#����������	���	!����
���	�*��������	� �

I�����#$����$������2�11	����� �������"#������� �� � "������!�� ����
%�)�"��9"���1#%�����%�1��� �
(���� ����H�	�� �P��	��	� ������ ���� >"$���8"#�"������ )*�� "$��#� !������� ��<��� ��	� ��� ���
���� ��
�!�
�
���*������<��
�������$��������D���	�����	��� ���	��
���!�*����
���*���
�����������	���������� ��P���
	����!�*����)���	�P��	��$������)���	�P��	��$���	> ��
$�������$�*����!"���)�"��"��1"#$��#�!����#�:
 ��
#��
��1���,������#��"#���#, �

�

��������	�
������	�����������������

?��� ��� �� ��(� '
�� �
���
���	� ��� ������ *
� �
��� ���� ������$��� �
� �� ����
���� ���
����8��H������ �
��� �� ����
:��%���� ����@�����!� ���
���� ����H
����� ���� ����D ���*������!� ���� ��	� �
C���� ;� �
��	�� �����D��C��� 
���
�	����������	��������
����
�������H���������
���� 
�	��������
��������@�����=��
��D�������(������� ����		�	��
��
��!�����H�������	��C����������$������H
�����% �������
�	���,����
��	��
������*��!��
��	��
��#
 ����������
:
	��� ����	�$�� �����  
�	�
���>� ������ ������ ��� ��	��� ����!� �
��� ����������� �	��	,� '�� ;���� ��� �����#
���
*��� ����� ��$������ '
� �������� ���� ������ �
�� (� 	� ���� �
�	���$�� ���,�(�������9������� �%��	� ��� ���� � ����!�
�
�����������	����
��	E�������
�	*�	�	�������,�@� �C	��������H�����������������������H
����*������ ������*���
���
�����	����'
� �
�	������� �����,������������$� ���
���*����
���������H���������
�	��������*����	 ��������
����H
����*�����
�����	��E�;�
�������	������H� ������������A�������&�������������H�	���
���*���	 �*
!���
����	�������������������!��
�������������
�	��
	 	�!�����������
��	�����������	���������(�	!��
�� ������������
������
		���(%�������$����
���
���	��������
���� *
!��
����������$���D�
�����
���������)
���!��
��� ������
9��������
���!�������	
	�������������	�
�����	
 �	�����������������	�
�!���������
��	������
������ ���
���	������
�����������9��������������� �������=��������*���	 �!�*
����� ��������*
��

�
<�#�"#����
���!"����� �"����$���#�1�#���� ��#$�"$��� ,�(
��*%���
�*�����
���
����	!�*���������*������ �

�
�	�����$�������D������$��
���������	������
��	�
� ������������������H������#
����	����������������� 	E�'���
*��������������&		
����	���*����������������
���� !�����������	�����������*�����������������
������� H���
����������C��!�*
�������	������������������C������ �����������H%	�����	�����������;��$�����������	�� ��
����E�

&��,��
!���� ���� 
���%��	����D�		������� ��� ����	� ���� �������!��
��
���	� �� ������9���������� '���� *�����
*������
���$��$*��	���+
�	����������
�	�����D� 		�����	������%	�����
������	������"��	!���� �����'���
��



� 21

	�����	� JH���	%	K� ���C	� ��� ��� (�������
,� _'��� ��� �	������H���	%	������ *���� ���	�H�	����
�� ����� ������������
H��������!� *��� ��������� �
������� ���D�C�!� ���� �O ������ $*������� 21/� J;�	��� ���$��� ���� )��%
K� ���� 45 /�
J�O���������H�����K���	*�����	�_�

����� ��#�!"��+�1"$��
�������"��#$��
��!"���!�#� ;"#$��%��$�*���� ��
���2"��7���	�"�
��2��)+ 
���,� ;� �����	� ���� ����H�������������� ��,� _'��� @����� 	���� ����� *
� ���� ;�����	� ��� ���� A���!� ��� ����
 ������������������(�����'��H��������	�$�������� !����$�� 
�	�
����$������������'��9����������� 	����
D����%�	��
���������#�����	����'���
��������	����� H�������������!������������
�
����O������������
� �!����
��� 
���������
����9��	����B 
��	��
��#
���������� :
	�������	�$������� 
�	�
���>B�&�������� ����� ����	�
���������

�!��
�������� ����������H������D�		��� ��	���������	�����D������������D����%�	���	�*���� �*��
�����
��_�

�$��
��"����#����������/�#$��"#���"�6��.�1������ #,�/�"���"����
$�E��1�
��"$��"$����!�"1��"��)��� �1" 
#$���7"�$�����������$��)�"����#$�&%�����$���)* �, �<����
������ ������_����	�����D������������D��
���%�	���	�*�����*������
��_!��
��*��C��
��$��� �����������	�������S:���
�����	!��������	��
���! ���
����
��
$��	��>�&������
����*��*��	��$���;����������"�� �������������	,�_:��������	�*���	��������������� �������	��
���&�	���� ���H��������� ����
���� ��� 
����� �

��� 
 ������
�� �
����!��
�������� ������ ����H������D�		 ���
��	!�����#�����	��!��������D�		������������*%	��� ��	��<���*���������������	�����	!��
���������H� ����!��������
���������!����	�
�	����@������������
�>_�

3�� !"������1�� #"$�� �1#�,� ��#� #�11� ��"���"��� ��� �� $��E� �
$�� !"������1�E�M����%�#�#��11��� ��##� �"�
2��+%�"����/�#$��)�"� ��"1"���� �����#���.�1�"#�� �#����� ���� ���#�1���,� /�"���"���%��
��#"$�� ��� � 
%�11#�!"������"��1������%��"�	
�#�",�

�

��������	�
������	������������������

?������� ��( �<���*��� ������������
����������(��	����"�	��
	! ������������ ��������������"�	�*����!��
�
��	� ����!� ��� ��
��	!� ��� ���� �*�����A����� �
	�� '�� ��D�		� �
	� ���� (��	� ��� ���� ������	!� �
��� �� ������ � ���$�����
���������
�!��
��	�����!����
��������
��	!�����	� ����������	!���������*�����A������
	��'����D�		� �
	��������
���������	��������(��	����
��	!��
��	�������(��	� ���	�	!���������
��	�����(��	�������������		�	�* ����(��
��
���� ��
��	!� *��� ����	� �����	�	=� *�� ����	� ��
��	! � ��	� ������ �����	�	!� *���� �� ����	� 
�� ���� )
���� �� �� ���$�����
�������D�		�������
��	��
	��'�����
������	��	��
�� D����	,�'
��A���	��
���������(��	!���������� ����� ��������
	�������+���	���������
����
��A���	=����������H
 	���*
����"��������!�����"����	�	!��
��	��
��A�� �	���������	�
����	�$���A���	!��
��	�������H
	�������	�
��������	 �*������(��
�������(
����	�	�	!�����	�$���A���	 !��
��	�
������
�*��!��
���������H
	������D�		������
��	� ������

�
#��	�� ���	B�� 
���� ���� �*����A����� ���#������ ����#" ���!� �
�� �
��	���2� ����	� ���� ���
����� ��	� ���� :��� 24,�
_(��
����������� ��
��	!��
	��
���*����A����=�*��
 ������������ ����	� ������	!�*����
��A���������	� � ����!�
�������D�		���9��������	�
�������_�'���#"����*�� �����
�$����
��	�������	������	��*%��	!��������� ��
����
���	�	�� ��������� �%���
�������	���	� ��� ����#"��� !�*������� ����� �%����&����
�*���
��� ���� �	����� 
 ���� 	�	�
�����������P��	��	�����!��
��������
���
�*����	��� ��>�

����� �"�� ?�#
#����1�#"�� ����%�11#� ��$��� )1��� 
� � #������ !��� "$��� �� ��� ?�#
#� �1�
���� )����� "� �" ��
-"#���"#��!�"1����"#����#!����#$������"$����, �)
���������H�������%		������ ��������	��������	� �������	��
���!� *����L���	��� ���	B�� *��	*��	� �	*
�1!2�  ����
 ���!�  ������� �
�� �!4!�#������730�  ���� ���� �������	� ��340��
'��� (��	���"������� �
��1010� ���� ����5!6�  ����
�� �!� �1#��#"�� �"�� �"$�����"�� ���� /"11"������ �1#�� �
�� ���
J�� -"#���1"���� �"�� "$��� �� ���>���� ��#� �"	"�� � ����#� �����#� �1�
��, � '
$�� �%		�� ������D�		� �����
�����	������"����$������������>�

����� 2����##�� !"�� "$��� ����
%�� ��##� ��#�
D��"#���
�� "$��� �
�$�� /"##"��� #�����
�
�$�� ��#�7�"#����")�� "�� �*�"#$���A�"$��2��
���� 	
�� ��1���1"�"�� !
����� �"�� !�"�� +���!"� 
���� "$��� �
�$�� ��1"�"*#�� ��"���"��� #�����
�"����
��1#������!�1��2�����"����!
��� !������
�
$�� *����� ����
�� ���� ���	������� 8����	
	���� ���
���
����
��������L���	�
�����������^�

(�� ����	� *���	�!� *���� ���"��	� ���� 
�����%��	�
���� ���
��	!� ���� �������� ������ *����� ��� )
�
���� ���� :
	��� ���� ���� ������� ���� ���� #��������
D���	��������
�������

����� ��#� A�1"�"�#��#$�"$��1"$��� !"�� ��!����

�� �����"�� !�#� #$���"��� ���� 9���� ;"#$��%�
�$�*���� ��
��� "� ���� 7���	�"�
�� 
�� "��
0������+����#�"�������
����##�����E�

3��#$�1"�'�� ��
���#�( �_<���� ��
��	� ;��!� ��� ���� ��������	��A�����
��! � ��	� ���%���	�� ��� ���"�!� ���$
	!� ���
$�����������������	��������!�
�������(��	
�����	 
��	�	��(�����������������	�����,�<�����#���
 	�;�����	�



� 22

�����	>���������
	�D�		�����(��	�������	V�;�*��� ���������	����	��!�����	�$��������������
����!�� �*���������	�
	����<����
�����	���!�*����������������	���D����"� ��!�*�� �������!���������D�		�$����������������$� �<��
������*������
������'��������;��!�������A�����*� �	!���	����
�������������������	�������� �
�	���� ���������
�	
��������,�B'
��A���	��
���������(��	!����������  ������������	�������+���	���������
����
��A���	! ����������
H
	��� *
��� �"���B�<�� ���� ���	� ��� 
�����D�		���#��� �� ��	� ���� 
�����	���� ;� �
	� 
����� �

�����	$	!� ��� � ��� ����
<�������$�� ��*
���!� �
�� ����� ��������+������
�	� �� ���� ���� (��	� ������� �
���� '
$�� ��	� ������ ������ ����
'
$���
	�D�		�����B�������(��	����
��	!��
��	����� !����
��������
��	!�����	�����������	!��������� *�����A�����
�
	B!�
������������H������
�������*���	��������*� �8���_�

:
�#$��������##��#�)�"���*������"��,�������*������ &��������1�"$���"����
%�#���3����#$��%%��)*�� ��"��
"$���#��1�"$�����#$�&�"���!�����)���#"�������� #����������1#�38"#��	�"$�������$����#������11� #�"#��
�"�6�"1�����32�1
�"��
�����"���+##��!"������#� 1����%���"��!��������

�

��������	�
������	������������������

?�������� ��(� <�	������������!����������+��	�D�		�
���	���*���	 ��!��
�����
�����������D��������'�����	
	���
��
���������� ��
�!� ��� 
��� ��	�
��
� ���D
���%
� �	
��	 �!� ���� �
	��� ���,�#�!� *�� �"��	��� ������ ������� �� ��������
����� ���� �
�	�� ���&���
�=�&���
�� ���� ���������� �� ����� ���� �
�	��� ��� ������� ������ 
��� 
�	*�	�	�� ��� ��,� '���
�	�������	���������!��
������ ����������������� ���	�*����&���!�
���!������
�������,�(�����
��(��$ ���
��������	��������;����%��	������	��	!������	���� 
�����=�*�������
����	��	!�����	����������+��� 	��(�������A�����
����	!������	���=�*��
��������A��������������( ��	�������
��	�	!�*��������*
�������������*����A ������(����
���������������*���!�������������
��=�����*���� �����!���	�*���
���������'�����������(��������� �������	!�
*������:
	��������������	$	���	��������������� ���		�	��(
������������
���,�:
	�!��		�������
�� ��������	����E�
&��� ����
��� ���� ���� ��� ������ �	����� ���������� :
	� !� ���������� �������)
���>� '
� �
�� ����� �	����� �� ��
#�����,�8����
���������������������	�����*����� ���*�����������������'��� ����!������
����	
��� �����
��
�"	�!��
�	�,�;���
	��������	��&������
�	��,�;��� ;������
	�$�����������	��������
�	*�	�	�������
�	 �,�)���	����
�
�	��������	����!����������������	$	�*���D����	 ����
�	�������������(��	=���	$	�*������#����� �������(��	�
���
����*�����*������<������!�*����������������; �����"�	����!�*����
����$�����$�������'
���
�	� ��!����

�$����	��!�
���*������(��������	�����*�����

�
�
!��
���
	�
������D�		�
	���
����
�����	������ �����
��	!�	�	$�������&���%��	�����	!��������� ��
	�����	�
����
$�� ����� ��$����>� <�#� !
���� ��#�� "�� ?����� ���� ����"#"����� ��� !
���� � �#� D��"#���
�� �
�$�� �*�"#$� 
)�"#��1"$��#�3�")��	
�������#��1"�"��
�����
�$��	 
���1�
��#.%1"$���%+���11�, �<����
��L���	��	���*����
������������������
������	���$��������	�������� ����
�$�;���
�������%	���
���
�������&����
����� 
������
��������>�

3#� ����1���� ����
���� �"#� �
�$�� �
%)1&���"#$��� ;�#� ���
���1��#��� ��#�A�$��� �
%�A�1"�"�#%��"��"�� � �
;���
�
�� ��!�� 
�� 	�;�� "�G#�����"$�� ����� "� �"� � 4��%�##
��K�����#��
���#��	� ���")�1� ��L� �"	��� �
'�	��	��	�����������,�_'���������D�
�����������D� *������������	���	������
�����*%�����	�	��'��D� ��������
����������� ���� ����	�������@���	�� ��	� ����@������ ��������	���� ��
��%����=� ����� �
�� ���� �	

	����� �������
������	��� ����� �
��@��������������	���� �����&���� �� �����������)���
��� �
���$������� �����������#
�� �����
����$��H����
����
������������������+��������� �	���$*������*����!����������������	�����
����� ��D���	$��
���$�������	��	���D�*
�	�������&��������	��	��	� _�

;"#���#�"�� .��)�"#$���@����	
�� ��1�����A�$���!
� ���� ��#�����1��������
�����!"�)1"$���A�1"�"�#%��"  
��"�� ����� !"�� ��#�� "� ���1��	���?���	����� ���� "$���� )�"��A�1"�"�� 	
� ������ "#�� ��
��� )�"�� �$�� ���
����,�

�������#�
�������"��!�#�.���"�����
�������*#���� �"$�"#$���M���.���"����7���"�1�O�3�	�"#$��%��$�* 
���E �;�������	� ���	�� ��,�_�'��D��
���� 
�� ���� �
���� ���� �����$�������H��������		�	� �����B(
������� �� ��
�
���,�:
	�!���		�������
����������	����E�&��� ����
���������������������	���������������:
	�!��� ��������
������� )
����B� ������ �������	� ���� ������������� �� 
���!� ���� ������ 
�������	�� ���� �	������ ��
����� & ���	!�
����������������<�����������!���	�W�
������������ H������<����
���*�����:�	
���!�;��������	,�B:
	 �!����
������#%������������� �����A�����B�8������������	��
 ��:�	
�����;�����	���������	����������� ��������� ��H�����	�
����	��
��;�����'
��A�����*�����������)���	������ ����!�����������
���� ������������������������� �H���
��
���$������*��!�������	�B������+���	B��B(����� �����������;�����"�	����!�*��������
����
������ �$������B�(���
������ ���������
�����������H��	���
���!�
����� ����������	��������������*
>_�

-+���"���11�&$��"���
���!"��������##���)*�� ��#���$��!��1�)�"����#���%���=���1������������� �
9�)����������$���"#����+�1"$�����##��#�)�"���� ��2������)�"������#���
��"$����"��1��"����" 1" 
�����"#���"����#�������#��11�#��1�'�-")�"���#" �� �

���!"������#"�������8"#�"����!"������"����� ������!"��������11��2���B�)�11��"#�	
�
#������� 
�
��� "$��� �8"#�"���� 
�� �#� !��� 
#� ���1�� ��� !"�� ��#������#"��� !"��� �#� 
#� !"����� ���
#�� ���1�#�" ��
!�"1�>"$���8"#�"������ ����� ���)�"���������
�� ,������!"�������!�"�#��#�!&�����
#�����@� 
��#	�"��!"�)1"$���8"#�"������"���*�����!��������� "�����
���8"#��	1�#��-")�"���� ��������F#�!"�� ����
M#�����#���������"��$��#���
������A+��	��1,�

�



� 23

��������	�
������	��������� ��������

/)������ ��( �&��������������)%�����������
�����
���!��
�����	� 
���������	
�����
��S����!�������	����$*���
������������
����;��
�	��$�������,�D��	�����
��' ��!��
�� ������������	=��������*����������������� 	!�*���	�
��� ����+������ 
���������� ������!� 
��� ���� ����� ���� ����  ������ ��������� �
	�� �����	� ��� ���� ���� ����	� � �� ��>�
<���*�������
���$��������
�	,�(
��	�	�����
E!��
�� �
�	*�	�	,�'��#���
���	���=����%��	�����
���* �����$��
�����������'
��
��	������������
�������(��������
 �����
�C���
�������H��
������	
C������+������
� ������
�������������
�������������;�����!������
����	
���� !��
�	���$�������,�(�������	� ����
$�!��
��+������� ��$�����
���E������
����������$��&�	*�	!�*
�����������
�	� �
		�!������
�����C�������*%����������
��	����
�� +������$��
�����!����	��������������
����
��H�����������	$ 	��������

����<������������	�	��������������
� ������(���
��!�

����� 
��� �������!� ���� ���� ���� ����+������ 
���� ����� �
		���� '���A��	�!� ���� ��� ���� ��������� ���� � ��� ����
�
������	��!������,�#��
��
>�D������	� ���� �!���� ����	� ���)
���� ����#��>�D������	� ���� �
��@������� �����
:
	���'
���!��
����������	��#��
��
�������#"��>�

�
-�+�1"�#%�#���#"���"��
��1���6���"�"���!����� ��"����2����"�"#��
���"��=%1�	���
#���"������ �%�" 
����������#�2���>������"#�	
���+���
��2���M#�� ��"#�	
����#�������
#��!"������"�4"����1�����
2�������"��!"�����1&����!�������6����%�"�������� #����+��������������!���#$���"�B�	�"����"��� 
%+�����"$�������?����#)�1����,�

#�����������������	���������JD������;
	��������� �	K,�

�
8��(�������
����C	�����
���!��
����
����	$���� �� ����	�������������000��
����:��%�������
�	��
�� ������
�
�
��� ���� ��� �����	���$��	� ���� ��� ���� ���$�$��	� 
� �� 
�	����������� G����
	����� ��	� �
����
������ � �� ����
�

	������;�	�$��	�������
��������"������	�	%		�� ������	��
���� 
������	��
�����
��+����������	��
� $������������
������� '��� *����
��	������D���	� ���� ����"�	����� ��&����	������ ���� ������ �������	��� 
�	��H
��	���� �� *����!�
����D���	����������%����*��������H
������"	���$ ��
�������������&����	�����������������������)
	� ���
�����>� <��"��"��1"���������1�����1"�"*#��6���"�"���"� �"��D��"#��1����,�

&����
��*�����*���	������������!����
�B��*��*��� ��*
�!����	�����#��������������(���������	>�; ��	���	�
������	�������	!������
*�������������;���
����!��� ����
����������(���$��������	����'
�����*���	���� 

��!��
���
��������������$��G�	����������������
������%�O�	 �������D��
�������
�	�������	�*���!��������&���� ����
��	�
�
	������
����$���+������>�

:
#����%�##���#$���"��������$�*�������+������ �3"	
����#�?�#
#( �_#��
��
�@����������	����������
@�		���� ���� �	
�	,�BD������	� ���� �
��@������������ :
	��� '
���!��
�� ���� ����	�B��������;*
	���!���� � ����� 
���
������ ���	�	�� ;�� *��� �
�$� 
����� ��������&������� �!� ��$�� ��$���� ���� ���$��	����&��� 
��G�	����� 	
��
����	�����&����	�������'����
*�������	�����;���
� ���!�������
����������(���$��������	���_�

<�#�!"����
$��"8�
�	������@�
���"#����
������� ?�#
#�	"��1"$��!
�#$��������#�?�������?�#
#�	
��7� �
 
	"�
��
�������"������
%��#���
��	
����1�"���� ��#�"#��#$���1&����)�"�!������������4�1)#���
$� �
����,��$�1"�'1"$�������"��?����##$�"���#����#� 
��#��
�� �"��	���=��	��� ����)����1"#$���7"�$�� 
�"��1"�����"��"��7"�$�������!������#���$��!��1��
 $��"�����7��!�$���)�
����$���2"�1������#�"���"��� ��
?�#
#����1�"������



� 2/

�

��������	�
���.�	������	�����������������

?��� ������� ��(� &�� ��	���H
�� ��� (����� �
��  
�
� ����  
��
�
� ���� �����!� 
��� ��� ����� ������� *
!�$���
D
�������
�!��
�������	��������D
��*�����������* 
�� 
�
�
����	
����
�C����������D
������*���	 ���
(%���������*���	�!�����	������������������D
��
�� ����������'
��
������$*���;��������*��C���D�*%��� ����	�
$��!�������������	!�*���������!�����
��������	! �*������+�C������A�����
�����������������
		����'�� ����
�	���
$����,�+
�!�*
���*����	���E�����
�	*�	�	������� ,������
�����������#���*�������������������*��C�� ���	!�
*������������������	��
�����&��������
�����
�	��
		 �!�*
��	�������������������
���������
�	����!�*���	 ��
�������	!�
�
������������*
���������
�	��$����,�+
�!�*
��� *����	���E�(��������	���E���������	�!�����������D% 	��!�����
�
�	��$�����,�#�!�*�����������*�����
��	��
�	!�� 
����!�*�����������������	��
�	>�'
���*����������� �����������
���� �
�	��$����,� 
�
>�'
�*
��	�� ���� ����� ��� ���� �
�	�� 
���#��%�����$�����,�_@
�����>_!��
�����C	,�  ���	���
�������
�	��$����,�#
�	�����������	����	=��������� ��������������	�$���:
	�����
�����
������D���
��� $���������
�����������
�������,�8�����������
���$���������:
 	�����������:
	�!�$���������D�		����������D�		� � 
�
�
����� 
��
�
��
��$������������������������	��� ����,�8����
�������#������������<������������	�	 �!�*
��
��������
�	��
		���

�
3#�"#��-�+�1"���������"��� �"��=%1�	���
#�
���� )��
	"�����*����#*���#������
%� �(�����
���
��D
�$��
����� ���
����
� ��	��� ����	!� ��%�	� �
�!� �
��� ��� 
����	
������ ������ ����� ��� ���� ��	��� ���� ������� � 
������
���������$���	��
		�!������	��������&��	�		��$*�� ���:����	����������@���������
��	���������!�
�� �H�	��*%��
���� �
���
� 
���� ����	� �"������ ��*����>�8������� ��� �
��� ���9��	����_S�	�����_�*������	�� ����+
��� ���	���	!�
��� ��� ������J������
� ���� �����K������ ���	�������D ��	
�	� ���!� ���� ����	� ��� ��� ��� �����!� ������� 
�� �� ��� ���	���
������ �����	��� �*%��	� *�����<��� �
��� *��� ����� �����!� "�������#��	����!� �����	�H
��	��� ���� ��� ������
+�
�����*������������������	����������+��	�
��� �����������	����@�
����	����
�����!��
�������&��
 �����������
�������+�
����!�H
��	��� ���� ���	��� ��	*���� �
��	 %������� ;����������� ��� ��%	���&������	��� ���� (�� ���
�
���� 
��� ��%	���� ����	������� W������� ������ :�"���*##"#$��� �$��"%��� +���� ?�#
#� �8"#�"���� �
 '����1�� ����
32���1"��"$��,�

����� ��#� 
�� �����",� ��#� .���"��� ��
��� ���� 9���� 7 ���"�1� �$�*���� +���� �"�� �
%��#���
�� #�"�#�
�����#E�3��#$�1"�'��#�"��=���"���#�( �_'��� ������ ��	� 
�����
������ ;�� ��	�G�	����+�� ��� �� *���� ���A
��� ���
�
����
��(�	�_G�	������_�$�������������������� ��A�������	�
	�������)
��������
���	
�!������
�
 ��	
��
���D
������!� ����	� ���G�	�������� ;�� ���	� ��� ��� ������@������������ '
��A���� ��	� 
��� ����A����� � ���	�
��	����
��&��������	�����	�����;���	
	���������� ����	�����������������D���	��'��������$������;� 	��������
����	� ����+����� ���� �
�� ����������� ������ ������ � 
	� ��� ��
� ���
�	�� (�� ���� �
��������� *���!� ��� ��� ��� �����
���$� 
��� ������ (�� �����A����� �������� �
�	��� *��� !� *��� ��� ���%������ '���� ����H%���� ���� �
��A���� * �����
��*
����	��������+���������G�	���������)���	���� ���
��	��
��A�����������H
��!�*����
�
������ 
 �
�����
 
��
�
�� '��� "�	������� 9��
��� ���	� ���� 
����,�B;� *��� 
����H%���� ���� �����&����� 
�*�������� '��H�� � *���
����	���������!�������H
��!���������
��!������� ���
�B,�����*����G�	�������_�

?�������?�#
#�����1����"�������!"���@������#��"� ��"������$��@�
�����"�����"��#�1$���B#"��1� 
 
���������"�G#�����"$���1�
���
���$���
�����J� ���"��?�#
#�
%��#���
������!"$��"�#���$��"#�1"$ ���
�1�
��##��	� ����"�������
��	��
	������
���
���*����A����!��
� ������������������������<���%�������������
#"���������	�*���������	�!��*%��	��������������	 !�����"����
�������D�		����	������������>�

������#�������
$���"���;"#$��%�"$�������#��1#��1 1��/�#$��(�;�2�������������!"�����8"#�"������ �
"$����!�� ��� ��#������"#����8"#�"���� ��� "���� �� ���>"$���8"#�"������"����>"$���8"#��	�"$���!�� � 
����� )*��� "#�� ��#� 1��	�1"$�� ���1�� ��� ���� �$� *���� ����"#��� #�"����� !"��� ��� ���� �
$�� #�"��
>"$���8"#��	�"$���!��������������#��"#���#,�

��
��������	�
���.�	�����	�����������������

@)� ���� ��N��( � '��� ���������� ��	� ���� &����	
������� 
��� ���� (��� � 
��� ;��
���&�� ���������H
�� *
���
$*������������������
�������(����������'����
���� �;��
��!��
������$����	
�������������
������	���	 ���	��
������
�������	���
��������
����
�!�*
��������� ����	��
		���(%������������	�����������D��
����� 
��	
�����
	��!� �
�� ������ ���$�� ���� ����� ��	� ������� '���� ���� * 
��� *��� ��	� ��������	� ������
���!� ���
��� ���� ���� � ���	� ��
�
��	����;��
�	�����,�(
��������
�����'����!���� ��������
��������(�����	���
�������	E�'
������ �������	
��
����	����!������������������������������C������
 ����
�	*�	�	�����,����	�������������������
���!� �
������
���
���$��������	�*��C	!�*
������������H
������	����� ��������	E�;��
�	�����,�(
������E�����
�	*�	�	�� ����,�'
��
��	�������
���)
$
�	��;�*
����������	!��%��	��� ���(�	�����H
	����D�		����������
�$���:�����'���� ������
#��������	������+�����
��������$���H������	�� ��������
������$�����
�����
������(��
����
		��� ������	!�
�
�����������!����8�
�����"����*�����<����
$� ���	����	�������������		��H
�!����	�����
��
����� ������������	��
&�������	� ����
�,�&�����������+
����
��� ������� ����� �
���� ���� �����C��&�������� ����	$	������*
 ������
���+���������D
�!��
�����
����������A�����
���� ��	��&�������$�����
���!��$%��	������!����������� �����;��
���� ���������� ���� �%		��� ���
�	!� �� ������ ;������ � ��� ���� ������� �
��� $���D
�� ���� �
����� 
����� ��!� *� �� ����
+
���� ���
�	� �
		��=����� �����	� 
��� �
���� ���� ��� �	�� '
� �
�	�� ��$�������,�������	� ��� ����� ����	E� (������*��
�%��	��������!�
�����$����
����!�*
�����������	��� ���
�	��
����� ���	������	���� ����
��
����
����� ����!�������



� 24

���������#��������	�$�� ���
����E�<��������	�� ��� ��� �
!�
��������� ���� ���� ���� 
����� �����	��!�*
� ���� ���
���
�	��������	���������������������	��	������ ����	��������
��'��!�$������������	�*����*
����� �����	
	!�
���
*�������*��	������!�
��������%��	������������
� 	��,�������������������=���������*����
���&����!�� ��H
���
	�
����������� ������	��'
����������	�������!��������� �����$�����������<���
�������	������� ����H�����*
 !��
�����
�
����	!���
�������A������!��
����
����	������ 
������������'
������������������&�����
����������� ��
��	���
���=��
����
����������������	������<��������
�	��� $����
���,��
��	����������	��
��#�$����������	 !�
��������
	�*���� ��	� ���� ���	�� ���� ���� ���� ����� ��� �����	 � ��������E� )���� ��� ��������� �	����� �
����� ���� 
� �� ����
���	����
�������
����$��������������
���������;� ����������
���������������
����	��'������
�	��,� '��#��
��	�*�������
����	
�����������	����������������� �����'
��$%��	���
�������!�*
��������	�*�������� 	�����*���
����������
��	��
		��!�
������
����	��
����

�
9�
�F� ���M#��������� .���"��� ���� �$�*���� "8�� !�" 1� ��
�F� �"��F#� ��� )�"��7���	�"�
�,� /�"���"���
"#��%1�"'"�����1#�����7"�$��%+�#��
����.���"����" ��)����1"#$���@������
$�����M#��������, �&�C������
	�
����������
���
���	
���
�����������!�*�����
� ���	��
�������+���	
�!�
��������
�$�*���	����L� ��	��	
�>�

<���"� "#�� ��#� ��
�"��� 32���1"
�� ��$���1
#�"��� �"�� ?+����2���?�#
#� ��)��� ��� �
%��#������?�#
#�
"$��,� &��������$%������������������������������������ ����������������$����������������������������"��� �
	���H"���>�'
������%	����������������!��
���
�� ��������	���	���*��������!�*������� ����
��
����� ����*
	�	�
*���!�������
��
������������� ����	��� 3�)��������#"��"����#���$�������������11"$�� �-+����
��
��
���)��������?�#
#����2��#$�!"����B��#�"��?+ ����2��#������"���
%��#���
���<�##���#�#���H#�"  
%"	"����!����� �
##����1���)1����!�"#�������� ��##� 6�������� "$��� �����1����
�� "�������� ��� �
%��  
#������?�#
#�#��������)*���������"����#$�"$� ������+����1"�'�#"$��2�����"����!���"�����"�#�� �3� 
%"�
��6������"1"�������/
���"�1����

���!
��������!"$��"�#���$��"#�1"$����1�
��##��	��� %
���
����2��1�����"��$��"#�1"$���7"�$����$ ��
��
��, � (���� �
�� ��$*������� 
���� $���� ���S�	������ ��� �� �� ����	��� ��������	�������� ����	��D�
��*�������
������	!��
�	��������������������
���
�	���<��
 ���$������H����������D�
�����������	��������
�����$ ��_����	�
	�����	�����	�������
	��_�25X�D�
����!�$��_�����$ ��	!����	������������
���_�37X!�$��_���
����	���� ������
��
@���������H����!� �����"����6�����
%��#�����2�����6���5������
 ����J� �

���#��"�����J�����@�
���"�G#�����"$��"$������" ��!"$��"�#����1�
��#���#���1�
������##�#�11���#" $��
��$��!��1�#�1$���
�������)����1"#$���7"�$���"�� 1"������
�$��7"�$���
#��"������7"�$����"�����#.�  
���)*�,�<�������!����"$�����J��#������$� ������J�����G#�����"$����)����1"#$���7"�$���"� 
�1"������������#�!����"������"#�"#$���;��#$��%��	
� �M#��������,�

�

��������	�
������	������������������

?�������� ��( �&��&��������������	���H
�������(����!�
��������� ����
���+���	�����������������������������
����H��������
�����*
��!��
�� �����!�	
	� ��� ����  �		�� ���� �
�	��$�������,�+����� ���� ��	� ����>�)
�� ��������
(�	���$���	����������������#%�����������������	�� �'
����	�����������������!�
�����������#����
�� ����������
��
	�����������
��$�������,�+�����������	�����>�(���� �������:
	�����
��	��
	!��������������������)
��� ������
��
���
�	��
		�!��
���	��������
�������
�	��$�������, �;���
��	�����#��������D���	>�'������������������� ��
��	!����
���� ����� ���� ��
����=� ������ ��� ���� ���
�	�	!� ���� � ���� ���
�	����H���
�!� ��� '��O���� ���
��	� *���!� � ���� ���
9*"��!�*
� ����	����� �����!�
��� ������ �
��� '��� 
��� ��� ������ �
�	���$�����,�(���
���� ����#�������� ����;�
��	�����	�������,�(������������	��
�� 
�����)%���� 
���������#%��������������*���������������+������� ��	����
�
�� 
�����)%��������������#
�������	������������� 	������!���
������������	��&��	�H
����

���*
���� ���������
���*���������������
����	�����H���
��*
��
���� �'
��
��������������������������H���!�	
	������ �� �		��
�����
�	�,�+�����������	�����>�'
����
�	����$��H� ��
�,��	�����������+�����������
��������������� ���#%���>�
�	���� ������#
��� 
��� ���� ���� ���� ��� ������ ���	�� �� �� ���� ����	� ����%����!� ������� ��%����>�H���
�� 
�	* �	�	��
���� �
�	��$�� ���,�  ����#�� ���� �����D�		>� ������ �
 �	��$�� ���,� (���� ��� ����� �������� �
�	!� ��
���	� ���� ������
����!���������	������������������
������)���������� 
�����9��������
	��������������&���������������� ���	
�!�
���� ��� ������� ����� ����	� 
������������� ������ '���� � 
��� ����� 
������������!� �
��	� ��� ��
��	!� �
��� � ����� ���
L���	�����	!���������D�		��!������
��	��������� ����D�
�����A������
�	�����������)
�����

�
<���?�#
#�����#"$�����&'�����$��"#�1"$���;"��1�
� �#�"��?+������	�"�������#�#�"���:
�*����#�" ���
=���"���������������@�
���"#�������
%��#������ ?�#
#�"$�����#$�"��� �(
���
��������
�$�����
����#���
	�������
		�,� �"�6�����)��"$����
%��#���������
����%������� 7���#�"�����&�����"�#��"$���+��� 
.�+%������
%��#���
�##���H ��D���
��	�*���������	���
���
�������
�$�;���
�
� ��
����260�����#����������
@"��������@�������������	������� ����������@���� ����������	�
����
��	������������<�	�	
�����
��L ���	���
	��� ��	� �	

	���*
�	� 
��� �	

	��������� 
��$*
����> � ��	$	� ���	� ��� ������D�
�����������	�$*
� ������ �%� ��� ����
��!� ������� *����� ��� ���@����� ����� ����� ����� �� ������	������� �
��	�%������� ����	� ����� ��������� � ���
����!��������
����
�O����		����H
�������������� �����������	�	��>�&���������*��������	����		���� ������
���
	�		�������������	�������*��������������A��	�!� ���������
	���������D�
�����	
	�%��������
�	�$��� ������������
*�����!� ���S�	������ *
��� �
�� �
�	�$*���
����� � ���������9%������ ��� �
���10�7���� ���+
�	��$��	� 374�563�
����
��L���	�"���������	
��/21�725�����3�763�422� �	�������!�
������� �������$������$��	��'��������� ������
�����+��	�	������!� ������ *%��� ���!� ���� ��
����!� �� ��� ���� 
����	
������� ������ ��������$�� �
���!� ��	� � �$��
����



� 25

�����&	�#�
���������� 
�� ���� ��%��������A���	��� �����	���
�	>�D������� ����� �
�� ���� ������ ����	� �
� ��!����
�����	!�*�����
���
�������"	��
	>�

�����#$��
��!"��
#����!"����
�������9�����$�*�� ��#�"��=���"�����#$�1"�'�( �_H���
���
	��������&����
	����������� ����	� ����
��	!���*�������� ��
��*����� �$%��	��
���!��
��� ������ ������ ���������� ��	��<�� ��D�
����
����	������
����
�������9�������
������8�����
� �������N$	��������
�������*��	��!�����
������8� 	������
�	
	��������
��A���������J�������������������K�L ���
��
	���	����������������������������	�
����	� �����	�
	�!� ���� L���
� 
C�
����� ��	$�	
����� (�� ��	� ��	 
����*����E� '��!� ���� ��� G	� ���� (���������	� ��� ���>�
'��!��������������	����)�	��������!�*������������ ��������(���"���������	�
���������������������& ���*�����
���������� ��	
���!��������	��9������ ������<����D �
����
������&����	��������������	� ����9��������� �!�����
���� �
���G�	��� �������� �
�����8����� �
	� ������ ���
 �	,�_8����������� ����!�
����H
������� 
���;���� ���9 ��	�_�'���
��	���&����$������ ����� �%���	� ���	������&��� ���� � ����� �
�����  �������� ���� ;�
����!� �
��� ������ �� �	�
��������������	!�
����H
��V_�

<"��D���� =����"��)�����"�����$�*���.���"��� ����*%����2������
�����$�������
#����@�
�����"��
#"$�� �� �"��D���� A���1� ��1���� �1&
�"���� �"�� �� ���4"�
#� �1�
��� � '���	� �������� �
���� ���C�(������
���
�	�������:������� �������!�
�������������� 	����L���
��	
	��	��,�������/53�5//�8����	�����!� 7�441�:��
�	����������21�//3�������
����� ���2"�1��:�
�����������?�#
#���
���"������!�"1��" ��A�1"�"��)�"�4"�
#�
"#�!�������������H
��	���!�����8������������	��	�	�� ����
��	���$��
��������������A��	���
����
������
� ���A���
	��� �
��� ����9
������ �����%���� ���	�� �����%���� ������� ���9
������L���
�8���$��	��� ����	�� <�##�"#�������
!������"������#��!�"#���$���"�D����2"�
# ;�!�"# ��!�"1��"��6��#�$������2"�1��"%�$����#"���4"��� �"���
�#���*������"����#�"$���������#��"#���#, �

�

��������	�
������	��������� ��������

@)������ ��(� '
��$%��	���
�������!�*
��������	�*��������	���� �*�������������
��	��
		��!�
������
����	��
��� �
(%���������������
�������	��!�	
	��������	��� ����� �		�������
�	��$�������,�+�����������	����� >���������
�
���� ���� �
		��� ��C��&���	!� ����� ���� ����	��!� ����� �D���	�$�� ������� '
� �
�	�� ��$�� �����,� (
�� ����� �� � ��� ���
�	�$	E�(
����
��	������������#�$���9*������
�� ������E����	�������#%��������������+�C��
�,�8������ ����
�����	��+
��	�����������
�� ����������	,������D���	 ��
	�+������� �����������!�*��������� ���� ������	�� �����������
(�	���$���	����������������#%��������+�C���&����� �����
������+�������������������	���
���������	 �������
�������*����	��!��
�	����$�������,�#
�	�����	*
 ��$�����������E������
�������������	�������
	���� �+����=���
�
������ ����
C������������&������'
����
�	����$� ������,�'
������� ������(�	�!���������$����������� ������
�
��!�
���������������������*
,�&�������������;�� �����������!�*
�����D���	$����� ���!�������������� 	�������
��� ���� ��
����� ���� ����� ����������� �	��	�� '

��� "����	�� �� ����� ����� ��� �
�� :��	%������ ��� ���� �	���� ;�
�
�	��$�������,�����	��	��������������,�'��L���	 ���*���������� ����
����		���H
����������H�	���
�� ��	�����
��������������)
����*����
��
�����:"�����<������ �������!��
��	��������������������*������&����
 ��
�����������
���!���������9�������
����

�
�
����
������>�'
�� ����	� ���������� ���	���
����� ���
�� 
O��������� �
	>�_'��+��������� ��	�;���_�
 ���

�
�����>�'����
���(�������
��	��	��
��
�����������
 
�������D�C���,�_
���
�k���
�
����������+������ 
�������>_�
&��������������C	�������D�C��
�	�(�������
���,�_� �
����
�������_!��
��
		���
��*�����������
���
�	�� ��
���
*�$�����(�����
������������������������C	!��
�	 ��
��_D�	��� ����_!�_D�	���H
�_!�_D�	���&����_���� ������
��	��+������*��������	��
�����	��
���!�
������� ��	��H
��*����
�
������������������H
���������� ���>�

����� ��#� 
�� �����"�� !�#�#
��"���� ��
��� ����9���� �$�*���� .���"���&'"�� �
%E�3��#$���"��� 	
#�� 
���%�##��( �_(�������������
�����
���+�����!�
���������	�� �������	�������!����+������$���������D�*���!�*��
�
�������S�	���������	�5/��
�����������������8� �:��������$��
������A%������
����*��������	��: ��%�	�
�������<����
����	�����:�
����	$���������$�
����+ �������&���
���	��	�����#
��!�
��)��������;���� ���	�����	����
	�	$��������	��(��*�����!�*������*�����������
�� !�+��������������$��	�		����+
������$��������!� ����*������
�����������	!�*����:��"������������	��BL���	����� 	������+�����B!��
�	����&���	����
����,�B;��
	� ������������
���� ����+�������
�	� ��	"	�	�B�&�������� �
��� ���� 
�� ��
������ �����!�*������(���$���+������ 
������	�� � ����� ���
����	� ����
��� �
��	!��
��� �� 
��� �"����������	��	� �:�*���� ��$���	�	�� '���
��� ����	� ��� ����� ��� �� �!��
��� ��
�������	����	��������D�C���������� �		��	�		,�B+ �����������	�����B�_�

?��������
$��1�����!"������
�$���"�������������9�� ��;"#$��%,� ;�����	���
���������$������������
����
������
5<��"'"��&��"���7�"��5 �������!����	��	�������4�6������436�$*���������� 7����1"#$���@"��� ������� =����# 
���"#$���B"� !����20�%���������� %�������� �� ��%�11���
�� �
�$��7�"��#%�1���B���) ����� � �� ���
�����	�
��������
�
��������"�������$
����� ���� � �������
��������	������$*��	��(��	�����$��
����> �<"��
�
��.&"#$���;�2*1)��
��!
��������1#��
#���1"�"*#� ���+���
��������1#��"�<�"���1���	"�"���, �G�������

�������%������������9��	���
��������
	���������� �����;���
��������	����������<�	�*���������
 ���� ���
������������	�*
!�<���%���������������
��	��_#�P�� _���� 
������P���	��	�*����!� !��!����������-�"���E �8��
��� &����� ��� �����	��
����E� ;�� �
��	�� ���� 	���� � ��� 10�� �
������	� ���� ���� �
	��������� &���
��	� ��� ���	���
��������������
��	����������
�	������+��������� 
��	���	������
�*���>� <���?�#
#������
�$���"��?����
 
������ "$��� �"�� -�"�#$��%�� ���*����� #����� "� #�" ��� >���� !
���� #�"�� ����1"$��� 
�� !"�)1"$���
-�"���2��%�1��,�<���-�"������#�?�#
#�!���
���"�- �"����%+���"��?�#
#�1&
�"��,��������
�	
�����)�� 
#�
����?�#
#�����������!"��"�������"$������



� 26

�

�� �����	�
������	������������������

?�������� ��( �8������� ��� ��	��#�	�� '�� ��	��#�	����	� �����A�� ��� ���� ��� ���� ���
���� '�� ��$
��	�� �����	� 
��!�
�������	�#�	���	����������������
�������	����"�� !�����	�����(����������!��%��	��������
�������	���� ���������	=�
���� ��� (���� ��C	� ���� ����$��	��	� ����� ;� �����	 !� *���� �� ��� ���� ��$
��	�� �����	� ��	� ���� ���� 
�� � ��� ���
����
����	������	��8������������	��#�	=���������������  �������������� �����������������!�*�����������:
	 ������	�
������������:
	�������=�������������������A������� ������������
����8����
��������
��������
��!����� ����	�
���
��������	
�������=�
������������������������������ �*�����
����������	������"��=��
���*����������� ���#����
������ ���� ������#�	���� '���
��� ����	� ����� ��� :
	� !� *���� ���� �����A����� �������!� ��� ��� *�����$�� ��� �����
)���
��� ��	��C	� ��� ��!� ������� ���� ����� ��� ���� �� � 
��� ����� 8��� �
���  
��	!� ��� ���$������!� ���� ���� � 
���
 
��	!����*�����$����������'������&��	
���
������ ������������:
	������
������

�
?���#��#���� ��#� �"��A�1"�"���� ��#�=�#����1.��#� �1�#��11�� �"��9"���� 
�� �"�� �1&
�"���#"�� �"��7&1 ����

���"���$��%�,� '
���
��	��
�������>��������%����J�������	������" �����
��K��������
�������������
����%����
������&������������������*�	������>�'�����"��� �� ��	�	��������%�����������
�������	
�����
������ $���
	���!� ���������� �����	� �
��� ���� ���"������ ��� ��	� ���� 
��� ������#����
��!� *���� ���������� �
�� D�����
���
�	��
	!������������������������#
���
�	�
��$� *
�����������������������������#�	��������
�	��� �����%��
��	�*���������	�>���"��*�����*
�
���$�������� D���	�$��	��
���
	����������
�O	
����������������� ��
�	���
���� ������	!� ���������� �����	� ����� ����� ��	� 
�� ���� ��	�� @���������	����!� *�� ���� ���������� �
	��� �	��� ����
�����������
��!�������C����	���#�$�����@������� ����	�$��$�������!�*����*��
���������������������� ��*����!� "$��
��$�����"�(���#���"��#."�, �<�����������������$*"���������
�����	������(����� $*���@���������	������������
���� ���������� �����"�������� ���� ��������� ����	�! � ��	������� ���	�� ����� ��� ������#����
��� ���>� ����� ��#�
����"$�� J�
�	�
�	��
	����	��9%�����K ��
%��"�#���9���.�������#$�������1���#$��"���,�

�$��
��!"���1#��!�#�����9"�����$�*����+����#�"� �?�#
#�"����
���"��)����1"#$����$��%��.���"��, �;�
����	�$���	!�_�
������������� ���������$����
���	 ���!�
��������*
�������D�		��
��������������
��D �		�������
���	���	_�� '
� ��	� �� *���� *��	� ���� ��� @�
��	%	>� ;� � ������ ��� S�	������ ����	
��� ��� ���� $���� ��$��	 � ���
�
	�������� ��� ���� �����!� �
��� ����	��� ����� *��	� �� �� ����!� *���� ����� ������ 
�� �
�� 
����� ���*
�������
D�		��
������
��	��>�'��#��������������(�������� ��C	��
�����,�_:���������������������������
������ 	�������
������
�������������	���#�	����;�����	�������	%� ����9������!��
�����������������
�$�������� ������ ��
�����	�
���	� ����	!�
�������������	���
�	!��
��� �����A�� ���$���������B'����	��#�	����	������A����������� ��������
���B�
'
��	� �	���	� ������ �
�� ����� ����#�	��� 
��� ���� ���� ��)
	������ ���	� ���� ��	��#�	�� ��� �
�� (������� ��� ������
#�����������	��
�������A����������
����;����	��� �������#���!�*������
��������������	����������� 	�����	�������
���!� ������� �� ���	� ���
� ����� A����� ��� ���!� �
�� 	� *�� ������� '��� ���"��	�� &�	*�	� 
��� �
�� �������� ����
D�		�����������I��*
������
�������	����������	��� 
���12,�B'��#����	������#�	!�����	��*�������� ����B�_�

'
��
	����#�����"�����*�����
�$��

���������� �!��
����������������$*��	��+
�	�������������
�	� ����D�		���
��	� ���� �
��� �*��� ���� ���	������!� *���� �� ��� 100 0� �
���� �����$��	� *����� ���� ���� �
��� ���%C� ���
L���	�������*�����
����	
�����*%�!�*
��������
 �������������	�	������������
���%��	����D�		���
� 	����*�����
����EEEEEE�

B������9����9"����?�#
#�#�������%+�����##�#�"��� $��%��"8�%��1�E�7����1")��!����� "$���)��)����  
���)�"��%"�	"�11��=���1�����"8������"������ �"8�������������"8�&������#"����11�#�"#��"����� ��#��#,�
:
�	�"�� !����� ��� 2���
�1"$�� 7����1")�� �
$�� "$� �� 2��� D���� 4"�
#� ��%�11��� �"�� +���� ��������
7��)��
��+�����������6����"�G#�����"$��!����� �1#�����1�
��������# ������
�1&
�"���@�
���#�" ,�
M����2"�11�"$���!���� �"��4��#�������#�����2��7�� ��1")�����##�#"������93����
#�@"����	
�#"$�� ��"��" �
���9"���1���1��E�?���%�11#�!����"����
�"����$�*� ��.���"���!"������"��1�+�����#$�����1����������
��#�1"��������������D��"#��1���������� �

�

��������	�
������	�����������������

?������ �( �8����������*
���(����	�������������:
	����	��� �(��$��������@����
����!�����������+���	�����	! �
��������	���
�����������@���!�����+���	�����	!� �����	��!��
��	���������+���	�����	��8�������� ����������
�	�
����(�	��!��
������$����������
�	��
���������	���� ���������������������������(�������@����
��������� �����+���	�
������� �
��!� ������� ��!� *���� ���� 
�� (����	���� �� ���	!� ��� 
���� ��!� *���� ��� ����	� ��� ��� �����	��8� �� ���� ���
(����	���!���� ����� ����@������(����� ��� �����	� �� �� ���*�������������!��������	� ������+���	=����� � ��	���	�
���� ��� �"��	� ��� ����	�� ������������ (�� ����	� ��� ��� �����	!� *��� *��� ����@���� *����*����� ���� �� �� ��	��
 
���
����	�����@����!�*��	���������+������������ ����������(������������������	�����������(�	�� ��������
�������!��
�����		�	����
����!�*
�����*���	,�8��* ���	������
�	���� ����:
	��*����
���������� ���	!��
������
������+���	�����	�����������������*���	��

�
>�����#�"#������"�!�"����"$����#�����������#���� ����?�#
#�#�"��?+������$��,�5���"���"��"���1 �"���

����"��������"��
$���1�"��������"�����
���11 �#��!�#�"���!�11�(�0���!�������#�����1���5 �#
	�
�������
��� ������	��� ����	�����	!� ��� ������ �
	� ������� �� ����� ����
��� 
���� ���� (������� �����	!� ��*���� �
� � ��� �����
+
�	����������
�	�����
���%��	�����D�		���������� �����+�$������A�����J_A�
��
����
�_K���*�����*% �>������



� 27

�*�����#"������
��=����#"���#��1�������� ��� �11�#�	
#$���"���)����"�#��=����#"���#��1����� ���
��#!����"$������1�!����,�

����� ��#� 
�������"��!�#�.���"�����
��� ���� ��#
#� 1&
�"����$�*���� ��	
E�3��#$�1"�'��#�( �_D�		���	� ���
(��$�!�*�����������@��$*������(
����	�*����
	��; �������		��
������	�����
����
��������$���������	 �*��!���	�
���(���������	������@��������!������A%�	����!���� ������A����������
������<�����	�
�����������*�� ���;����	�
*�����������	������	!��
�����$���������(����
���D� 		����*����A����$��
����E�8�	����
������
��
�� ��
���	!����
�������"	�����������%��	E�<���������
�����*������; �
����!��
�����
����������*����9��	����������� ��A�����
���� ��
���� *
��!� ��� ������ *�� 
�� ����	��� �����	� � ����� 8��� �"��	�� ���� ���"������ ����	� ������!� ���� 
� �� 
����
�
���
!�*��������������������:��������	���	������ 
�$��L���
�������������C��A%�	����E�'���$*��	�� �9��
��
����
�������	���������������$�������$�������B8���� ������(����	���!�������������@�����B�8��
������� �����������
A��������	��������������%	$�
��#����!��
��$����
� ��,� ����A�������	������������	�����<?���������A �������8���
������������	�
������� ���
������8����"��	�����
���� �
� ����	��'���@�������$����������A������
�	�
����� ��(����
�	����� (�� �
���� ������A������
�	� 
��� ������� ��� "��
���9��
�����%����� ��	� ���� �"		�������W������� ���
������ �
�	� ��� ��
� ���� ����	��,�BD�	���	� ���� ��� �"��	� ��� ����	�� �����������B�(���"����� 
��� ���� ����$*
�
:����������D�C
	���������	����)
���
�	����+���	� *�����*�����������!�*����*��������C���9��
��� ��
���
��	������"		�������(����	��������	���������_�

<�����"#��$)�"#���"��
��#��1�"$�"#,�<��������& �����"���
���
���
#��"�#��)�������"���$���

��"����")������"#�������#�%%��
����&
���� *�1"$���!�"#��2���*����,�  
���"��	���
	������
����
����+
����	�����!�*��������"		������(����	������ �����<�������%		�E�(���
	���������	$	E�;����"		� �����(���
$�E�<���*�����
����E�G�����	����(����	�������� ��������*
�����!�*������$��
���������
��	E� -+���"��
;"#$��%�#��11��#"$��#���"��-�����)1����!�"#��"$�� �����1��������
$�����
%1"$��2��#�"����*��1"$���� �"����, �
;������������@�
��	%	��%��	���� ���"�����������
�� �� ���!� �� �
�	� ������ ������$���������� �
	$�_(����� �� ��� ���
�����	�����������(�	�����������������!��
�����		�	 ����
����!�*
�����*���	,�8��*���	������
�	��_�� (�����
�������

����(���������	��"		�����*����	"������#��������; �������������!��
���*
	�	����
	����������	!�*�� �����������
(����	���� ��� *
�� ��		�	!� �
��� �
����	� ����� �
�� D�* �����	�� �
����
�� ���� ��� �
����	� ����	�� ��"1� ����1#�
�*�����"#����#���#$��������"$���2���"�#�����&� "���!�#���#$�"�������#���#$�"���������"�11��
#����� /*� 
1"$��,������#��"#���#, �

�

��������	�
������	�����������������

?������ ��( �(�����������:
	��������	��
	!�����
���
��������� ����������	�������	����������A����>�(�����������
���D���	���
�	�	!�*���	� ��� ��� ������A����������� �!����*������� ����D���	���������:
	��� ���
�	��� �
� �� ���� ���
������A������������� '���� �
��� ���� ����� ���
�	!��
� �	� ������+����� ��� ����� ��	� ���� �
��	� ����+����� � �������
����*����'
����	������D���	!��
���������
������� �	!����*������������������	��
����;�����	��������" C���A����!�

���*��������������A��������������+������������	 ��8�������������+�����!�*�������	�	!�*
��������� ��
��	
����
8��� ������ ����� ����	� ���� �����	�=� ����� ��� �����	� *��C� ����	!� *
�� ����� #�� 	�	�� :������� �
��� ���� �� ���
+���������
��	=�����������
��������
�������	��	��� 	!�*
�����������������:
	�����"	��
����)���	���� �
�	������
�*%��	!�������������
���������*%��	������
$����� 	���	!��
�����������
���
��	�����+���	�����	���� ��
������
��+���	� �����	�� '
��� *��� ����� ��� :
	�� 
����� �� ���!� ��� *
�� ��� ���� ��� �������)
���� ��		�	�� '���� 	 
��� ����
�����
��!��
���������
��������	��

�
3#�"#��"�����!"�����1
#�"���!�� ���;"��1��8���1"� #���"������"����"1"���<��"%�1�"�)�"��)�"��A�11� �#."�1���
�
���
�����
�����	�����!�*��������������
	��
���� ������	����*���	��
���!��
���������$*��	��+
�	���� �����������
�
�	�����
���%��	�����D�		���	!�*����������A����*� �����*���
�������(�������
� �	��	� ��_���	�H�	����
 ������� ���
����������H��������!� *��� ��������� �
������� ���D� C�!� ���� �O������$*�������21/�J;�	��� ���$��� ���� )�� %
K�
����45/�J�O���������H�����K���	*�����	_�� <���?�#
#�#�1����!����$��)�"��-�1���"��"����11� &$��"������" 
%�1�"�������,� ;�����	�����%C�������������C��������������������� :
	��>�

����� ��#� 
�� �����"�� !"�� ��#+�"���� ��
��� ���� 9��� � ;"#$��%� 2�� �"�� #�"�� =���"��E� <��� �$�*����
#$�1"�'��#�(� _+�������
�	���	������,�'
����	�$���	�����D������ �!�����&�����	�������B)���	�����
�	�������*%��	!�
������������
���������*%��	�B�+�������
�	��
���� 
������	�������������
������*
�����!������!���� ����*%��
����'���8��	�
	�������	�����������
����;��
	����� ����������������+�������
�	��
�������$���	!��
�� ��������������
�
�$�
���	
�	��
	,�B8����
��������
�������	��	��� 	!�*
�����������������:
	�����"	��
���B�)������+ ��������
	
���� *�� �
�� ���"������	�� 
��� �������A����� 
��� )���	�� �����$	� ���!� 
��� *���� ������� :�	
���� �� ��	$	�
*����G���
�������+�������
�	�*���������	���	�*� �����
��E���	����
	��
������	!�
��������������� ��)
��	����
D��
�����
��������
����������	��
	����������		�� ��H%����$�����!�*���������������������$	��
	!��
 ���������
���	���+����� 
���+������	� ��������	� �
	�� '���
��� ���"	� :��"������ ��	��+������� $�� ���� �������	�� �  ��
���	����'
���	�*������*�!�*������	�
�����+����� ��
�	���	�_�

<"��3�!&�1
������7����1")����%�1������#$�"$��1"$� �"$����
�$�����?�#
#��#������
�$���"��	!��#!�"  
#�� 3"%+��
�� ���� $��"#�1"$��� A�1"�"�� �1#� �����#� �1"�"�� ��#� A*�"#$��� A�"$��#� �
�$�� ��#� <��")�"#�� 
��")��2�� ���, �&��� �
�� ������� ���� �����%C����� �������� ������ � �	�� ��� ������ �%���	!� �
�	�H�P	$%���� �
����
_'���
�������	_� ���� _260_� ������ $��
����� ��� ���� � �	��� 3��
�� ��!� ��	$	� ����B��31�
�>�<��� ��	$	� ��� �� �����
(����������,� ���������%��	�����������������
 ���!��
��������$��	����53��
�����
���
	������� ��H
�����
����������������
��������������������	�*
����� ��"���"������
��	!*1%�?�����1������A�1"�"�#
� �� 



� 30

�"$�����#
$���
��������$�
1!�$���	!�"�A�1"�"�##� 
���1���1+���
����
$��1��
##��,� <������N���
�
������	����	������������������������
$�!����� ����	��$����	�����!�&���!������	���>�

��,�'���+����������_������������������_�����	�
�� ���������	��26P���>�

���,�#��	�� *
� ��� ������ ����400�������	!� �
�� ��	� �&	����	���(�	�$��� ����	
�� �������� 
��3�� �����10� 0!� 
��
�
���������
���
������������������%C������

�

��������	�����
�
����
J�������	�����
����,���!���	$	��
����*����K�

���� 
������� ������� �����
�� ������ �
� ����� ���
� ��
�� �
� �� ��

��� ���
�
���

�
�
����������
 �������
�
�
����	!�"������#���

�� ������!�� ���
����

�
�
�

�

�


